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راه اندازی ۲۰۰ شبکه برای تبلیغات 
انتخاباتی نامزدها در کشور
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جشنواره عمار؛  فرصتي براي 
تمدن سازي اسلامي
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یادداشت

معصومـه طاهـری / جامعه شـناس: جشـنواره عمار، 
جشـنواره نوپايـي اسـت؛  جشـنواره اي کـه مي توانـد ظرفیت 
خوبـي در جهـان اسـام کـه ام القـراي آن هسـتیم وتشـیع 
ايـن جشـنواره مي توانیـم پتانسـیل هاي  باشـد. بـه کمـک 
بـه  را  جهـان  سرتاسـر  در  مسـلمان  جوانـان  خامـوش 
کاربیندازيـم؛ پتانسـیل هاي خودجوشـي کـه گاه درفضـاي 
فیس بـوک و شـبکه هاي اجتماعـي جرقه هايـي ازخود نشـان 
مي دهنـد و بـا حضـور در ايـن جشـنواره مي تواننـد به عنوان 
معرفـي  بـراي  اسـام،  جهـان  نزديـک  آينـده  رسـانه هاي 
جمعیـت بـزرگ دينـي به جهان حضـور پیدا کننـد؛ جواناني 
کـه مي تواننـد چشـم ملـت خـود باشـند و در رفـع نقايـص 
کشورشـان در قالـب رسـانه فعـال گردند. سـاخته يـک فیلم 
يـا برپايـي يک روزنامه يا سـايت ممکن اسـت اسـت هزينه و 
وقـت زيـادي بطلبـد؛ هزينه هايي کـه پاي احـزاب و گروهاي 
سیاسـي را به میان مي کشـد و درهمین ورود فسـاد را با روح 
حقیقت طلـب جوانـان درمي آمیـزد، اما سـاخت يک مسـتند 

يـا فیلم هـاي کوتـاه بـا توجـه بـه    ...   

سرمایـه گـذاری 15 هزار میلیـارد تومـانی
 در بـخش شیـلات

سال بیـست و سوم - شماره 1724 - چهار شنبــه  4 بهمن 1402 - 24  ژانویه 2024 - 12 رجب 1445 - 8 صفحـه - قیـمت 8000 تومان

معاون وزیر جهاد کشاورزی خبر داد:

فرمانده منطقه یکم امامت نیروی دریایی ارتش:

« صفحه2

رهبر انقلاب: 
کشورهای اسلامی باید شریان های 
حیاتی رژیم صهیونیستی را قطع کنند

ت اول
نوب

ت اول
نوب

آگهي  ارزيابي كيفي مناقصه گران
موضوع مناقصه : خريد و تجهيز سه دستگاه خودرو آتش نشانی )شامل 2 دستگاه خودرو آب و 

فوم و 1 دستگاه خودرو چند منظوره آب، فوم و پودر( - مناقصه شماره 35 /1402

فراخوان ارزيابی كيفی

مناقصه عمومي دو مرحله اي  نوع مناقصه

نام و نشاني مناقصه گزار سازمان منطقه ویژه اقتصادي انرژي پارس، استان بوشهر، عسلویه، ساختمان همایش هاي خلیج فارس

000,000,000, 104 ,1 ریال   مبلغ تقریبي برآورد  اولیه

ضمانتنامه بانكي یا وجه نقد به میزان000,000, 780 ,30  ریال )که قابل تمدید به مدت سه ماه با درخواست مناقصه گزار بوده و 
پس از تایید در مرحله ارزیابي کیفي بایستي همزمان با تحویل پیشنهادها ارایه گردد.( نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار

اشخاص حقوقي ) تولید کننده یا تامین کننده خودروهای آتش نشانی ( شرایط شرکت در مناقصه

www.setadiran.ir از طریق سامانه تدارکات الكترونیكي دولت )ستاد( به آدرس اینترنتي نحوه دریافت استعلام ارزیابي کیفي  مناقصه گران

آخرین مهلت اخذ فرم هاي استعلام ارزیابي کیفي از سامانه ستاد یك هفته پس از چاپ آگهي نوبت دوم

14 روز پس ازتاریخ آخرین مهلت اخذ فرم هاي استعلام ارزیابي کیفي آخرین مهلت بارگذاري مدارك و مستندات در سامانه ستاد

4- 2150 0773137      نمابر : 07731372155 تلفن  کمیسیون مناقصات

برنامه زمان بندی مراحل مناقصه  مبلغ تضمین شرکت
در مناقصه به ریال موضوع شماره تقاضا  شماره مناقصه در

سامانه ستاد
 شماره مناقصه در

دستگاه مناقصه گزار

 الف- مهلت دریافت اسناد ارزیابی کیفی
 از سامانه ستاد از تاریخ 14۰۲/11/۰۲

لغایت 14۰۲/11/14
 ب-آخرین  مهلت ارائه و بارگذاری اسناد
 ارزیابی کیفی توسط مناقصه گران: مورخ

14۰۲/11/3۰

4/785/000/000
 سیلندر کلر 800
 کیلوگرمی و 45

کیلوگرمی
40-90-0142400043/G09 2002092179000706 401/187/ك 1

ف
ردی

توجه:امکان تغییر در زمان و مهلت هاي تعیین شده وجود دارد. در صورت انجام هرگونه تغییر، مراتب از طریق سامانه تدارکات الکترونیکي دولت )ستاد( به مناقصه گران اطلاع رساني خواهد گردید.
                                                                                        تاریخ انتشار نوبت اول 14۰۲/11/۰4    تاریخ انتشار نوبت دوم 14۰۲/11/۰7     شناسه اگهی 1651193

تاریخ انتشار نوبت اول 14۰۲/11/۰4  تاریخ انتشار نوبت دوم 11/۰7 /14۰۲        

شرکت پالایش نفت آبادان در نظر دارد مناقصه مشروحه ذیل را از طریق سامانه تدارکات الکترونیك 
دولت برگزار نماید، کلیه مراحل برگزاری تشریفات مناقصه از دریافت اسناد ارزیابی کیفی و سایر مراحل 
 WWW.SETADIRAN.IR بعدی مناقصه از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس

انجام خواهد شد.  

شناسه اگهی1649191

روابط عمـومي - شركت پالايش نفت آبادان



چهار شنبـه / 4  بهمن 1402 / شماره 1724 2سیاست
اخبـار کوتـاهاخبـار بیـن المـلل

مقام یمنی: حملات آمریکا و انگلیس ما را از 
حمایت از غزه منصرف نمی کند

عضو شورای عالی سیاسی يمن گفت: هدف آمريکا و انگلیسی از حمله 
به شهر صنعا توقف عملیات دريايی نیروهای مسلح يمن است که محقق 
نخواهد شد.»محمدعلی الحوثی« عضو شورای عالی سیاسی يمن در 
گفت وگو با شبکه المسیره اين کشور اظهار داشت:  هدف حمات 
آمريکا و انگلیس در حمله به يمن تاشی جديد برای منصرف کردن 
اين کشور از حمايت از غزه است. يا همان توقف عملیات دريايی يمن 
است که محقق نخواهد شد. عضو شورای عالی سیاسی يمن تاکید کرد 
که عملیات دريايی يمن )علیه کشتی های رژيم صهیونیستی( برای 
جلوگیری از نسل کشی و محاصره مردم غزه است در حالیکه آمريکايی 
ها برای حفاظت از رژيم جنايتکار و تروريستی اسرائیل، مردم يمن را 

بمباران می کنند و بین اين دو گزينه تفاوت اساسی وجود دارد.
وی تصريح کرد که آمريکايی ها و انگلیسی ها بايد بفهمند که ما در زمان 

پاسخگويی هستیم و مردم يمن هیچگاه تسلیم نمی شوند.
آمريکا، انگلیس، استرالیا، کانادا، هلند و بحرين ساعتی قبل در بیانیه ای 
مشترک اعام کردند که هشت پايگاه نظامی جنبش انصارالله يمن را 
هدف حمله قرار دادند. در اين بیانیه ادعا شده که اين حمات علیه 
مواضع موشکی و کنترل هوايی انصارالله يمن انجام شده است. آمريکا و 
متحدانش همچنین بدون ارايه سندی مدعی شدند، انبارهای زيرزمینی 
در اين حمات هدف قرار گرفته شده است.المسیره )سه شنبه( گزارش 
داده بود که شهر صنعا پايتخت يمن هدف تجاوز نظامی آمريکا و انگلیس 
قرار گرفته است.بر اساس اين گزارش، پايگاه الحفا در شهرستان السبعین 
چهار نوبت و پايگاه الديلمی در شهرستان بنی الحارث واقع در استان 

صنعا نیز در چهار نوبت هدف حمله آمريکا و انگلیس قرار گرفتند.

امیرعبداللهیان خواستار اهتمام جدی جامعه بین الملل 
برای توقف حملات اسرائیل علیه سوریه شد کردند:  تاکید  اسامی  انقاب  رهبر 

مسوولان  اختیار  در  که  موضوعی  آن 
کشورهای اسامی است، قطع شريان های 
است،  صهیونیستی  رژيم  به  حیاتی 
کشورهای اسامی بايد ارتباط سیاسی 
و اقتصادی خود را با رژيم صهیونیستی 

قطع کنند و به اين رژيم کمک نکنند.
انقاب  رهبر  آيت الله خامنه ای  حضرت 
اسامی صبح روز - سه شنبه سوم بهمن 
کنگره  دست اندرکاران  ديدار  در   - ماه 
۲۴ هزار شهید استان تهران با انتقاد از 
اسامی  کشورهای  مسوولان  عملکرد 
در قبال موضوع بسیار مهم غزه گفتند: 
اظهارات  و  مواقع موضع گیری ها  برخی 
مسوولان کشورهای اسامی اشتباه است 
زيرا درباره موضوعی همچون آتش بس 
در غزه صحبت می کنند که از اختیار آنها 

خارج است و در دست دشمنِ خبیثِ 
صهیونیستی است، مسوولان کشورهای 
اسامی بايد نسبت به موضوعاتی که در 

اختیار آنها است، اقدام کنند.
ادامـه  اسـامی  انقـاب  رهبـر 
اختیـار  در  کـه  موضوعـی  آن  دادنـد: 

مسـوولان کشـورهای اسـامی اسـت، 
رژيـم  بـه  حیاتـی  شـريان های  قطـع 
صهیونیستی است، کشـورهای اسامی 
بايد ارتباط سیاسـی و اقتصـادی خود را 
بـا رژيـم صهیونیسـتی قطع کننـد و به 

ايـن رژيـم کمـک نکننـد.

خاطرنشان  خامنه ای  آيت الله  حضرت 
کردند: به رغم عملکرد نامناسب مسوولان 
همه  به رغم  و  اسامی  کشورهای 
سختی ها، همان گونه که در قرآن آمده، 
خداوند با مردم مومن است و هرجا که 

خدا باشد، پیروزی خواهد بود.
ايشان افزودند: پیروزی مردم غزه قطعی 
است و خداوند متعال اين پیروزی را در 
اسامی  امت  به  دور  چندان  نه  آينده 
مسلمانان  و دل های  داد  نشان خواهد 
غزه  و  فلسطین  مردم  آنها  راس  در  و 

خرسند و خوشحال خواهد شد.
کشورهای  داشتند:  بیان  انقاب  رهبر 
رژيم  حیاتی  شريان های  بايد  اسامی 
صهیونیستی را قطع کنند. امت اسامی 
در آينده نه چندان دور پیروزی مردم 

غزه را خواهد ديد.

فرمانده فضايی نیروی هوا فضای سپاه 
پاسداران انقاب اسامی گفت: کشورمان 
روسیه  و  چین  آمريکا،  از  بعد  ايران 
چهارمین کشوری است که ماهواره بر 
کاما بومی با نازل های متحرک سوخت 
ويژه  وگوی  گفت  برنامه  دارد.  جامد 
خبری با موضوع بازتاب موفقیت آمیز 
پرتاب ماهواره ثريا در رسانه ها و مراکز 
علمی میزبان سردار علی جعفرآبادی؛ 
فرمانده فضايی نیروی هوا-فضای سپاه 
علی  آقای  و  اسامی  انقاب  پاسداران 
فقیهی نیا؛ کارشناس صنعت هوا- فضا 

بود.
با  ثريا  ماهواره  آمیز  موفقیت  پرتاب 
ماهواره بر قائم ۱۰۰ بازتاب گسترده ای 
در رسانه های خارجی داشت، به نحوی 
که برخی رسانه ها اين دستاورد بزرگ را 
در کشور خودمان با عنوان نقطه عطف 
و يک شاهکار عنوان کردند. می خواهیم 
حوزه  در  که  مختلف  بازتاب های  اين 
پرتاب ماهواره ثريا با استفاده از ماهواره 
بر قائم ۱۰۰ که نسل جديد آن انجام 
توانست  کیلومتر  مدار ۷۵۰  به  و  شد 
ماهواره بر ثريا را برساند می پردازيم؛ و 
ويژگی هايی که ماهواره بر قائم ۱۰۰ دارد 
و چه مزايا و اهمیتی دارد استفاده از اين 
نسل جديد ماهواره بر، که استفاده شد 
و با موفقیت توانست ماهواره را در مدار 

۷۵۰ کیلومتری قرار دهد.
*سردار جعفرآبادی در مورد پرتاب؛ 
پرتاب واقعاً خیلی هیجان انگیز بود، 
توانستیم برای اولین بار ماهواره را 
در فاصله 750 کیلومتری قرار دهیم 
و به خاطر ماهواره بری بود که کاملًا 
بومی سازی شده بود، نسل جدید 
این  اهمیت  خصوص  در   ،100 قائم 

پرتاب توضیح می فرمایید؟
سردار علی جعفرآبادی؛ فرمانده فضايی 
نیروی هوا-فضای سپاه پاسداران انقاب 
اين  شايد  عمومی  ديدگاه  از  اسامی: 
پرتاب به نظر برسد که مثل پرتاب های 
ديگر مثاً جذابیت عمومی داشته باشد، 
اين پرتاب يک برگ  از نظر بنده  ولی 
زرينی در تاريخ فضايی ايران و يک نقطه 
عطف محسوب می شود. نقطه عطف به 
معنای اين است که ما در اين نقطه؛ يک 
گلوگاهی را برطرف کرديم و بعد از اين 
منحنی پیشرفت فضايی کشور با شیب و 
شتاب بیشتری حرکت می کند. حالا آن 

نقطه گلوگاهی چه بوده؟
را  گلوگاهی  قائم  بر  ماهواره  پرتاب  با 
منحنی  اين  از  بعد  و  کرديم  برطرف 
پیشرفت فضايی کشور با شیب و شتاب 
که  بوده  می کند.اين  حرکت  بیشتری 
دانشمندان ما سالیان سال با اين چالش 
برخورد کرده بودند که چطور می شود 
موتور سوخت بزرگ و با قطر بالا درست 
کرد که اولاً از الیاف کامپوزيتی خیلی 
باشد و  باشد، بعد خیلی مقاوم  سبک 
بتواند فشارهای ۱۰۰ اتمسفر و درجه 
حرارت سه هزار درجه را تحمل کند. 
ته آن نازلی که آتش عقب از آن خارج 
می شود بايد متحرک باشد و بايد قطعات 
متحرک بتوانند اين تنش ها را تحمل 
بود که پیش روی  اين چالشی  کنند، 
متخصصان موتورهای سوخت جامد بود.

تعريف  رافع  موتور  قالب  پروژه در  اين 
شد و دو سال پیش شما شاهد بوديد 
که تست استاتیک آن انجام شد روی 
زمین، سال گذشته اولین تست پروازی 
آن انجام شد ولی فضايی نبود، اين تست 
پرتابی که ما داشتیم؛ اولین پرتاب فضايی 
اين موتور قدرتمند سوخت جامد بود که 
بحمدلله ديديد با چه زيبايی انجام شد و 
ماهواره را در مدار گذاشت. الآن ما يک 

ماهواره بر سوخت جامد داريم که هر سه 
مرحله اش؛ از موتورهای سوخت جامد 
بهره می برد و ما دارای هريتیج فضايی 
هستیم در اين ماهواره بر، چون توانستیم 

ماهواره در فضا بگذاريم.
ماهواره  کیلومتری  در 500  قبلاً   *
خودمان را قرار دادیم، الآن رفتیم 
این  تفسیر  کیلومتر،   750 مدار 
را  کیلومتر  به 750  از 500  حرکت 

می شود توضیح بفرمایید؟
سردار جعفرآبادی: بله در فضای مجازی 
شده  سؤال  خیلی  کردم  عرض  هم 
که  دور  از  سنجش  ماهواره های  بود. 
عکسبرداری می کنند هر چه به سطح 
بهتری  عکس  باشند  نزديک  زمین 
می گیرند ولی از يک ارتفاعی می آيند 
پايین، طول عمر مداری آنها کم می شود، 
مثاً در ۶ ماه تا يک سال سقوط می کنند. 
يک ارتفاع بهینه و مصالحه ای وجود دارد 
که بین ۴۵۰ تا ۵۵۰ کیلومتر است. اگر 
شما ماحظه بفرمايید ماهواره های نور 
۲، نور ۳ و خیام که عکسبرداری هستند 
همه در اين بازه هستند. اما داستان برای 
ماهواره مخابراتی يک چیز ديگر است 
بايد ارتفاع برود بالاتر؛ چون ماهواره وقتی 
از بالای سر ما گذر می کند اگر در ارتفاع 
ما  بیشتری  زمان  مدت  باشد  بالاتری 
می بینیم و می توانیم اين ارتباط را برقرار 
کنیم. اين کاس از اين ماهواره ها معمولاً 
بین ۷۰۰ تا هزار و ۵۰۰ کیلومتر ارتفاع 
دارند. مثاً ماهواره های سری مخابراتی 
کیلومتری   ۷۰۰ ارتفاع  در  ايريديوم 
هستند. ماهواره های گلوبال استار که از 
اين جنس ماهواره های مخابراتی هستند 
در هزار و ۴۰۰ کیلومتری هستند. اما 

اين ۷۵۰ از کجا درآمده است؟
يک  طراحی  حال  در  فضايی  سازمان 
نام  به  باريک  باند  مخابراتی  منظومه 

منظومه شهید سلیمانی است.
يک  طراحی  حال  در  فضايی  سازمان 
نام  به  باريک  باند  مخابراتی  منظومه 
منظومه شهید سلیمانی است. طراحان 
ارتفاعی را  با اين مواجه بودند که چه 
در نظر بگیرند، شبیه سازی کردند و به 
ارتفاع ۷۵۰ کیلومتر رسیدند، ولی سؤال 
اين بود که اصاً ما پرتابگری نداريم ۷۵۰ 
کیلومتر، چطور اين شبکه بايد کار کند. 
سرطراح ماهواره بر در آن جلسه بوده و 
قول می دهد اين کار را انجام دهد برای 
اين که با خیال راحت دوستان بتوانند 

اين منظومه را طراحی کنند.
اين پرتابی که انجام شد؛ اين ۷۵۰ از 
منظومه شهید سلیمانی درآمده بود و 
الحمدلله موفق انجام شد و اين منظومه 
طراحی  کیلومتر   ۷۵۰ برای  می تواند 
اين  که  آخری  و  ديگر  اهمیت  شود. 
اولین همکاری دولت و  پرتاب داشت؛ 
سپاه بود که خیلی برای ما حساس بود 
که در قدم اول بتوانیم روسفید باشیم، 
الحمدلله پرتاب خیلی خوبی بود، ماهواره 
سالم در مدار قرار گرفت و ان شاء الله 
بعد از اين توفیق اين را خواهیم داشت 
که برای خود سازمان فضايی و دولت 
پرتاب های متعددی انجام دهیم حتی 

با کشورهای دوست،  بتواند  دولت  اگر 
دانشگاهی،  ماهواره های  که  همسايه 
اگر  دارند،  کیلو  زير ۱۰۰  ماهواره های 
سپاه  الآن  کند  برقرار  ارتباطی  بتواند 
آمادگی دارد که ماهواره های کشورهای 

ديگر را هم پرتاب کند.
* و این دانش فنی؛ صفر تا 100 بومی 
خودمان است، همان طور که توضیح 
دادید از موتورهای رافع شروع شده 

و الآن رسیدیم به این نقطه.
بله دانش که ۱۰۰  سردار جعفرآبادی: 
موتورهای  در  اصاً  است.  بومی  درصد 
ايران  به  کشوری  هیچ  جامد  سوخت 
نه  و  صنعت  نه  می دهد،  دانشی  نه 
اطاعاتی می دهد. الحمدلله يک تجربه 
خیلی خوبی وجود داشته در کشور، ما 
بر شانه های بچه هايی ايستاديم که قباً 
سوخت  موتورهای  تحقیقات  کارهای 
دادند  انجام  را  دفاعی  حوزه  در  جامد 
و اين يک زيرساخت خیلی خوبی در 
موتورهای  و  پروژه ها  ولی  بوده،  کشور 
فضايی تعريف خاص خود را داشتند که 

به اين محصول هم الحمدلله رسیديم.
سوخت  موتورهای  خصوص  در   *
این  جامد سردار صحبت کردند و 
که ماهواره بر قائم 100 از موتورهای 
سه  بود؛  برده  بهره  جامد  سوخت 
موتور سوخت جامد بود اگر اشتباه 
موتورهای  این  خصوص  در  نكنم. 
سوخت جامد؛ ویژگی هایی که دارند 

توضیح می فرمایید؟
صنعت  کارشناس  نیا؛  فقیهی  علی 
هوا- فضايی: در موضوع پرتاب ماهواره، 
مديريت زمان يک پارامتر بسیار مهمی 
است و اين که به موقع و در زمان درست 
از  يکی  شود،  تزريق  مدار  در  ماهواره 
الزاماتی است که بايد آن موشک ماهواره 
بر، آن را رعايت کند و بتواند ماهواره را 
قرار دهد. موتورهای  به موقع در مدار 
مايع  به سوخت  سوخت جامد نسبت 
به دلیل اين که اطمینان بالاتری دارند 
راه اندازی خیلی سريع و آسانی دارند و 
اطمینان بیشتری وجود دارد، ما سعی 
سازمان  و  کرد  سعی  کشور  کرديم، 
سمت  به  کرد  سعی  سپاه  هوا-فضای 
موتورهای سوخت جامد برود که بتواند 
مأموريت ماهواره ها را به درستی انجام 
دهد. يکی از ويژگی های مهم موتورهای 
اندازی  راه  سوخت جامد؛ يکی همین 
سريع، اينکه تجهیزات و زيرساخت های 
ساده و ارزانی نیاز دارد نسبت به سوخت 
مايع و قابلیت حمل و نقل خیلی بالاتری 

نسبت به سوخت مايع دارد
يکی از ويژگی های مهم موتورهای سوخت 
جامد؛ يکی همین راه اندازی سريع، اينکه 
تجهیزات و زيرساخت های ساده و ارزانی 
نیاز دارد نسبت به سوخت مايع و قابلیت 
به  نسبت  بالاتری  خیلی  نقل  و  حمل 
سوخت مايع دارد و اين که ما می توانیم 
موتورهای سوخت جامد را در نقاط مختلف 
کشور به خاطر همین قابلیت حمل و نقلی 
که وجود دارد، الآن مستقر کنیم و پرتاب 
اتفاق بیفتد و همین طور که سردار فرمودند 
برای رسیدن به مأموريت های منظومه ای از 

ماهواره ها، اين امکان را در اختیار ما قرار 
می دهد که بتوانیم همزمان چند ماهواره 
از نقاط مختلف کشور شلیک کنیم. بحث 
قابلیت اطمینان را مطرح کردم، کاً در 
صنعت هوا- فضا، موضوع قابلیت اطمینان 
خاطر  به  است  مهمی  موضوع  خیلی 
هزينه های بالا و هنگفتی که وجود دارد 
خصوصاً در پرتاب يک ماهواره و اين ايجاب 
می کند که يک مأموريت شلیک ماهواره تا 
آن جايی که ممکن است با اطمینان کافی 

اتفاق بیفتد.
* می توانیم بگوییم یا صد است یا 

صفر؟
فقیهی نیا: دقیقاً، شکست خیلی کمتر 
تاشی  الآن  حقیقت  در  بیفتد.  اتفاق 
دفاع  وزارت  و  سپاه  هوا-فضای  در  که 
انجام دادند، تمام تاش بر اين بود که 
اين قابلیت اعتماد از قبل خیلی بیشتر و 
بیشتر شود و موشک های سوخت جامد 
تجاری  عملیاتی-  مرحله  وارد  پرتابگر 
شوند، يعنی از آن حالت توسعه بیرون 
بیايند و عملیاتی شوند. يعنی آن قدر 
به آنها اطمینان پیدا کنیم که بتوانیم 
با خیال راحت ماهواره را در مدار تزريق 
کنیم که الحمدلله اين اتفاق تا حد بسیار 
خوبی در اين پرتاب اخیر اتفاق افتاد و 
چند  اخیر،  سال  دو  اين  در  خصوصاً 
خیلی  تعداد  ما  و  شد  پرتاب  ماهواره 
شکست کمتری نسبت به سال های قبل 

داشتیم.
سردار جعفرآبادی: من تکمیل کنم بحث 
آقای دکتر را که سوخت مايع هم اين 
طور نیست، مزايای خاص خود را دارد 
و خوشبختانه در کشور سوخت مايع هم 
به صورت موازی کار می شود از سوی 
برادران عزيز در وزارت دفاع و ان شاء الله 
در آينده ما خبرهای خوبی هم راجع به 
پرتاب های سوخت مايع خواهیم شنید 
وزارت  مايع  سوخت  توانمندی  اين  و 
که  توانمندی سوخت جامدی  و  دفاع 
در سپاه پاسداران وجود دارد، انشاء الله 
دو بازوی قدرتمندی می شوند که ما در 
به  را  زيادی  خیلی  ماهواره های  آينده 
فضا پرتاب کنیم و من فکر می کنم در 
آينده، در گذشته اين بود که می گفتند 
ماهواره ها روی زمین مانده، پرتابی وجود 
آينده ما آماده  تا سه سال  ندارد.در دو 
پذيرش پرتاب خواهیم بود و ماهواره کم 
تا  دو  در  می کنم  فکر  داشت.  خواهیم 
سه سال آينده ما آماده پذيرش پرتاب 
خواهیم بود و ماهواره کم خواهیم داشت. 
در اين خصوص ولی اين که گرايش به 
سمت سوخت جامد است، يک آماری 
از دنیا به شما بدهم؛ چینی ها سوخت 
ولی  دارند  طولانی  سابقه  خیلی  مايع 
در ۷ تا ۱۰ سال اخیر دوباره برگشتند 
به سمت در واقع به موازات پرتابگرهای 
سوخت جامد و چندين شرکت موازی 
اين کار را شروع کردند و اين خاصیت 
چینی هاست که چندين شرکت ورود 
پرتاب های  ما می بینیم که  و  می کنند 
متعدد شرکت های سوخت جامد موفق 
انجام دادند. هندی ها که خیلی در حوزه 
سوخت مايع تحسین برانگیز کار کردند 
در ۵۰ تا ۶۰ سال اخیر، آنها هم به اين 
نتیجه رسیدند، يعنی به موازات آن وارد 
پرتابگرهای سوخت جامد شدند منتها 
هنوز به پرتاب موفقی نرسیدند ولی دنبال 
آن هستند.تقريباً پنج کشور در دنیا و 
ما پنجمین کشور هستیم که فناوری 
آن  اگر  داريم،  جامد  سوخت  پرتاب 
نازل متحرک را حساب کنیم که يک 
فناوری به روز و لبه فناوری دنیاست، ما 
چهارمین کشور هستیم، يعنی کاً چهار 

کشور در اين حوزه کار کردند.

رهبر انقلاب: کشورهای اسلامی باید شریان های حیاتی رژیم صهیونیستی را قطع کنند

ایران چهارمین کشور صاحب ماهواره بر در جهان

انبوهی از پهپادهای راهبردی به سازمان رزم 
ارتش الحاق شد

تنگسیری: ایران با دزدی دریایی مقابله کرد

حسین امیرعبداللهیان وزیر خارجه ایران که در نیویورک به سر می 
برد، دیدار با فرستاده ویژه سازمان ملل در امور سوریه خواستار اهتمام  
جدی جامعه بین الملل برای توقف تجاوزات رژیم اسرائیل علیه سوریه 
و نقض تمامیت ارضی این کشور شد.به گزارش نیویورک، حسین امیر 
عبداللهیان وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران در دیدار با گیر 
پدرسون، فرستاده ویژه سازمان ملل متحد در امور سوریه، از تلاش های 
او و سازمان ملل برای کمک به برقراری ثبات در سوریه ابراز خرسندی 
و حمایت کرد. وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران بر ضرورت عزم  
جدی جامعه جهانی و همکاری کشورهای منطقه و نهادهای بین المللی 

برای مبارزه قاطع و موثر با پدیده شوم تروریسم، تاکید کرد.
اهتمام جدی جامعه  ادامه »خواستار  امیرعبداللهیان همچنین در 
بین المللی برای توقف تجاوزات رژیم صهیونیستی علیه کشور سوریه 
و نقض تمامیت ارضی این کشور توسط این رژیم شد.« پدرسون نیز 
از نقش سازنده و مؤثر جمهوری اسلامی ایران در مبارزه با تروریسم 
و کمک به حل و فصل سیاسی بحران این کشور از جمله در روند 
آستانه تقدیر و تشکر کرد و بر ضرورت تداوم نقش آفرینی تهران »در 
هرگونه ابتکار سیاسی« تاکید کرد. فرستاده ویژه سازمان ملل متحد 
در امور سوریه تاکید کرد که ادامه بحران در فلسطین و غزه، تاثیر 

منفی و مخربی بر روند های صلح منطقه ای داشته است.
وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران در سومین سفر خود در سال 
جاری شمسی و دومین سفر پس از آغاز جنگ اسرائیل علیه فلسطین 
در سال جاری شمسی به نیویورک سفر کرده است تا روز سه شنبه 
به وقت محلی در نشست شورای امنیت سازمان ملل در سطح وزرای 

خارجه درباره اوضاع منطقه به ویژه فلسطین سخنرانی کند.

انبوهی از پهپادهای راهبردی طراحی و تولید شده توسط وزارت دفاع 
و پشتیبانی نیروهای مسلح با همکاری ارتش، با حضور فرمانده کل 
ارتش و وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح در چند نقطه از کشور 
به سازمان رزم ارتش الحاق شد.  آیین الحاق انبوهی از پهپادهای 
انهدامی و راداری طراحی و تولید شده  راهبردی رزمی، شناسایی، 
امیر سرلشکر سید  با حضور  ارتش  و همکاری  دفاع  وزارت  توسط 
عبدالرحیم موسوی فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران، امیر 
سرتیپ محمدرضا آشتیانی وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح برگزار 
شد. در این مراسم، انواع پهپاد های راهبردی چند منظوره ابابیل4، 
ابابیل 5 با قابلیت اجرای انواع ماموریت های شناسایی، مراقبت، جنگ 
الکترونیک، جمع آوری اطلاعات سیگنالی، رزمی، همچنین پهپاد های 
آرش و باور با قابلیت اجرای ماموریت انهدامی، دور برد و نقطه زن و 
نیز پهپاد جت کرار با قابلیت اجرای انواع ماموریت های هدف، رزمی 
و رهگیر هوایی به سازمان رزم ارتش جمهوری اسلامی ایران ملحق 
شد.پهپادهای تحویلی ضمن ارتقا، به سامانه های خود حفاظتی و ضد 
جنگال، ناوبری چندگانه بومی و تسلیحات هوشمند نقطه زن تجهیز 
شده و دارای قابلیت ویژه و روز آمد در بهره گیری ترکیبی با سایر 

سامانه های سلاح و عملیات شبکه محور هستند.

فرمانده نیروی دریایی سپاه با اشاره به عملیات های دریایی که در 
منطقه تنگه هرمز در راستای برقراری امنیت صورت می گیرد، از مقابله 
با کشوری که مبادرت به دزدی دریایی کرده بود، در تنگه هرمز و منطقه 
خلیج فارس مطابق با قوانین خبر داد.سردار علیرضا تنگسیری همچنین 
المهندس اظهار  ابومهدی  در خصوص عملیاتی شدن شناور شهید 
داشت: شناور شهید ابومهدی المهندس حامل پیام صلح و دوستی برای 
کشورهای مسلمان در منطقه خلیج فارس می باشد. وی خاطرنشان 
کرد: اگر نیروهای بیگانه بخواهند در این منطقه ای که همگان از آن 
عبور می کنند حضور پیدا کنند، شناور شهید ابومهدی صادرکننده پیام 
صلح و دوستی برای آنها است اما اگر بدخواهان بخواهند مشکلی ایجاد 
کنند، این شناور، حامل پیام »آمادگی« در مقابل دشمنان است. با تولید 
و الحاق شناور شهید ابومهدی المهندس و سایر شناورهای موشک انداز 
و همچنین مانورهایی که در منطقه برگزار می شود درصدد هستیم تا 
امنیت را در تنگه هرمز برقرار نماییم امنیت و ثبات کامل در منطقه 
تنگه هرمز برقرار است و بیگانگان نقشی در برقراری امنیت در این 
منطقه حساس ندارند لذا حضور این نیروها معنا و مفهومی ندارد.

کشوری که مبادرت به دزدی دریایی و سرقت نفت جمهوری اسلامی 
ایران کرده و درعین حال بخواهد شناورش با امنیت کامل از این منطقه 
عبور کند این موضوع غیر منطقی است و ما به حکم قانون و دادگاه 
عمل کرده و مقابله به مثل می کنیم و لذا غیر از این مواردی که اشاره 

شد مشکلی خاصی را در این منطقه حساس نداریم. 

هشدار بورل به باکو در مورد پیامدهای نقض 
تمامیت ارضی ارمنستان

نیوزلند تیم دفاعی به
 دریای سرخ اعزام می کند

مسئول روابط خارجی اتحاديه اروپا نسبت به پیامدهای نقض تمامیت 
ارضی ارمنستان به جمهوری آذربايجان هشدار داد.

 خبرگزاری آرمن پرس نوشت که در پايان شورای امور خارجه اتحاديه 
اروپا، جوسپ بورل در جمع خبرنگاران اعام کرد که اعضای اين اتحاديه 
با ايده مشارکت جمهوری آذربايجان در مذاکرات صلح و حل و فصل 

مسائل مربوط به روابط با ارمنستان، موافقت کردند.
وی افزود: ادعاهای ارضی اخیر علی اف رئیس جمهوری آذربايجان بسیار 
نگران کننده است. هرگونه نقض تمامیت ارضی ارمنستان غیرقابل قبول 

بوده و پیامدهای جدی برای روابط ما با )جمهوری( آذربايجان دارد.
نیکول پاشینیان نخست  وزير ارمنستان ديروز با بیان اينکه در روند 
صلح، ايروان آماده است برای نداشتن ادعاهای ارضی نسبت به خاک 
جمهوری آذربايجان تضمین دهد و از اين کشور نیز همین انتظار را دارد، 
تاکید کرد: از باکو می خواهیم تضمین دهد که ادعای ارضی نسبت به 
ارمنستان ندارد. پیشتر نیز پیتر استانو سخنگوی کمیسیون اروپا اعام 
کرده بود که اتحاديه اروپا پیام های واضحی به جمهوری آذربايجان ارسال 
کرده مبنی بر اينکه هرگونه نقض تمامیت ارضی ارمنستان غیرقابل قبول 

بوده و پیامدهای جدی برای روابط باکو و بروکسل خواهد داشت.
از  جمهوری  اين  نیروهای  که  بود  گفته  اف  علی   اين  از  پیش 
مناطقی که در درگیری با نیروهای ارمنستان در سال  های ۲۰۲۱ 

نمی شوند. خارج  کرده اند،  تصرف   ۲۰۲۲ و 

کريستوفر لوکسون نخست وزير نیوزيلند گفت يک تیم نظامی را به عنوان 
بخشی از يک ائتاف بین المللی برای حفظ امنیت دريايی دريای سرخ به 
خاورمیانه اعزام خواهد کرد.به گزارش استريتس تايمز،کريستوفر لوکسون 
طی يک نشست خبری مدعی شد: »حمات يمنی ها علیه کشتی های 
تجاری و دريايی غیرقانونی، غیرقابل قبول و عمیقاً بی ثبات کننده هستند«.

اين اعزام در ادامه تاريخچه طولانی نیوزلند در دفاع از آزادی کشتیرانی در 
خاورمیانه و مناطق نزديک به کشور است. منابع خبری بامداد سه شنبه 
از حمات هوايی و موشکی دوباره آمريکا و انگلیس به صنعا پايتخت 
يمن و مناطق ديگر اين کشور خبر دادند. به گزارش المسیره، شهر صنعا 
پايتخت يمن هدف تجاوز نظامی دوباره آمريکا و انگلیس قرار گرفته است. 
بر اساس اين گزارش، پايگاه الحفا در شهرستان السبعین چهار نوبت و 
پايگاه الديلمی در شهرستان بنی الحارث واقع در استان صنعا در چهار 
نوبت هدف حمله آمريکا و انگلیس قرار گرفتند. لوکسون تاکید کرد 
هیچ پرسنل نظامی نیوزلند وارد يمن نمی شود يا در هیچ نبردی شرکت 
نمی کند، اما طبق قوانین بین المللی به دفاع از حرکت آزاد کشتی ها در 
خاورمیانه کمک خواهد کرد. وينستون پیترز وزير خارجه نیوزلند نیز گفت 
اقدامات اين کشور حوزه اقیانوسیه از موضع کشورش در قبال درگیری 
رژيم صهیونیستی و فلسطین مجزاست. پیترز گفت: »هر گونه تصور 
درباره اين که حمايت مستمر ما از امنیت دريايی در خاورمیانه به 

تحولات اخیر در اسرائیل و نوار غزه مرتبط باشد، اشتباه است«.

در دیدار دست اندرکاران کنگره ۲۴ هزار شهید استان تهران؛

سردار علی جعفرآبادی مطرح کرد؛
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اقتـصاد 3
اخبار کوتاه اقتصادیگزارش اقتصادی

پرداخت 11 همت تسهیلات برای حمایت از 
کسب وکارهای خرد در دولت سیزدهم

 مديرعامل صندوق کارآفرينی امید گفت: از ابتدای دولت سیزدهم تا 
کنون بیش از ۱۱ هزار میلیارد تومان تسهیات در جهت حمايت از 
کسب و کارهای خرد و کوچک از سوی اين صندوق پرداخت شده است.

»هادی بابايی« در مراسم امضای تفاهمنامه همکاری معاونت امور بانوان 
و خانواده رياست جمهوری با صندوق کارآفرينی امید گفت: تاکید ريیس 
جمهور بر ايجاد اشتغال از ابتدای دولت سیزدهم تا کنون بیش از ۱۱ 
هزار میلیارد تومان تسهیات در جهت حمايت از کسب وکارها پرداخت 
شده است. وی افزود: سال گذشته ۱۰۰ هزار شغل و در سال جاری بیش 
از ۴۸ هزار شغل به واسطه تسهیات اين صندوق ايجاد شده است. در 
سال ۱۴۰۱ بیش از ۳۳ درصد تسهیاتی که صندوق کارآفرينی امید 
پرداخت کرده، مختص بانوان بوده است. بابايی تاکید کرد: تفاهمنامه ای 
که امروز با معاونت امور بانوان و خانواده رياست جمهوری به امضا می رسد 
مسیر حمايت از کسب و کارها و اشتغال حوزه بانوان، خصوصاً بانوان و 
زنان سرپرست خانوار را تسهیل می کند. بر اساس اين تفاهمنامه در اين 

روز مبارک قدم کوچکی را در حمايت از حوزه اشتغال بانوان برداريم.
امید حامی کسب وکارهای خرد  تاکید کرد: صندوق کارآفرينی  وی 
و کوچک است و نگاه ويژه ای به حوزه بانوان دارد. اکنون در يکی از 
روستاهای مرزی ايران و پاکستان توسط اين صندوق کارآفرينی انجام 
شده است. در اين روستا پرورش زنبور عسل صورت می گیرد که شايد 
از چشم خیلی ها دور باشد؛ اما صندوق کارآفرينی اين کار را انجام داده 
است.»انسیه خزعلی« معاون امور بانوان و خانواده رياست جمهوری نیز 
در ادامه اين مراسم، گفت: سال گذشته بر اساس تخصیص بودجه ای که 
انجام شد، اشتغال های خوبی صورت گرفت. از چند جهت تاش کرديم 
تا ايجاد اشتغال را افزايش دهیم، خصوصا برای بانوانی که زير پوشش 
نهادهای حمايتی نیستند. وی افزود: به همین واسطه ۸ هزار اشتغال 
برای بانوان داشتیم که بخشی از آن از طريق صندوق کارآفرينی امید 

انجام شده که امیدواريم سال آينده اين تعداد افزايش يابد.

سهمیه بنزین 15۰۰ تومانی ۶ ماه در کارت 
سوخت ذخیره می شود بانک مرکزی از رشد قابل توجه صادرات 

ذخاير  تقويت  و  اخیر  ماه های  در  نفت 
ارزی کشور خبر داد و تاثیر شوک های 
اخیر در بازار ارز در نتیجه تحولات منطقه 

را موقتی و محدود ارزيابی کرد.
 بانک مرکزی در پاسخ به گزارش روزنامه 
برای  دولت  »تاش  عنوان  با  تعادل 
حفظ ثبات بازار ارز« و طرح مباحثی در 
بانک،  اين  ارزی  سیاست های  خصوص 

توضیحاتی به شرح زير ارائه کرد:
ابتدی سال  از  ارز  نرخ  بررسی تحولات 
تغییرات  که  است  آن  از  حاکی  جاری 
اين نرخ در بازه کمتر از ۵ درصد کنترل 
عمده  که  حواله  ارز  نرخ  است.  شده 
واردات کشور از اين محل تامین می شود، 
تغییرات بسیار محدودی را تجربه کرده و 
همچنین نرخ ارز واردات کالاهای اساسی 
و دارو طی دوره مذکور رقم ثابتی داشته 
در  ارز  نرخ  تحولات  در خصوص  است. 
بازار آزاد نیز لازم به توضیح است وقوع 
تنش های سیاسی و نظامی در منطقه 
از منظر برخی فعالان بازار ارز به معنی 
بی ثباتی در چشم انداز منابع و مصارف 
ارزی ارزيابی شده و اين موضوع موجب 
شده است که بخشی از تقاضای آتی ارز 
خود را به زمان حال منتقل کنند؛ بديهی 

ارزی  منابع  اينکه  به  توجه  با  است که 
کشور از تنش های ايجاد شده اثرپذيری 
چندانی نداشته است، لذا انتظار می رود 
که نوسانات ارزی ايجاد شده محدود و 

قابل کنترل باشد.
لازم به تاکید است که صادرات نفتی از 
اواخر سال جاری با تدابیر انديشیده شده 
رشد قابل توجهی را تجربه کرده است 
و تداوم اين وضعیت منجر به بهبودی 
شرايط منابع ارزی کشور در افق پیش رو 
خواهد شد. در راستای هدايت تحولات 
بازار ارز و طا در مسیر هدف، برنامه ها 
و اقدامات متنوعی در دستور کار بانک 
مرکزی قرار گرفته است و ضمن تأمین 
نیازهای واقعی ارز از بروز نوسانات ارزی 

مخرب جلوگیری می کند. تقويت عرضه 
بازارسازی و روان سازی معامات شمش 
و سکه، مديريت عرضه و تقاضا در بازار 
ارز حواله و اسکناس و رفع موانع احتمالی 

مبادلات ارزی از اين جمله است.
پولی  متغیرهای  تحولات  خصوص  در 
نیز لازم به تاکید است که بانک مرکزی 
برنامه سیاست پولی خود را مبتنی بر 
کنترل رشد کل های پولی قرار داده است؛ 
سیاست پولی بانک مرکزی متشکل از 
بسته سیاستی مشتمل بر هدايت نرخ 
رشد  کنترل  سیاستی  کانال  در  سود 
بانکی  شبکه  اصاح  و  بانک ها  ترازنامه 
حاکی  اقدامات  اين  نتیجه  که  بوده 
نخست  ماهه   ۶ در  که  هستند  آن  از 

امسال نقدينگی تنها رشد ۱۲ درصدی 
آمارها  همچنین  است.  کرده  تجربه  را 
نشان می دهد که رشد نقدينگی دوازده 
ماهه منتهی به شهريورماه سال جاری نیز 
کاهش شديدی را تجربه کرده است. به 
نظر می رسد تا پايان سال جاری هدف 
۲۵ درصدی آن در دسترس خواهد بود.

لـذا توفیـق بانـک مرکـزی در کنتـرل 
رشـد کل های پولـی بر اسـاس آمارهای 
موجـود در سـال جـاری محـرز اسـت؛ 
موضوعـی کـه از دلايل اصلـی موفقیت 
بانـک مرکـزی در تثبیـت بخشـی بـه 
بـازار ارز و تـداوم آن در ايـن بازار خواهد 
اسـت  ذکـر  بـه  لازم  پايـان  در  بـود. 
سیاسـت تثبیـت، چارچوبـی مـدون از 
سیاسـت های يکپارچـه پولـی مالـی و 
ارزی، سیسـتمی نگر و سـازگار است که 
رسـیدن بـه آرامـش اقتصـادی را دنبال 
می کنـد. بديهـی اسـت که شـوک های 
موقتی ممکن اسـت کـه موجب انحراف 
کوتـاه مدت نـرخ ارز از مسـیر مورد نظر 
يـا هـدف گـذاری شـده بانـک مرکـزی 
شـود امـا انتظـار مـی رود بـا توجـه بـه 
وضعیت متغیرهـای بنیادين اقتصادی و 
اقدامـات بانک مرکـزی، انحرافات مزبور 

بـه تدريـج تعديـل و حذف شـوند.

و  کار  تعاون،  وزارت  کار  روابط  معاون 
شرکای  و  دولت  گفت:  اجتماعی  رفاه 
اجتماعی بايد در فضای تعاملی و مبتنی 
شورای  نشست های  در  روز  شرايط  بر 
که  کنند  برقرار  موازنه ای  کار  عالی 
ضمن حفظ اشتغال موجود، زمینه های 
و  خدوم  کارگران  خريد  توان  افزايش 

بازنشستگان عزيز را فراهم کنند.
رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت  گزارش  به 
اجتماعی، »علی حسین رعیتی فرد« در 
ديدار صمیمی با اعضای هیئت مديره 
بازنشسته  کارگران  کانون  بازرسان  و 
شهر تهران گفت: از نظرات، پیشنهادات 
کارشناسی و برگزاری نشست با جامعه 
کارگری و فعالان گروه های مختلف در 

تعیین دستمزد استقبال می کنیم.
وی تأکید کرد: برای رفع نگرانی جامعه 
گروه  اين  نظر  شنیدن  و  بازنشستگان 
ضمن هماهنگی لازم، از نماينده کانون 
عالی کارگران بازنشسته برای حضور در 
يکی از نشست های شورای عالی کار و 

ارائه پیشنهادها به اعضای شورا دعوت 
اشاره  ضمن  رعیتی فرد  شد.  خواهد 
مزد  اجرای  به  کار  قانون  تصريح  به 
منطقه ای، افزود: پیشنهاد مزد منطقه ای 
دارايی  و  اقتصاد  وزارت  از سوی  اخیراً 
مطرح و در کمیته های کارشناسی ذيل 
است؛  شده  بررسی  کار  عالی  شورای 
همین  به  نشستی  نیز  گذشته  هفته 
منظور برگزار شد. وی با اشاره به نگرانی 

و دغدغه جامعه کارگری و بازنشستگان 
سال  دستمزد  حداقل  میزان  مورد  در 
نشست های  در  تاکنون  گفت:  آتی 
شورای عالی کار مبحث مزد سال ۱۴۰۳ 
مطرح نشده، اما نشست های کمیته های 

کارشناسی آن آغاز شده است.
معاون روابط کار وزير تعاون، کار و رفاه 
نظرات  مسیر  اين  در  افزود:  اجتماعی 
رويکرد  با  و  اخذ  اجتماعی  شرکای 

کارشناسی جمع بندی و نهايتاً با رأی و 
نظر شورای عالی کار تاش می شود به 
آينده  مزد سال  برای  قبولی  قابل  عدد 
با  صنعتی  و  بزرگ  واحدهای  برسیم. 
افزايش دستمزد مشکل چندانی ندارند، 
اما اين موضوع برای واحدهای خُرد که 
را  کشور  اشتغال  از  توجهی  قابل  آمار 
است. مهم  داده اند،  اختصاص  خود  به 

رعیتی فرد از همراهی و همکاری کانون 
عالی کارگران بازنشسته کشور و کانون 
در  تهران  شهر  بازنشسته  کارگران 
پیگیری کارشناسی مطالبات و مشکات 
بازنشستگان و حل و فصل آن ها تقدير 
تاش  ساخت:  خاطرنشان  وی  کرد. 
می کنیم که بهمن ماه امسال، نشست های 
موضوعات  درخصوص  هم انديشی 
مربوط به جامعه کار و تولید با حضور 
و  بازنشستگان  کارگری،  سازمان های 
اين  از  شود.عبور  برگزار  کارفرمايی 
تعامل،  افزايش  نیازمند  وضعیت 

توانمندی و تاش همه جانبه است.

بیان  با  ايران  شیات  سازمان  ريیس 
اينکه ۱۰ درصد صید در اقیانوس هند 
را ايرانی ها انجام می دهند، گفت: امسال 
سرمايه گذاری در بخش شیات به ۱۵ 
 ۸۰ از  بیش  که  می رسد  میلیارد  هزار 
درصد آن توسط بخش خصوصی انجام 
می شود. سید حسین حسینی در حاشیه 
تاکید  با  مسئولانه  ماهیگیری  همايش 
بر زنجیره ارزش تون ماهیان در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: سال گذشته ۱۱ 
هزار و ۸۰۰ میلیارد تومان جذب سرمايه 
شد  جذب  شیات  بخش  در  گذاری 
که بخش عمده سرمايه گذاری در کل 
زنجیره ارزش يعنی پیش تولید، حین 

تولید و پس از تولید است.
را  اقیانوس هند  10 درصد صید در 

ایرانی ها انجام می دهند
وی با اشاره به اينکه بیش از ۱۰ درصد 
صید کل اقیانوس هند را ايرانی ها انجام 
می دهند، افزود: قصد داريم در فاز اول 
اقدامات را برای تازه خوری تون ماهیان 
را افزايش دهیم زيرا مهمترين صید ما 
از دريا تون ماهیان است که بیش از ۴۵ 

درصد صید کشور را شامل می شود.
ريیس سازمان شیات کشور تصريح کرد: 
صیادان ايرانی در اقیانوس هند با هزار 
شناور رتبه اول در غرب اقیانوس هند و 

در کل اقیانوس هند رتبه دوم را دارند.
بحث های  از  يکی  داد:  ادامه  حسینی 
قديمی در آبزی مصرفی، موضوع کنسرو 
می بايست  ارزش  زنجیره  اين  و  است 
تکمیل و به روز شود تا بتوانیم عاوه بر 
کنسرو، قابلیت های ديگری فرآوری را در 
دستور کار داشته باشیم. اين اقدام هم به 
ارزان سازی، فراوانی محصول و افزايش 

سهم سفره از آبزيان کمک خواهد کرد.
معاون وزير جهاد کشاورزی گفت: موضوع 
جهاد  وزارت  متولی  دو  دارای  مذکور 
کشاورزی و وزارت صمت است و برای 

پیشبرد اهداف نیاز است با بهره برداران 
و بخش خصوصی به صورت چند وجهی 
تعامل ايجاد شود. وی با بیان اينکه در 
حوزه ايجاد زنجیره ارزش و به روزسانی 
زنجیره ارزش تکلیفی برعهده داريم که 
در دولت سیزدهم اباغ شده است، بیان 
کرد: بايد از صید تا سفره را رصد کنیم 
و هرجايی که نیاز به تقويت و پشتیبانی 
دارد، احصا شود. تا عاوه بر به روزرسانی 
مصرف کنسرو، تازه خوری و ساشیمی 
نیز رخ دهد. حسینی گفت: در استفاده 
از فناوری های نوين که برخی از کشورها 
با  ژاپن در آن پیشرو هستند  از جمله 
تا  شديم  تعامل  وارد  يونیدو  سازمان 
تکنولوژی های نوين از صید تا فرآوری 
را انتقال دهیم. ريیس سازمان شیات 
تصريح کرد: کیفی سازی ارائه محصول 
و تنوع گونه در بازار کمک می کند که با 
راه اندازی زنجیره، محصول سالم و قیمت 
مناسب در همه نقاط کشور داشته باشیم.
تولید 282 هزار ماهی تون در کشور

وی با اشاره به اينکه ۲۸۲ هزار تن، میزان 
تولید ماهی تون در کشور است، گفت: 
در  ماهی  اين  مصرف  میزان  بیشترين 
قالب کنسرو است و قصد داريم در فاز اول 
اقدامات خود ۱۰ درصد از اين محصول را 
به صورت تازه وارد سفره مردم کنیم تا 

بتوانیم تا اين عدد را به ۵۰ درصد برسانم؛ 
زيرا ۹۶هزار تن از اين ماهیان گیدر بوده 

و ظرفیت تازه خوری را دارد.
حسینی درباره اقدامات سازمان شیات 
در متعادل سازی قیمت ها اظهار کرد: با 
وزارت صمت،  بین  همکاری خوبی که 
وزارت جهاد کشاورزی و سازمان حمايت 
از مصرف کنندگان و تولیدکنندگان وجود 
دارد امیدواريم با تنظیم بازار بتوانیم قیمت 
متعادلی برای محصولات شیاتی داشته 
باشیم. معاون وزير جهاد کشاورزی با بیان 
اينکه زنجیره ارزش يک موضوع مغفول 
رئیس  دستور  با  افزود:  است،  مانده ای 
جمهوری به وزارت کشور برای اباغ به 
استانداران و ايجاد زنجیره ارزش در کل 
صنايع، زنجیره ارزش شیات به عنوان 
اباغ  استان کشور  به ۱۱  الگويی  تیپ 
شد که نشان دهنده اهمیت غذايی کشور 
است. وی اضافه کرد: در اين بخش به غیر 
از تسهیات ارزان قیمت و آموزش های 
فنی و مجوزها و زمینه های مطالعه شده 
برای تولید در حوزه زيرساخت ها از بندر 
گرفته تا بحث سوخت يارانه ای يا تعادلی 

حمايت هايی صورت گرفته است.
هیچ کشور خارجی اجازه صید در 

سواحل ایران را ندارد
حسینی درباره صید کشورهای ديگر در 

سواحل ايران، گفت: اکنون هیچ کشور 
خارجی از دريای ما و از منابع و انفال ما 
بهره برداری نمی کند و اجازه آن را هم 
نمی دهیم. معاون وزير جهاد کشاورزی 
درباره سواحل مکران بیان کرد: يکی از 
موضوعاتی که در اين دولت حائز اهمیت 
بود ايجاد دبیرخانه توسعه سواحل مکران 
برای برنامه جامع و مديريت واحد بود 
پروژه   ۲۱ کشاورزی  جهاد  وزارت  که 
و ۹ طرح در مورد شیات دارد که در 
سطح ۱۶۵ هزار هکتار طرح و برنامه ارائه 
کرده است. به گفته وی، اکنون بیش از 
۱۴ پروژه در حال اجراست که ۷ مورد 
موضوع  و  دارد  قرار  مکران  سواحل  در 
مهم برای تغییر ساختار پرورش میگو در 
سواحل مکران با بخش خصوصی تغییر از 
پرورش سنتی به پرورش نیمه متراکم و 

متراکم صنعتی است.
داد:  ادامـه  شـیات  سـازمان  ريیـس 
و  هسـتیم  زمیـن  واگـذاری  حـال  در 
زيرسـاخت های اولیه بـرای انتقال انجام 
شـده که از ارديبهشـت ماه بسـتر برای 
برداشـت آماده می شـود. اکنـون تولید 
بـه طـور متوسـط در هر هکتـار ۵.۵ تن 
اسـت کـه در آنجـا بـه ۲۰ تـن خواهیم 
رسـید. حسـینی دربـاره قیمـت گذاری 
در  اقتصـاد  ادبیـات  گفـت:  دسـتوری 
البتـه حتمـا  اسـت،  خـودش مسـتتر 
و  مصرف کننـده  حـق  از  صیانـت  بـا 
تولیدکننـده، عرضـه و تقاضـا می توانـد 
آن را تنظیـم کنـد. هیـچ جايـی قیمت 
دسـتوری جوابگـو نخواهـد بـود مگـر 
اينکـه در بحـث تامین نهاده هـا بتوانیم 
کمـک کنیـم. وی اضافـه کـرد: اقتصاد 
می گويـد که عرضه و تقاضا بايـد بازار را 
تنظیـم کند، اما با تعاملـی که با کمیته 
حمايت از مصرف کننـده و تولیدکننده 
وجـود دارد مـی توانیم تعـادل را به يک 

نقطه مشـترکی برسـانیم.

تقویت ذخایر ارزی با افزایش صادرات نفت

زمینه های افزایش قدرت خرید کارگران و بازنشستگان باید در فضای تعاملی فراهم شود

سرمایه گذاری 15 هزار میلیارد تومانی در بخش شیلات

اعلام آمادگی ایران برای حضور
 شرکت های ایرانی در کوبا

 مسوولیت ایران در تدوین نقشه های دریانوردی

وزیر اقتصاد: رشد مثبت اقتصادی ادامه دار است

 شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ايران ضمن اعام اينکه تصمیمی 
برای تغییر قیمت بنزين گرفته نشده است، افزود: مدت  زمان ذخیره 
سهمیه بنزين به  همان مقدار )۶ ماهه( پیش از دوران کرونا بازگشت، 
از اين رو سهمیه بنزين يارانه ای )۱۵۰۰ تومانی( به  مدت ۶ ماه در 

کارت های سوخت ذخیره می شود.
بر اساس اعام شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی، در دوران شیوع 
ويروس همه گیر کرونا و محدوديت های اجباری سفرها، مدت زمان 
ذخیره سهمیه بنزين ۱۵۰۰ تومانی از ۶ ماه به ۹ ماه رسیده بود تا پس 
از پايان محدوديت های کرونايی هموطنان بتوانند از سهمیه سوخت 
خود به  نحو ممکن استفاده کنند. شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی افزود:  هم اکنون با توجه به اينکه دو سال از مهار موفق کرونا در 
کشور می گذرد، مدت زمان ذخیره سهمیه بنزين به همان مقدار پیش 
يارانه ای  اين رو سهمیه بنزين  از  بازگشت،  ازدوران کرونا )۶ ماهه( 

۱۵۰۰ تومانی تا ۶ ماه قابلیت ذخیره در کارت های سوخت را دارد.
»با توجه به افزايش ۲۵ درصدی سفر با خودروهای شخصی، به منظور 
مديريت مصرف سوخت و جلوگیری از مهاجرت کارت های سوخت به 
استان های مرزی، سهمیه بنزين سه هزار تومانی از ۱۵۰ لیتر در ماه به 

۱۰۰ لیتر تغییر يافته است.«
می شود  تاکید  کرد:   تصريح  نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  شرکت 
سهمیه ۶۰ لیتری بنزين يارانه ای ۱۵۰۰ تومانی، بدون تغییر به  همان 
مقدار باقی مانده و با رد هرگونه شايعه افزايش قیمت بنزين، اعام 

می شود و تصمیمی برای تغییر قیمت بنزين گرفته نشده است.

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات بر آمادگی شرکت های ایرانی برای 
حضور در بازار کوبا و انتقال تجربیات و توانمندی های کشورمان در 
ارتباطات و فناوری اطلاعات به ویژه در زمینه هایی همچون  حوزه 
توسعه زیرساخت های ارتباطی، توسعه دولت الکترونیک و ایجاد دیتا 

سنترهای بزرگ در این کشور تاکید کرد.
به گزارش وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، صبح امروز )دوشنبه 
۲ بهمن ۱4۰۲(، عیسی زارع پور، وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات 
کشورمان با »کنزالس ویدال« معاون اول وزارت ارتباطات کوبا و هیات 
همراه دیدار و گفت و گو کرد. زارع پور با تاکید بر اهمیت توسعه روابط 
ایران و کوبا به ویژه قرار گرفتن دو  به اشتراکات  با جمهوری کوبا 
کشور تحت تحریم های ظالمانه اشاره کرد و گفت: این تحریم ها برای 
کشورمان و شرکت های ایرانی فرصتی برای افزایش دانش بومی به 

ویژه در حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات بوده است.
وی با اشاره به توانمندی شرکت های ایرانی در بخش های مختلف 
حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات تاکید کرد شرکت های فناوری 
ایرانی این آمادگی را دارند که در حوزه های مختلفی مانند توسعه 
زیرساخت های ارتباطی، راه اندازی سکوهای مختلف، اجرای پروژه 
فیبر نوری و همچنین کمک به جهش شبکه ارتباطی کوبا از نسل 
دوم و سوم به نسل چهارم و فراهم کردن زمینه ورود به نسل پنجم 
ارتباطی با دولت این کشور همکاری کنند. وزیر ارتباطات با تشریح 
بزرگترین پروژه ارتباطی کشورمان یعنی توسعه شبکه ثابت ارتباطی 
مبتنی بر فیبر نوری، تاکید کرد: پروژه فیبر نوری منازل و کسب 
و کارها با هدف ایجاد ۲۰ میلیون پوشش از یکسال پیش با فعال 
پروژه  این  ایران کلید خورده است که  اپراتور درحالی در  کردن ۹ 
در کشورهایی با گسترده جغرافیایی ایران، حدود ۱۰ سال به طول 
انجامیده است اما برنامه ریزی شده تا این پروژه ظرف حدود سه و 
نیم سال به سرانجام برسد. زارع پور با اشاره به تجربیات کشورمان 
در زمینه دولت الکترونیک از طریق ایجاد پنجره ملی خدمات دولت 
هوشمند تصریح کرد: این تجربه برای توسعه دولت الکترونیک کوبا 
می تواند مفید باشد و در این زمینه دو کشور می توانند همکاری های 
مشترکی داشته باشند.کنزالس ویدال، معاون وزیر ارتباطات کوبا نیز در 
این دیدار با بیان اینکه برای هاوانا توسعه روابط راهبردی با جمهوری 
اسلامی ایران در همه زمینه ها حائز اهمیت است تاکید کرد که با 
توجه به تجربیات و توانمندی های تهران در حوزه ارتباطات و فناوری 
بیشتری  اهمیت  از  این حوزه  اطلاعات، توسعه روابط دو کشور در 
برخوردار بوده و کشور کوبا مشتاقانه منتظرحضور شرکت های ایرانی 

برای توسعه حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات در این کشور است.

دریانوردی  و  بنادر  سازمان  دریانوردی  حفاظت  و  ایمنی  مدیرکل 
با توجه به توان فنی  کشور گفت: سازمان بین المللی هیدورگرافی 
جمهوری اسلامی ایران، مسوولیت گروه یک را برای تهیه نقشه یکی از 

حساس ترین مناطق دریایی جهان به عهده ایران گذاشت.
نادر پسنده در گفت وگو با رادیو اقتصاد اظهار داشت: سازمان بین المللی 
هیدروگرافی با مدیریت یکپارچه در حوزه تهیه و تدوین نقشه های 
دریانوردی، کشتیرانی و بستر دریایی همه دریاها و اقیانوس های کره 
زمین فعالیت دارد.وی افزود: سازمان بین المللی هیدروگرافی از سال 
۱۹۲۱ تاسیس شد که ایران از سال ۱۹۶۹ به عنوان عضو فعال این 
سازمان بوده و به تازگی مسوولیت نقشه برداری منطقه خلیج فارس، 

دریای عمان و بخشی از شمال اقیانوس هند را به عهده گرفته است.

وزیـر امـور اقتصـادی و دارایـی گفـت: در ۱4 فصل متوالی از سـال 
۹۹ رشـد اقتصـادی کشـور مثبـت بـوده و پیش بینی می شـود که 

ایـن رشـد مثبت تـا پایان سـال ادامـه یابد.
سید احسان خاندوزی در بیست و ششمین دوره همایش رتبه بندی 
شرکت های برتر ایران در مرکز همایش های صدا و سیما، اظهار داشت: 
از سال ۱3۹۹ تا تابستان ۱4۰۲ رشد اقتصادی مثبت بوده که براساس 
پیش بینی ها در حوزه صنعت، کشاورزی و در مجموع اقتصاد تا پایان 

امسال روند مثبتی در رشد اقتصادی خواهیم داشت. 
وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: امسال نیز مانند سال گذشته رشد 
اقتصادی مثبتی را تجربه خواهیم کرد و بر این اساس در ۱۶ فصل رشد 
متولید اقتصادی خواهیم داشت.  وی بیان داشت: با مرور شاخص های 
اقتصاد کلان در ۲ سال گذشته مشخص می شود که دشواری های داخلی 
و خارجی را در ۶ سال اخیر پشت سر گذاشته ایم البته دشواری های 
خارجی بخش مهمی است که هنوز پابرجاست، ما با سیاست های 
رئیس جمهور که در حوزه توسعه روابط و اقتصاد با کشورهای همسایه 

شکل گرفته، گشایش های اقتصادی را شاهد هستیم. 
وزیـر امـور اقتصـاد و دارایـی بـا بیـان اینکـه از دام رکـود و رشـد 
اقتصـادی پاییـن خارج شـده ایم، گفـت: اما برای اینکـه تولید ملی و 

درآمـد سـرانه ارتقـا یابـد راه بسـیاری در پیـش داریم. 
خاندوزی بیان داشت: تلاش ها و سیاست هایی که در ۲ سال اخیر 
انجام شده باعث رشد تولید و خروج از رکود در سرمایه گذاری داخلی 

و خارج شده که قابل قیاس با سال های گذشته نیست. 
وی افزود: در درگاه ملی مجوزها تسهیل را ایجاد کرده ایم  در گذشته 
قهر نظام اداری با تولیدکنندگان و صادرکنندگان وجود داشت که این 

موضوع رفع شده و با تمرکز بر تسهیل به دنبال رونق تولید هستیم. 
خانـدوزی با بیان اینکه در ابتدای سـال جـاری مصوبه ای در هیات 
وزیـران داشـتیم که بایـد به صورت شـفاف مقـررات در درگاه ملی 
بـه تولیـد کننـدگان و صادرکننـدگان اعلام شـود، گفـت: بنابراین 
امسـال بخـش نامـه های گمرکـی 5۰ درصد کاهش داشـته و برای 

سـال آینده نیـز این وضعیـت ادامه خواهد داشـت. 
وی با تاکید بر اینکه نیازمند همفکری بین بخش دولتی با بخش 
صنعتی و شرکتهای برتر هستیم، گفت: با این کار به کیفیت رشد 
اقتصادی دست می یابیم و کالاهای تولیدی قابلیت رقابت پذیری 
در عرصه بین المللی را می یابد. خاندوزی اظهار داشت: در وزارت 
اقتصاد تلاش کرده ایم تامین مالی بانکی را با کنترل نقدینگی فراهم 
کنیم و ابزارهای متفاوتی را برای شرکت ها ی خوش نام و معتبر در 
دستور کار قرار دهیم. وی افزود: در سال گذشته متوسط رشد واقعی 
بخش صنعتی حدود 4 تا 5 درصد در نوسان بود اما میزان فروش 
شرکت های بزرگ حدود ۱8 درصد رشد کرده است. وزیر اقتصاد بیان 
داشت: ورود شرکت های دانش بنیان در فهرست ۱۰۰ شرکت برتر نیز 
موضوع نوید بخشی است. وی با بیان اینکه برای شرکت های تامین 
مالی و تامین انرژی اهمیت دارد گفت: بنابراین در مورد این دو موضوع 
نیازمند تدابیری هستیم. در سال گذشته ۲8 درصد تامین مالی جدید 
از طریق بازار سرمایه انجام شد و برنامه امسال تحقق تامین مالی 5۰۰ 

هزار میلیارد تومانی از طریق بورس است.

پاسخ بانک مرکزی به ادعای روزنامه تعادل:

معاون وزیر جهاد کشاورزی خبر داد:

معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی:



چهار شنبـه / 4  بهمن 1402 / شماره 1724 4اصفهان

۲۲5۰ مگاوات انرژی خورشیدی در اصفهان 
وارد مدار می شود

مصرف شیر در اصفهان یک دوم حدِ استاندارد است

امام جمعه اصفهان:تا زمانی که بدنبال جلبِ 
نظرِ غرب باشیم، روحیه ما اسلامی نمی شود

نماينده ولی فقیه در استان و امام جمعه اصفهان گفت: بايد فرهنگ 
مردم ارتقاء داده شود و اين اقدام تنها با گفت و گو درست نمی شود، 
زيرا تا مادامی که بدنبال جلبِ نظرِ غرب باشیم، روحیه ما اسامی 
نخواهد شد. به گزارش پايگاه اطاع رسانی دفتر امام جمعه اصفهان، 
آيت الله سیديوسف طباطبايی نژاد روز دوشنبه در ديدار با معاون وزير 
فرهنگ و ارشاد اسامی افزود: از جمله مصاديق اين فرهنگ سازی 
اقداماتی است که می توان در زمینه حجاب و ترويج پوشش اسامی 
انجام داد. وی اظهار داشت: در برخی عرصه ها حرف هايی بیان می شود 
که به آن عمل نمی شود بعنوان مثال در مساله حجاب اين گونه نیست 
که برخی بدلیل نبود چادر و لباس مناسب، بی حجاب در جامعه ظاهر 
می شوند، بلکه آنها بدنبال مُد و فروشندگان نیز بدنبال فروش اجناس 
خود هستند. امام جمعه اصفهان، تمسخر ديگران در برخی موضوعات 
بويژه در حوزه زنان را دلیل رعايت شدن شوون اسامی ندانست و 
خاطرنشان کرد: در طول تاريخ نیز همه پیامبران را استهزا می کردند 
در حالیکه آنان يک هدف و خط خاص در عالم دارند و همواره ۲ خط 

انبیاء و طاغوت در تاريخ بشر وجود داشته است.
آيت الله طباطبايی نژاد همچنین با تاکید بر ضرورت رعايت الزامات 
استخدامی تصريح کرد: ما در ادارات هر شرطی را برای استخدام افراد 
قرار می دهیم و اين شرط بايد تا انتها وجود داشته باشد و اگر کارمند 

شرطِ بدوِ استخدامش را از دست داد بايد کنار گذاشته شود.
انتظار بالای مُتدينان جامعه از وزارت فرهنگ و ارشاد  با بیان  وی 
دقت  بسیار  ارشاد  وزارت  مسائل  در  مُتدين  افراد  گفت:  اسامی 
می کنند، زيرا امور مهمی در دست اين وزارتخانه است که بايد انجام 
گیرد اما برخی از آنها انجام نشده است، زيرا مساله دين مطرح است و 
عنوانی که روی اين وزارتخانه گذاشته شده، فرهنگ و ارشاد اسامی 

است و اين عنوان توقع مردم را بالا می برَد.
نیز در اين ديدار گفت: دولت سیزدهم و وزارت ارشاد، مساله شورای 
فرهنگ عمومی را بسیار پیش برُده و بودجه »تحول سهم مهندسی 
فرهنگی« را احیا کرده و دولت و مجلس شورای اسامی نیز از اين 
مساله پشیبانی کردند. سیدمحمد هاشمی افزود: ريیس جمهور ضمن 
نظارت بر وزارتخانه ها، جلسات نظارت ستادی را نیز در هر وزارتخانه 
برگزار می کند و در جلسه نظارت ستادی که در اين وزارتخانه برگزار 
شد در باره حوزه های مختلف فرهنگ و هنر، گزارش هايی را دريافت 
کردند. جانشین وزير و معاون حقوقی، امور مجلس و استان های وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسامی، روز گذشته بمنظور حضور در آيین تکريم 
و معارفه مديرکل فرهنگ و ارشاد اسامی اصفهان که در مجتمع 

فرشچیان اين شهر برگزار شد، به اين استان سفر کرد.

مدير عامل آبفای استان اصفهان از پیگیری شرکت، جهت تسريع در 
اخذ تسهیات ماده ۵۶ از بانک ملی، برای ايجاد تاسیسات فاضاب 
رياست  سفر  مصوب  های  طرح  از  يکی  عنوان  به  گلپايگان  شهر 

محترم جمهور به اصفهان، خبر داد.
منظور  به   ۵۶ ماده  تسهیات  اخذ  اينکه  بیان  با  اکبريان  حسین 
تامین منابع مالی جهت احداث تصفیه خانه و اجرای شبکه فاضاب 
شهرستان گلپايگان در دستور کار قرار گرفت، اظهار داشت: با توجه 
به محدوديت اعتبارات اباغی از سوی سازمان برنامه و بودجه کشور 
پیگیر استفاده از تمامی ظرفیت های قانون بودجه از قبیل بند ز 
تبصره ۴ قانون )ماده ۵۶ قانون الحاق( برای ايجاد طرح های فاضاب 
تاسیسات  ايجاد  آنجايیکه  از  افزود:  وی  هستیم.  استان  سطح  در 
فاضاب بسیار هزينه بر است درصدد هستیم از تمامي ظرفیت ها 
و قابلیت هاي موجود در قوانین و مقررات و بخش سرمايه گذاري 
براي  مناسب  هاي  زمینه  راستا  اين  ودر  نموده  استفاده  در کشور 
مشارکت سرمايه گذاران داخلي به صورت فاينانس و بیع متقابل 
فراهم نموده ايم، بطوريکه تشويق بخش خصوصي و تعاوني جهت 
مشارکت در ايجاد تاسیسات فاضاب در دستور کار قرار گرفته است.

ظرفیت  از  استفاده  به  اشاره  با  اصفهان  استان  آبفای  مديرعامل 
های قانونی بودجه، موضوع ماده ۵۶ برای ايجاد تاسیسات فاضاب 
گلپايگان گفت: احداث تصفیه خانه فاضاب گلپايگان پس از عقد 

تفاهم نامه با بانک ملی عملیاتی خواهد شد.

اخبـاراخبـار

اجرای تاسیسات فاضلاب شهر گلپایگان از 
طریق تسهیلات ماده 56

صرفه جویی ارزی 11 میلیون یورویی در فولاد سنگان

زیر و رو کردن دوباره تاریخ در جوارِ »مسجد جامع« اصفهان

فولاد سنگان در مشارکت با يک شرکت 
تحقق  به دنبال  داخلی،  دانش بنیان 
در  مهم  اين  و  است  ارزی  صرفه جويی 
قالب قرارداد ساخت داخل و میز تعمیق 
پنجمین  افتتاحیه  در  داخل  ساخت 

جشنواره فولاد به امضا رسید.
فولاد سنگان در مشارکت با يک شرکت 
تحقق  به دنبال  داخلی،  دانش بنیان 
در  مهم  اين  و  است  ارزی  صرفه جويی 
قالب قرارداد ساخت داخل و میز تعمیق 
پنجمین  افتتاحیه  در  داخل  ساخت 

جشنواره فولاد به امضا رسید.
به گزارش خبرنگار روابط عمومی فولاد 
سنگان، بر اين اساس، قرارداد ساخت ۱۴ 
دستگاه رطوبت سنج برخط غیرتماسی و 
کدورت سنج در پنجمین نمايشگاه ملی 
انجمن تولیدکنندگان آهن و فولاد کشور 

در برج میاد امضا شد.
 ۲۴۰ حدود  ريالی  ارزش  قرارداد  اين 
میلیارد ريال دارد و مانع خروج بیش از 
يک میلیون دلار ارز از کشور می شود و 
اين مهم با حضور علی امرايی، مديرعامل 
فولاد سنگان و میرزايی، رئیس پارک علم 

و فناوری خراسان رضوی انجام گرفت.
در حاشـیه اين رويـداد، علی اکبر اکبری، 

معاون توسـعه و تکنولوژی فولاد سنگان 
طـی  سـنگان  فـولاد  شـرکت  گفـت: 
نهُ ماهـه ۱۴۰۲ موفق شـد با اسـتفاده از 
ظرفیت هـای سـاخت داخـل ۴ تجهیز و 
۹۴ قطعـه موردنیـاز در واحدهـای فعال 
معدنـی و صنعتـی خـود را بومی سـازی 
کنـد کـه بـا احتسـاب ضرايـب فنـی، 
ارزی  صرفه جويـی  يـورو  میلیـون   ۳.۳
بـه همـراه داشـته اسـت. ايـن شـرکت 
قطـب اصلـی صنعـت در شـرق کشـور 
بـه شـمار می آيـد و در طـول سـال های 
اخیـر توانسـته بـا بهره گیـری از تـوان 
متخصصـان داخلی و مهندسـان مجرب 
خـود، بومی سـازی را به طرز شايسـته ای 

در عمـل بـه اثبات برسـاند.
11 میلیون یورو صرفه جویی ارزی

وی گفت: فولاد سنگان طی ۴ سال به ۱۱ 
میلیون يورو صرفه جويی ارزی حاصل از 
بومی سازی دست يافته و گامی بلند برای 
افق ۱۴۰۴ برداشته است که نتیجه آن 
توسعه درون سازمانی، منطقه ای و افزايش 
ادامه داد: استراتژی  تولید است. اکبری 
اين شرکت همواره مبتنی بر استفاده از 
است.  بوده  داخل  ساخت  ظرفیت های 
سال  برای  سنگان  فولاد  برنامه ريزی 
مبنای  بر  کارخانه  مهندسی  در   ۱۴۰۲
۱۶۵۰ مدرک فنی در زمینه مهندسی 
معکوس بود و اين شرکت طی نهُ ماهه 

امسال توانست ۱۳۱۸ دفترچه فنی را به 
انجام برساند. اين رقم در کل سال گذشته 
درصد   ۱۲۰ که  بوده  دفترچه   ۱۶۰۴
بیشتر از برنامه ۱۴۰۱ و به تعداد ۱۵۵۰ 
مدرک در مهندسی معکوس انجام گرديد.
تحقق 90 درصدی برنامه بومی سازی 

در سال جاری
وی افـزود: فـولاد سـنگان بـرای امسـال 
نیـز برنامـه بومی سـازی ۱۲۰ قطعه و ۵ 
تجهیـز را در نظـر گرفته اسـت که تنها 
در نهُ ماهـه سـال جـاری توانسـت بـا ۴ 
تجهیـز و ۹۴ قطعـه حـدود ۹۰ درصـد 
برنامـه را تحقـق ببخشـد. ايـن میـزان 
در سـال گذشـته ۱۰۶ قطعـه از برنامـه 
اسـت.  بـوده  قطعـه  بومی سـازی ۱۰۰ 
گفتنـی اسـت کارنامه عملکـردی فولاد 
سـنگان در ايـن حـوزه، طـی نهُ ماهـه 
شـرکت  ايـن  می دهـد  نشـان   ۱۴۰۲
و  تجهیـز   ۴ بومی سـازی  بـا  توانسـته 
۹۴ قطعـه و ۱۳۱۸ دفترچـه فنـی در 
کارخانـه،  معکـوس  مهندسـی  حـوزه 
صرفه جويی ارزی مناسـبی حاصل کند. 
اين شـرکت در سـال ۱۴۰۰ نیز توانست 
۱۲۳۹ دفترچـه فنـی و بومی سـازی ۲ 
تجهیـز و ۵۲ قطعـه را به انجام برسـاند.

به گفته برخی باستان شناسان گودبرداری 
برای احداث گذر »کمرزيرين« در جوار 
و  زير  به  منجر  عتیق«  جامع  »مسجد 
رو شدن لايه های باستانی شده است. به 
گفته مقامات میراث فرهنگی اين عملیات 
بدون هماهنگی با آن ها بوده اما شهرداری 
عملیات  اين  برای  گويد  می  اصفهان 

مطابق مجوز عمل کرده است.
مسجدجامع در منطقه ای به نام جويباره 
که گفته  می شود مکان اولیه شکل گیری 

اصفهان کهن بوده است قرار دارد.
اين  از  شناسان  باستان  برخی  بررسی 
محدوده که با لودر گودبرادری شده است، 
دوره های  سفالینه های  دهد  می  نشان 
سازه  يک  همچنین  و  تاريخی  مختلف 
معماری به اين واسطه زير و رو شده و 

احتمالا لايه های تاريخی از بین رفته اند.
اقدام  باستان شناسان معتقدند هرگونه 
عمرانی در اين منطقه تاريخی که اصفهان 
کهن در آنجا مدفون است، بايد با نظارت 
اصولی میراث فرهنگی و البته مطالعات 

باستان شناسی انجام شود.
اين گذر به گفته مقامات  طرح احداث 
میراث فرهنگی اصفهان مصوب بوده، اما 
قرار نبوده است عملیات اجرايی با چنین 
به  شهرداری  و  باشد  همراه  گودبرداری 
با میراث  گفته آن ها، بدون هماهنگی 
فرهنگی و رعايت ضوابط و مقررات اقدام 

به گودبرداری در اين ابعاد کرده است.
در  اصفهان  فرهنگی  میراث  مديرکل 
خبری که در سايت اطاع رسانی میراث 
فرهنگی منتشر شده، گفته است که مقرر 
شده بود احداث گذر کمرزيرن در قلب 
بافت تاريخی اصفهان و در جنب مجموعه 
جهانی مسجد جامع به صورت محدود و با 

نظر اداره کل میراث فرهنگی باشد.

لایه های باستانی زیر و رو شده اند
در همین پیوند، يک باستان شناس به 
ايرنا گفت: اين مکان نقطه و خط قرمز 
آن  جای  همه  و  ست  شناسی  باستان 
آثار نهفته دارد به همین دلیل هم وقتی 
زيرگذر میدان امام علی )ع( را گودبرداری 
باستان  با دور زدن کاوش های  کردند، 
آثارِ  که  تاريخی  لايه های  تمام  شناسی 
دوره  و  اسام  از  پیش  اصفهانِ  متفونِ 

اسامی بود از بین رفت.
دوباره  حالا  افزود:  زند  جعفری  علیرضا 
همان  در  ديگر،  شکل  به  اتفاق  همان 
منطقه رخ داده است و با گودبرداری های 
انجام شده برای ايجاد گذر کمرزرين، تمام 

لايه های باستانی را می توان ديد.
يادآور شد: طبیعی است که وقتی  وی 
گونه  هر  دارد،  کهن  پیشینه  مکانی 
فعالیت های عمرانی بايد با نظارت میراث 
فرهنگی باشد. نويسنده کتابِ »اصفهانِ 
پیش از اسام« در ادامه گفت: خطِ لودر 
نشان می دهد لايه های باستانی در اثر 
عملیاتِ گودبراری از بین رفته اند. اين 
مکان، نقطه حساسی ست و بايد پیش از 
اين عملیات، يک باستان شناس خبره که 
شناخت کافی از منطقه داشته باشد، در 

اين مکان گمانه زنی و لايه نگاری می کرد 
و سپس چراغ سبز داده می شد.

به گفته اين باستان شناس، آثار و شواهد 
باستان شناسی در عمق ۲ تا سه متر که 
عملیات گودبرداری انجام شده به وضوح 
قابل مشاهده است. وی افزود: شواهدی 
اين عملیاتِ گودبراری زير و رو  که در 
سفال های  دهد  می  نشان  است،  شده 
و  بويه  آل  تا  اشکانیان  زمانِ  از  متنوع 
صفويه با عملیات خاک برداری پراکنده 
شده اند. جعفری زند با اشاره به وجود يک 
سازه معماری که در اثر گودبرداری های 
اخیر نمايان شده است، گفت: اين سازه در 
رابطه با تنپوشه های سفالی و آجرهای 
سده چهارم هجری در ديواری ست که با 

ساروج کار شده است.
اين باستان شناس در ادامه اضافه کرد: 
بقايای يک سازه آبی نیز با تنپوشه های 
سفالی و آجرهای مربوط به قرن چهارم 
با آجرهای  بقايای معماری  و همچنین 
دوره صفويه و ساروج ديده می شود که 
بخش اعظمی از آن بر اثر اين گودبرداری 
از میان رفته و وضعیت نامشخصی پیدا 
گفت:  شناس  باستان  اين  است.  کرده 
تپه  يک  روی  بر  عتیق  جامع  مسجد 

ساخته شده است و به همین دلیل هم 
وقتی می خواهید به مسجد وارد شويد 
از پله ها بايد گذر کنید. اين تپه به نام 
يهوديه مشهور بوده است و بنابراين در 
امر باستان شناسی وقتی يک تپه تاريخی 
داشته باشیم، در اطراف آن عرصه و حريم 
هايی وجود دارد که شعاعش ممکن است 

به يک کیلومتر هم برسد.
بنا نبود برای گذر کمرزین تا این حد 

گودبرداری شود
اداره  ريیس سابق  اما  ارتباط  در همین 
باستان شناسی اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنايع دستی استان اصفهان 
که در زمان وی مجوز احداث گذر داده 
شده است، گفت: احداث گذر يک طرح 
مصوب دارد و در آن طرحِ مصوب قرار 
نبوده است که خاکبرداری به اين شکل 
پیش برود.علمدار علیان افزود: احداث اين 
گذر قرار بود در حد ساماندهی، کف سازی 
و روسازی باشد و بر اساس همان طرح هم 
شايد نیازی نبوده است که ناظر باستان 
شناسی و میراث فرهنگی در مکان حضور 
داشته باشد چرا که قرار نبود در اين مکان 
گودبرداری و يا اتفاق خاصی رخ بدهد.وی 
اظهار داشت: اينکه شهرداری يا پیمانکار و 
يا عوامل اجرايی بدون هماهنگی با میراث 
فرهنگی و رعايت ضوابط به اين شکل 
کرده اند  گودبرداری  محدوده  اين  در 
اتفاقی بر خاف قانون است و ما هم به 
دنبال پیگیری حقوقی برای اين موضوع 

هستیم تا عملیات متوقف بشود.
تا  در عمق ۲  افزود: خاکبرداری  علیان 
طرحِ  برای  منطقه  اين  در  متری  سه 
ساماندهی گذر کمرزرين مطرح نبوده و 
اين کار خاف قوانین میراث فرهنگی و 

بدون هماهنگی با ما انجام شده است.

نوجوانان در مسیر المپیاد فیلمسازی چگونگی نمایش افکارشان را می آموزند
در  نوجوانان  گفت:  فارابی  سینمايی  بنیاد  مديرعامل 
مسیر هفتمین المپیاد فیلمسازی ياد گرفتند چگونه 

ايده پردازی کنند و افکارشان را نمايش بدهند.
 مجید زين العابدين شامگاه دوشنبه دوم بهمن در آيین 
اختتامیه هفتمین المپیاد فیلمسازی نوجوانان که در 
هنرسرای خورشید افزود: هرچند نوجوانان برای اولین 
المپیاد ثبت نام می کردند  اين  بار برای فیلمسازی در 
اما اساتید و فیلمسازان حرفه ای قبول کردند در هیات 
انتخاب و مربی گری اين رويداد شرکت کنند که اتفاق 
بزرگ  مسیرِ  برای  را  نوجوانان  که  چرا  ست  مبارکی 
فکر کردن آماده می کند. وی يادآور شد: چهارسال با 
شیوع کرونا مسیر سینمای کودک و نوجوان نحیف و 
تولیدات کم و جشنواره فیلم کودک و نوجوان به صورت 
غیرحضوری برگزار شد اما پس از چهار سال در تابستان 
امسال تصمیم بر اين شد که جشنواره کودک و نوجوان 
را احیا کنیم. وی افزود: در اين مسیر، همدلی و يک دلی 
فوق العاده ای رقم خورد تا جشنواره سی وپنجم با فیلم های 
خوبی برگزار شود. زين العابدين در ادامه گفت: در اين 
مسیر تعدادی از فیلم های سی و پنجمین جشنواره فیلم 
کودک توانستند به جشنواره فجر راه پیدا کنند و هم 

اکنون در اين رويداد حضور دارند.
مديرعامل بنیاد سینمايی فارابی در ادامه گفت: جشنواره 
فیلم کودک پايان قصه نبود بلکه آغاز اين مسیر بود که 
فیلمسازان برای رونق سینمای کودک قدم بگذارند و 
نکته قابل توجه در اين مسیر آن است که نوجوانان نیز 
به اين مسیر ورود پیدا کردند. همچنین دبیر هفتمین 
گفت:  مراسم  اين  در  نوجوانان  فیلمسازی  المپیاد 
المپیاد فیلمسازی نوجوانان جريان مهمی ست که در 
اين جريان قرار است  سینمای کشور شکل گرفته و 

جريانِ سینمای آينده ايران باشد. وحید ملتجی افزود: 
اين رويداد بستری را ايجاد کرده تا نوجوانان در کنار 
کسانی که در سینما و فیلمسازی کار کرده اند تجربه 
کسب کنند و اين بزرگترين اتفاقی ست که در المپیاد 
فیلمسازی رخ می دهد. وی ادامه داد: اين مسیرِ المپیاد 
با اين اهداف با راهنمايی ها و همراهی های مديرعامل 
بنیاد سینمايی فارابی پررنگ شد، مسیری که بچه ها 
بتوانند آينده ساز بشوند و در سال های آينده پرتوان تر 
پیش بروند. ملتجی اظهار داشت: امسال بیش از ۱۲۰۰ 
اثر به دست ما رسید و اين تعداد ۲ و نیم برابرِ تعدادِ 
آثارِ سال های قبل بود. وی گفت: تصمیمی بزرگی که 
گرفته شد اين بود که زمانِ برگزاری المپیاد را از جشنواره 
کودک جدا کنیم تا در هیاهوی آن جشنواره گم نشود و 

يک کارِ زيرساختی انجام بگیرد.
وی افزود: تصمیم مهم ديگر اين بود که از ۶ نفر از بزرگان 
سینمای ايران دعوت کنیم تا در کنار گروه ها قرار بگیرند؛ 
اين مهم يکی از بزرگترين اتفاقات اين دوره از المپیاد 

فیلمسازی نوجوانان بود. دبیر هفتمین المپیاد فیلمسازی 
نوجوانان گفت: تصورم اين است که از اين دوره به بعد، 
المپیاد چند پله بالاتر می آيد و امیدواريم اين المپیاد به 
لحاظ اعتبار و جايگاه در کنار ديگر المپیادهای کشور قرار 
بگیرد. وی يادآور شد: امسال تعامل بین شهرداری و بنیاد 
فارابی مثال زدنی و ثمره آن اين بود که يکی از بهترين 
دوره های جشنواره فیلم کودک و نوجوان را داشته باشیم 
و برای اولین بار المپیاد فیلمسازينوجوانانبا اين شکل و 
شمايل برگزار شود. ملتجی گفت: امیدواريم با قدم  هايی 
که در المپیاد امسال برداشتیم، بچه ها سال آينده عاوه 
بر اينکه به لحاظ مهارتی جلوتر خواهند بود، در زمینه 
هويتی و محتوايی هم حرف های جدی تری داشته 
باشند گرچه تمام فیلم های ساخته شده در اين مدت 
که توسط نوجوانان انجام شد، از لحاظ محتوا حرف برای 
گفتن داشتند.  در هفتمین المپیاد فیلمسازی نوجوانان 
شدن  نهايی  و  گروه   ۶ در  کاس ها  برگزاری  از  بعد 
فیلمنامه ها، نوجوانان ساخت فیلم های کوتاه خود را آغاز 
کردند و امروز دوم بهمن آثار آنان از سوی هیئت داوران 

مورد بررسی و داوری قرار گرفت.
وحید نیکخواه آزاد، انسیه شاه حسینی و حامد جعفری 
داوران هفتمین المپیاد فیلم سازی نوجوانان ايران هستند.

در آئین اختتامی هفتمین المپیاد فیلم سازی نوجوانان 
ايران، گروه »ستارۀ هالی« با مربیگری لیلی عاج و گروه 
میرزايی،  عباسی  علی  مرتضی  مربیگری  با  »پیشرو« 
موفق به دريافت مدال برنز شدند. مدال نقره نیز به گروه 
»قاب ساده« با هدايت مهدی خرمیان و گروه »نگاه« با 
مربیگری محمدعلی باشه آهنگر رسید. مدال طا نیز به 
گروه »پان هفت« با هدايت نادره ترکمانی و گروه  »پنج 

+ يک« با مربیگری مريم بحرالعلومی رسید.

مديرعامـل شـرکت بـرق منطقـه ای اصفهـان گفت: ۲ هـزار و ۲۵۰ 
مـگاوات انـرژی خورشـیدی تـا سـه سـال آينـده در مناطـق تحت 
و  و چهارمحـال  اصفهـان  اسـتان های  در  ايـن شـرکت  مديريـت 
بختیـاری وارد مـدار می شـود. سـعید محسـنی روز دوشـنبه در 
جمـع خبرنـگاران افزود: بـا توجه به سیاسـت های دولت سـیزدهم 
قـرار  تجديدپذيـر  انرژی هـای  توسـعه  بـر  مبنـی  نیـرو  وزارت  و 
اسـت چهـار هـزار و ۵۰۰ مـگاوات ظرفیـت در بخـش نیروگاه های 

خورشـیدی کشـور تـا سـال آينـده ايجاد شـود.
وی ادامـه داد: در همیـن راسـتا ۲ هـزار و ۲۵۰ مـگاوات نیـروگاه 
خورشـیدی در اسـتان های اصفهـان و چهارمحـال و بختیـاری در 
دسـت احـداث اسـت. محسـنی اضافـه کـرد: بزرگتريـن نیـروگاه 
خورشـیدی کشـور به ظرفیـت ۶۰۰ مگاوات نیـز در منطقه کوهپايه 
اصفهان توسـط شـرکت فولاد مبارکه احداث و بـا ولتاژ ۶۳ کیلوولت 
و ۴۰۰ کیلوولـت بـه شـبکه بـرق کشـور متصـل خواهـد شـد و بـر 
اسـاس پیش بینی هـا ۱۲۰ مـگاوات آن در گام)فاز( نخسـت تا پیک 
بـار ۱۴۰۳ وارد مـدار می شـود. مديرعامـل شـرکت بـرق منطقـه ای 
اصفهـان اظهـار داشـت: نیروگاه هـای بـزرگ ديگـری نیـز در منطقه 
زيـر پوشـش بـرق منطقـه ای اصفهـان در حـال احـداث اسـت کـه 
نیـروگاه خورشـیدی ۲۱۵ مگاواتـی شـرکت پالايـش نفـت و ۲۰۰ 
مگاواتـی شـرکت مپنـا در منطقـه شـاهین شـهر در زُمره آنهاسـت 
کـه تا سـال آينـده وارد مـدار خواهد شـد.وی اضافه کـرد: همچنین 
۳۰۰ مـگاوات ظرفیـت نیروگاهـی در شـهرک رازی و ۴۸۵ مـگاوات 
در منطقـه دهاقـان توسـط شـرکت پالايش نفـت برنامه ريزی شـده 
اسـت کـه تـا سـه سـال آينـده وارد مـدار خواهد شـد و بـرای پیک 
سـال آينـده نیـز برنده مناقصـه يکصد مـگاوات نیروگاه خورشـیدی 
در تیـران و کمشـچه مشـخص و بـا سـرمايه گذاری ايـن ۲ نیـروگاه 
در مرحلـه تحويـل زمیـن و شـروع عملیـات اجرايی است.محسـنی 
همچنیـن با اشـاره بـه نیروگاه های در دسـت احـداث در چهارمحال 
و بختیاری خاطرنشـان کـرد: برندگان مناقصه احـداث ۱۰۵ مگاوات 
نیـروگاه خورشـیدی در سـه منطقـه بهرام آبـاد شـهرکرد و دشـت 
مرجن بروجن و شـوراب صغیر مشـخص شده و پیگیرهای لازم برای 
تحويـل زمین و شـروع عملیات احداث آنها با اسـتانداری چهارمحال 
و بختیـاری در حـال انجـام اسـت امیدواريـم تـا سـال آينـده حدود 
۱۰۵ مـگاوات انـرژی خورشـیدی در آن اسـتان نیـز وارد مدار شـود.

وی بیـان کـرد: جـز نیروگاه هـای بـزرگ در محدوده بـرق منطقه ای 
اصفهـان، نیروگاه هـای مقیاس متوسـط بـالای هفت مـگاوات نیز در 
مناطق شـاهین شـهر۱۰ مـگاوات، اردسـتان ۸۰ مـگاوات، ورزنه ۲۰ 
مـگاوات، شـهرضا ۱۰ مگاوات، زيـار۱۰ مگاوات، جَنـدق ۱۰ مگاوات، 
رضوانشـهر۲۰ مـگاوات، تیـران ۲۰ مـگاوات، کوهپايـه ۳۰ مـگاوات، 
انـارک ۱۰ مـگاوات، بـادرود ۱۰ مـگاوات، نايین ۱۰ مگاوات، کاشـان 
۱۰ مـگاوات، علويجـه ۱۰ مـگاوات، دهاقان ۱۰ مـگاوات، فرادُنبه ۱۵ 
مـگاوات و بـِن ۱۵ مـگاوات نیـز در حال احداث اسـت که پیش بینی 
می شـود تـا دو سـال آينـده وارد مـدار شـوند و مابقـی نیـز از طريق 

شـبکه ۲۰ کیلوولـت بـه شـبکه متصل خواهند شـد.
مديـر عامل شـرکت بـرق منطقـه ای اصفهـان گفت: اکنـون معادل 
۴۸ مـگاوات انـرژی نیـروگاه خورشـیدی در منطقـه تحـت پوشـش 
ايـن شـرکت در حـال بهره بـرداری اسـت کـه بـا احتسـاب ظرفیـت 
نیروگاه هـای موسـوم بـه »پشـت بامی« حـدود ۷۵ مـگاوات در حال 
تولیـد اسـت. اصفهـان بـا بیـش از ۹ هزار واحـد صنعتـی و تولیدی، 

صنعتی تريـن اسـتان کشـور به شـمار می آيـد.

معاون فنی مرکز بهداشت اصفهان با تاکید بر ضرورت مصرف روزانه 
استان يک  مردم  بین  در  میزان مصرف شیر  لیوان شیر گفت:   ۲
دوم حدِ مطلوب و استاندارد است. علی پارسا روز دوشنبه در جمع 
رُتبه  دارای  اصفهان  افزود:  اصفهان  بهداشت  مرکز  در  خبرنگاران 
نخست کشوری در تولید شیر است و واحدهای صنعتی زيادی در 
اين زمینه دارد اما با وجود اين ظرفیت ، میزان مصرف شیر در بین 

مردم اين ديار در حد مطلوب نیست.
وی با بیان اينکه کارشناسان تغذيه بر مصرف شیر و لبنیات تاکید 
زيادی دارند، اظهار کرد: شیر میان وعده مناسبی برای همه افراد 
بويژه کودکان و نوجوانان است. پارسا با اشاره به برنامه های وزارت 
بهداشت برای ترويج مصرف شیر و لبنیات گفت: چهاردهمین بسیج 
ملی تغذيه)پويش ملی اطاع رسانی تغذيه سالم( به همین منظور از 
اول بهمن امسال آغاز شد و تا ۱۵ ماه جاری ادامه دارد. وی ۲ محور 
اصلی اين پويش را »مصرف شیر و لبنیات« و » مصرف نمک يدُدار 
و تصفیه شده« دانست و اضافه کرد: هفته نخست پويش مذکور با 
موضوع نمک و شعار »انتخاب همه، نمک کم اما تصفیه شده« است.

از  براينکه نمک يکی  تاکید  با  معاون فنی مرکز بهداشت اصفهان 
عناصر مورد نیاز بدن انسان است اما بايد به میزان مناسب مصرف 
شود، ادامه داد: هفته دوم بسیج ملی تغذيه)از هشتم تا ۱۵ بهمن( 
نیز درباره اهمیت مصرف شیر و لبنیات است. پارسا، اهداف اجرای 
اين پويش را ارتقای سطح آگاهی جامعه در باره مصرف شیر و نمک 
و اصاح باورهای نادرست در اين زمینه عنوان و تصريح کرد: لازم 
ظرفیت های  همه  از  پويش  اين  اهداف  به  دستیابی  بمنظور  است 
استان از جمله رسانه ها استفاده شود.وی با تاکید بر اينکه تبلیغ هر 
نوع کالای آسیب رسان به سامت مردم در هر محیطی ممنوع است، 
گفت: برخی مباحث اقتصادی و سودجويی ها سبب شده است که 
مردم به سمت خريد برخی از محصولات غذايی ناسالم سوق پیدا 
کنند. وی با بیان اينکه نمک دريا حاوی برخی فلزات سنگین و مواد 
مُضر برای انسان است، گفت: وجود اين مواد در نمک دريا می تواند 
از  يکی  را  مدارس  در  شیر  توزيع  همچنین  باشد.پارسا،  سرطانزا 
برنامه های قابل توجه در ترويج مصرف اين ماده غذايی مفید دانست 
و خاطرنشان کرد: اين کار از ۲ ماه گذشته در مدارس ابتدايی استان 
اصفهان آغاز شده است.مرجان هاديان زرکش مدير نظارت بر مواد 
غذايی، آشامیدنی، آرايشی و بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 
نیز در اين نشست گفت: سیاست وزارت بهداشت در زمان حاضر، 
عرضه نمک يدُدار و تصفیه شده برای خانوارها در سطح بازار است.

با بومی سازی تجهیزات صورت گرفت؛

مدیر عامل بنیاد سینمایی فارابی:
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آغاز عملیات اجرایی احداث مخزن هزار متر 
مکعبی آب شرب نیمور

مدیرکل راهداری اردبیل خبر داد؛
آماده باش ۴۰۰ راهدار در جاده های اردبیل

کانون کارآفرینان برتر کردستان برگزیده کشور شد

در اجلاس معاونان بهداشت شبکه های بهداشت و 
درمان استان؛

ظرفیت ها، چالش ها و اهداف حوزه سلامت 
فارس تبیین شد

پایان خوش نشینی کوه زباله در قائمشهر

زاده-گرگان:   حسین  نرگس 
مديرعامل  و  وزيرارتباطات  معاون 
شرکت ملی پست از پیگیری برای جذب 
کیفیت؛  افزايش  برای  انسانی  نیروی 

سرعت و راندمان کاری خبر داد.       
پست  اداره کل  اداری  شورای  نشست   
استان  گلستان با حضور محمود لیائی 
معاون وزير ارتباطات و مديرعامل شرکت 

ملی پست برگزار شد.
با اشاره به  مديرعامل شرکت ملی پست 
ادارات  کارکنان  مهاجرت  بالای  درصد 
شهر تهران به ساير استان ها، بر بهره گیری 
از تجارب نیروهای متخصص در استان ها 
خصوصا در حوزه های اجرايی تاکید کرد.

لیائی راه اندازی باجه سیار برای قبول 
مرسولات و توزيع آن ها را اقدامی مهم 
در کاهش هزينه ها و افزايش سرعت سیر 

مرسولات دانست.
مديرعامل شرکت ملی پست از هماهنگی، 
جانمايی و نصب صناديق هوشمند پستی 
و  خدمات  کیفیت  ارتقای  راستای  در 

تسهیل فرايند توزيع خبر داد.
معاون وزير ارتباطات و فناوری اطاعات 
با بیان اينکه مولدسازی اماک بااستفاده 

پستی در استان ها اهرمی موثر در رشد 
خواستار  است،  پستی  شبکه  توسعه  و 

تسريع در اجرای اين طرح شد.
ايزدپناه مديريت پست گلستان در اين 
جلسه با ارائه گزارشی از وضعیت پست 
استان وجود برخی کمبودها و امکانات 
سخت افزاری شرايط موجود، فعالیتهای 

پست گلستان را در سايه تاش جانانه 
همه همکاران برای ارتقاء کمی و کیفی 
میسور دانست و  گفت برای رفع موانع 
جهت دستیابی به اهداف جمعی، امکانات 

بیشتری به پست گلستان تزريق شود.
در پايان اعضاء جلسه نکات ضروری در 
حوزه کاری خود را در حضور مدير عامل 

شرکت ملی پست بیان  کردند.
لازم بذکر اسـت قبل از جلسـه شورای 
عامـل  مديـر  گلسـتان،  پسـت  اداری 
شـرکت ملـی پسـت و هیأت همـراه از 
واحدهـای مختلف بازديد بعمـل آورده 
قدرانـی   همـکاران  همـه  تـاش  از  و 
کردنـد؛ همچنین در خـال اين رويداد 
بومیان مشـاور مديرعامل شـرکت ملی 
پسـت از وضعیـت مهمانسـرای پسـت  

گلسـتان بازديـد کردند.

رئیس دانشکده علوم پزشکی مراغه گفت: 
از ابتدای سال جاری تا پايان آذرماه، ۲ 
هزار و ۶۲۷ تولد در بیمارستان شهید 
بهشتی اين شهرستان ثبت شد که در 
مقايسه با مدت مشابه سال قبل ۴۷ مورد 
نشان  را  تولد  تدريجی  رشد  و  افزايش 
می دهد. دکتر »اللهوردی ارجمند« افزود: 
اين آمار بیانگر توقف روند نزولی نرخ تولد 
و بهبود تدريجی وضعیت در زمینه جوانی 
جمعیت شهرستان است.  راه اندازی مرکز 
دانشکده  اقدامات  از   ۲ سطح  ناباروری 
علوم پزشکی برای جوانی جمعیت است 
از  اينکه هزار و ۴۱۵ مورد  بیان  با  وی 
اين نوزادان پسر و هزار و ۲۱۲ نفر دختر 

هستند، ادامه داد: پنج سال زمان طايی 
از سالخوردگی باقی  برای نجات کشور 
مراغه  پزشکی  علوم  دانشکده  و  است 
در  جمعیت  جوانی  برای  اقداماتی  نیز 
تمايل  است.  آغاز کرده  زمانی  بازه  اين 
میزان  کاهش  باعث  تک فرزندی  به 
باروری و پیری جمعیت می شود و اين 
موضوع بر توسعه اقتصادی نیز اثر منفی 
بر ضرورت  تاکید  با  دارد.وی همچنین 
فرهنگ سازی در راستای ترويج زايمان 
آمار  خوشبختانه  داد:  ادامه  طبیعی، 
زايمان طبیعی اين دانشکده با کاهش ۲ 
درصدی به رقم ۵۰.۷۹ رسیده و حدود 
۲۰ درصد از زايمان ها فیزيولوژيک است.

ارایه خدمات به 148 هزار بیمار در 
بیمارستان شهید بهشتی

به  دولت سیزدهم  اين شهرستان طی 
قطب درمانی جنوب استان تبديل شده 
 ۱۴۸ از  بیش  سال  ابتدای  از  و  است 
هزار نفر از خدمات درمانی بیمارستان 
شهید بهشتی استفاده کرده اند.۶۷ هزار 
نفر از اين تعداد مربوط به خدمات ارائه 
شده اورژانس اين بیمارستان و ۵۷ هزار 
نفر ويزيت پزشک عمومی است و باقی 
اطفال،  پزشکان  خدمات  به  آمار  اين 
زايمان،  و  زنان  نوزادان،  فوق تخصص 

چشم پزشکی و مامايی مربوط می شود.
انجام یكهزار و 900 عمل جراحی در 

بیمارستان شهید بهشتی
مراغه  پزشکی  علوم  دانشکده  رئیس 
بیان کرد: از ابتدای سال جاری تا پايان 
آذرماه يکهزار و ۹۰۰ عمل جراحی در 
بیمارستان شهید بهشتی انجام شد که 
شامل جراحی های سزارين، میومکوتومی، 
انواع  رينوپاستی،  هیسترکتومی، 
بیمارستان  است.اين  غیره  و  کیست ها 
عنوان  به  گرفته  صورت  اقدامات  با 
مرجع بخش زنان و زايمان برای اهالی 
شهرستان های اطراف نیز خدمات ارايه 
می دهد و عموم مردم در راستای تحقق 
قانون جوانی جمعیت می توانند با تعرفه 

دولتی از خدمات آن استفاده کنند.

پیگیری اخذ مجوز جذب نامه رسان در راستای ارتقای سرعت و کیفیت خدمات پستی

افزایش تدریجی تولد در مراغه

راه اندازی ۲۰۰ شبکه برای تبلیغات انتخاباتی نامزدها در کشور

4۰۰ راهدار در جاده های لرستان مستقر هستند

فرماندار  ستایش گو:  عباس  فارس/ 
هم انديشی  نشست  در  مهر  شهرستان 
صداوسیما  و  رسانه  بستر  در  انتخابات 

گفت: دنیای امروز دنیای رسانه است. 
بستر  در  انتخابات  هم انديشی  نشست 
"حمزه  حضور  با  صداوسیما  و  رسانه 
مهر،  شهرستان  فرماندار  محمدی" 
صدا  صدای،  معاون  مجرد"  "مجید 
نژاد"  الهی  "محمد  فارس،  سیمای  و 
کارشناس صدا و سیمای فارس و جمعی 
فرمانداری  در  شهرستانی  مسئولین  از 

شهرستان مهر برگزار شد.
فرماندار شهرستان مهر در اين جلسه با 
ماه رجب و سالروز ولادت  ايام  تبريک 
مولای متقیان حضرت علی)علیه السام( 
خوش  و  مقدم  خیر  عرض  ضمن  و 
آمدگويی به حاضرين، از حضور تمامی 

اعضاء در جلسه تقدير و تشکر نمودند.
و همراهی  از همکاری  حمزه محمدی 
انعکاس فعالیت های  رسانه استانی در 
مختلف  های  زمینه  در  اين شهرستان 
اجتماعی، عمرانی، مذهبی و... تقدير و 
تشکر کرد.  مجید مجرد، معاون صدای، 
منظور  به  فارس گفت:  و سیمای  صدا 
انتخاباتی  تبلیغات  برابر  فرصت  ايجاد 
صورت  به  کانال   ۲۰۰ نامزدها،  برای 
اندازی  راه  کشور  سراسر  در  همزمان 
شده است. مجید مجرد بیان داشت: اين 
شبکه ها تا پیش از آغاز رسمی تبلیغات 

به پخش برنامه هايی متناسب با فضای 
و  مستندها  قبیل  از  منطقه  انتخاباتی 
هر  شده  ديده  تدارک  برنامه های  ويژه 

حوزه انتخابی می پردازند.
منظور  به  گفت:  فارس  صدای  معاون 
هويت  و  گستری  عدالت  شعار  تحقق 
ملی  رسانه  اصلی  از شعار های  محوری 
در دوره تحولی جديد، اين رسانه فراگیر 
برای  والا  اهتمامی  و  ابتکاری جديد  با 
پرداختن به ظرفیت ها و داشته های همه 
شهرستان های اين استان پهناور، برنامه 

"ديار من فارس" را روی آنتن می برد.
معاون صدای، صدا و سیمای فارس ادامه 
داد: در اين برنامه هر روز ۶ و هر هفته ۳۷ 
شهرستان استان، فرصتی برای معرفی 
ارزشی  باور های  تعمیق  و  ظرفیت ها 
خود در راديو فارس خواهند داشت. در 
برنامه "ديار من فارس" اهدافی از جمله 
تقويت هويت مشترک، کمک به توسعه 

محلی،  حوزه های  عمرانی  و  اقتصادی 
توجه به نیرو های مستعد بومی و حفظ 
ملی،  انسجام  و  نخبگان، حفظ وحدت 
زبان های  و  گويش ها  تقويت  و  توسعه 
محلی به عنوان میراث گرانبها و منبع 

تغذيه فرهنگ دنبال می شود.
مجرد افزود: تولید خبر هايی با محتوای 
منافع مشترک و ارزش های يکسان بین 
مخاطبان محلی، حفظ تقويت و ترويج 
لباس های  و  بازی ها  رسوم،  و  آداب 
محلی، حمايت از صنايع دستی و معرفی 
و گسترش اين صنايع به عنوان بخش 
پوشش  و  فرهنگی  میراث  از  مهمی 
خبری رويداد های مربوط به جاذبه های 
جذب  منظور  به  محلی  گردشگری 
اين  پخش  اهداف  ديگر  از  گردشگر 
برنامه از راديو فارس است.معاون صدای 
"ديار  راديويی  برنامه  کرد:  بیان  فارس 
عصر  در  تا  می کند  کمک  فارس"  من 

تمدن سازی، ارتباطات و اطاع رسانی 
که موجب تحول در شناخت و ادراک 
مردم از تنوع فرهنگی می شود، بازيابی 
تقويت  و  فرهنگ ها  خرده  بازسازی  و 
محمد  شود.  ايجاد  تمدنی  انگاره های 
سیمای  و  صدا  کارشناس  نژاد،  الهی 
مرکز فارس گفت: طی اقدام بی نظیر و 
منحصر به فرد، صدا و سیما ۲۰۰ شبکه 
برای سراسر کشور راه اندازی کرده است. 
الهی نژاد افزود: استان فارس ۱۵ حوزه 
انتخاباتی دارد و برای تمام حوزه ها يک 
شبکه تاسیس کرده و برای حوزه انتخابی 
لامرد و مهر نیز اين شبکه طراحی شده 
با  می توانند  مردم  افزود:  ايشان  است. 
جستجوی کانال در فهرست شبکه های 
اين  خانگی  گیرنده های  پخشِ  قابل 
شبکه انتخاباتی را موج يابی و دريافت 
کلیدواژه های  و  بیانات  به  توجه  کنند. 
تولیدهای  در  انقاب  معظم  رهبر 
رسانه ای، ارائه راهکارهای مختلف برای 
افزايش حضور مردم و شور انتخابات در 
سطح جامعه، بیان ديدگاه های مختلف 
حضور  به  توجه  خبررسانی،  حوزه  در 
رای اولی ها و اقشار مختلف در انتخابات، 
توجه به حضور فعال احزاب مختلف در 
افزايش مشارکت مردم از جمله مطالبی 

بود که در اين جلسه مطرح شد.  
در پايان جلسه هر يک از حاضرين به 
ارائه پیشنهادات و نظرات خود پرداختند. 

حمل ونقـل  و  راهـداری  مديـرکل 
جـاده ای لرسـتان گفـت: در پـی بارش 
بـرف، ۴۰۰ راهـدار در جاده هـای ايـن 

اسـتان مسـتقر هسـتند.
بـا  گفت وگـو  در  شـیروانی  مرتضـی   
فعالیـت  آغـاز  بـه  اشـاره  بـا  رسـانه ها، 
سامانه بارشی در لرسـتان، اظهار داشت: 
۴۰۰ راهدار و ۲۸۰ دسـتگاه ماشین آلات 
در مناطـق مختلف اين اسـتان به حالت 

آماده بـاش کامـل درآمدنـد.
وی گفـت: بـا ورود سـامانه بارشـی بـه 
اسـتان شـاهد بـارش بـاران و بـرف در 

اکثـر نقـاط اسـتان هسـتیم.
مديرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
حاضر  حال  در  داد:  ادامه  لرستان، 
۴۰۰ راهدار با استفاده از ۲۸۰ دستگاه 
و  نیمه سنگین  سبک،  ماشین آلات 
سنگین در قالب ۳۸ تیم در محورهای 
حالت  به  و  مستقر  استان  مواصاتی 

آماده باش هستند.
شیروانی، بیان کرد: گشت های راهداری 
با آمادگی کامل در محورهای مواصاتی 
مداوم  طور  به  و  دارند  حضور  استان 

گشت زنی های لازم را انجام می دهند.
در  گرامی  هم وطنان  کرد:  تصريح  وی 

 ۱۴۱ با  تماس  در  حتماً  سفر  صورت 
از وضعیت راه ها مطلع شوند و سرعت 

مطمئنه را رعايت کنند.
* جابه جايی بیش از ۴ میلیون تن کالا از 

طريق ناوگان حمل ونقل لرستان
و حمل ونقل  راهداری  اداره کل  معاون 
از  بیش  جابه جايی  از  لرستان  جاده ای 
ناوگان  از طريق  چهار میلیون تن کالا 
حمل ونقل اين استان طی ۹ ماهه امسال 
خبر داد. رضا عبدی نیز در گفت وگو با 

سال  ابتدای  از  داشت:  اظهار  رسانه ها، 
و  میلیون  آذرماه، چهار  پايان  تا  جاری 
۲۰۵ هزار و ۵۷۴ تن انواع کالا با ناوگان 
حمل ونقل عمومی استان جابه جا شده 
سال  مشابه  مدت  به  نسبت  که  است 
گذشته با سه میلیون و ۹۳۰ هزار و ۷۰ 

تن، ۴ درصد رشد داشته است.
ادامه داد: اين میزان کالا در قالب  وی 
بارنامه جابه جا  ۳۱۵ هزار و ۵۷۰ فقره 
شده است که نسبت به مدت مشابه سال 

گذشته با ۳۰۷ هزار و ۱۹۴ بارنامه، ۲ 
درصد افزايش داشته است.

و حمل ونقل  راهداری  اداره کل  معاون 
حال  در  کرد:  بیان  لرستان،  جاده ای 
حاضر ۱۱۰ شرکت حمل ونقل کالا، ۱۹ 
و ۱۱ هزار و ۷۴۵  راننده  هزار و ۸۸۲ 
ناوگان باری سنگین در بخش حمل ونقل 

باری استان فعالیت می کند.
عبدی به آمار وانت بارهای استان اشاره 
کرد و افزود: در حال حاضر ۱۲ هزار و 
۶۷ وانت بار و ۱۶۲ راننده دارای کارت 
هوشمند در حمل کالای استان مشغول 
و  تأسیس  همچنین  هستند،  فعالیت 
ثبت يک شرکت حمل ونقل تخصصی 
وانت بار و تأسیس چهار شرکت وانت بار 
ديگر در استان با پیشرفت ۶۰ درصدی 

در حال انجام است.
سامانه  خصوص  در  کرد:  اضافه  وی 
شناسنامه  تهیه  و  معدنی  مواد  حمل 
معادن اين اداره کل با همکاری سازمان 
صمت استان در حال جمع آوری و ثبت 
تولید  مراکز  و  معادن  همه  مشخصات 
بار در سطح استان هستند که در حال 
حاضر اين طرح در شهرستان های چگنی 

و دورود به اتمام رسیده است.

آغاز  به  اشاره  با  مرکزی  استان  فاضاب  و  آب  شرکت  عامل  مدير 
عملیات اجرای ساخت مخزن هزار متر مکعبی شهر نیم ور عنوان 
کرد: اين پروژه با توجه به وضعیت توپوگرافی شهر، توسعه شهری، 
مشکات توزيع آب در فصول گرم سال ،جبران نوسانات مصرف آب، 
توزيع عادلانه آب و مديريت فشار شبکه های توزيع مصوب و وارد 

عملیات اجرايی شده است.
   عباسی مديرعامل شرکت آب و فاضاب استان مرکزی در اين رابطه 
بیان داشت : به منظور تامین فشار آب در مناطق بالا دستی شهر نیمور 
و باقرآباد و همچنین به جهت تامین آب مورد نیاز مسکن مهر و مسکن 
ملی اين شهر ، ساخت يک مخزن در دستور کار اين شرکت قرار 
گرفت.  وی، با بیان اينکه بخشی از اعتبار اين پروژه توسط خیرين آب 
رسان تامین گرديده است گفت : هزينه ساخت اين پروژه ۸۵ میلیارد 
ريال برآورده گرديده است و با تخصیص به موقع اعتبارات و بر اساس 
برنامه ريزی های صورت گرفته امید است تا پايان سال جاری مخزن 

هزار متر مکعبی شهر نیم ور به بهره برداری برسد.
   عباسی افزود : اجرای ۱۲۰۰متر خط انتقال به منظور اتصال مخزن 
ذخیره آب به شبکه توزيع از ديگر اقداماتی ست که در راستای تکمیل 

اين پروژه به زودی آغاز خواهد شد

جاده ای  نقل  و  حمل   و  راهداری  مديرکل  فریده صادق/اردبیل:  
استان اردبیل گفت: ۴۰۰ راهدار در جاده های استان اردبیل با توجه به 

هشدارهای هواشناسی در حالت آماده باش قرار دارند.
کلیم الله وثوقی در جلسه مديريت بحران اداره کل راهداری و حمل و 
نقل جاده ای استان اردبیل با اشاره به آماده باش ۸۰ اکیپ راهداری اظهار 
کرد: طبق اعام هواشناسی مبنی بر بارش سنگین برف و کولاک شديد 
در ساعات آينده ۴۰۰ راهدار با ۳۰۰ دستگاه ماشین آلات در گردنه ها و 
محورهای مواصاتی استان اردبیل آماده خدمت رسانی به مردم هستند.

وی بیان کرد: در جهت خدمت رسانی هرچه شايسته به مردم عزيز 
از ماشین آلات نهادها و بخش  برنامه ريزی های لازم جهت استفاده 

خصوصی انجام شده تا در مواقع بحرانی دچار مشکل نباشیم.
مديرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اردبیل با بیان اينکه به 
دلیل برف و کولاک شديدی که در ساعت آينده خواهیم داشت احتمال 
مسدودی راه های روستايی نیز وجود دارد، افزود: از مردم خواهشمنديم 
از ترددهای شبانه غیر ضروری در محورهای فرعی و روستايی حتماً 
خودداری کنند. وثوقی تصريح کرد: به دلیل کولاک شديد و بارش برف 
طی ساعات آينده مترددين عزيز حتماً از تجهیزات زمستانی و به ويژه 
زنجیرچرخ استفاده کنند و همکاری های لازم را با اکیپ های راهداری 
و ساير نیروهای امدادی داشته باشند. وی خاطرنشان کرد: از ابتدای 
طرح زمستانی تاکنون با تاش راهداران بیش از ۵۹ هزار کیلومتر باند 
برف روبی انجام و به هزار خودروی گرفتار در برف و کولاک امدادرسانی 
شده است. مديرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اردبیل ادامه 
داد: از مردم تقاضا داريم جهت اطاع از آخرين وضعیت جوی و ترافیکی 
جاده ها حتماً با سامانه ۱۴۱ مرکز مديريت راه های اداره کل راهداری و 

حمل و نقل جاده استان اردبیل تماس بگیرند.

مدير کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی کردستان گفت: کانون کارآفرينان برتر 
استان به دلیل فعالیت ها و اقدامات يک سال گذشته خود در مجمع عمومی 
کانون ملی کارآفرينان برتر به عنوان يکی از ۶ کانديدای برگزيده کشور انتخاب 
و مورد قدردانی قرار گرفت. فرزاد پیشکاری روز سه شنبه در جمع خبرنگاران 
با بیان اينکه يکی از ابزارهای توسعه کارآفرينی و اشتغال در کشور، کانون 
کارآفرينان برتر است، اظهار کرد: توسعه، ترويج و فرهنگ سازی در حوزه 
کارآفرينی، تشکیل اتاق فکر کارآفرينی استان و همکاری با دستگاه های 
اجرايی و نهادهای بخش خصوصی در زيست بوم کارآفرينی از جمله فعالیت  
هايی به شمار می رود که برای اين کانون پیش بینی شده است.مدير کل 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی کردستان افزود: سه نفر از اعضای کانون کارآفرينان 
برتر رسمی کردستان موفق به اخذ سه کرسی از ترکیب اعضای هیات مديره 
کمیسیون های تخصصی کانون ملی کارآفرينان برتر کشور شده اند. پیشکاری 
ادامه داد: کسب اين کرسی ها نشان از توانمندی کارآفرينان استان 
بوده و می تواند در راستای منافع کارآفرينان کردستانی مفید باشد. 
در اين انتخابات که در مجموعه فرهنگی تاش وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی برگزار شد، ناصر شکری نايب رئیس اول کمیسیون تخصصی 
مرز نشینان، بهزاد نعمتیان نايب رئیس دوم کمیسیون تخصصی بهبود 
فضای کسب و کار، حمايت از کارآفرينان و خیرين کارآفرين و خانم 
زريان عثمانی نايب رئیس دوم کمیسیون تخصصی بانوان، سه کرسی از 
۹  کمیسیون کانون ملی کارآفرينان برتر رسمی کشور را به دست آوردند.

پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاون  فارس/ عباس ستایش گو: 
شیراز با حضور در اجاس معاونان بهداشت شبکه های بهداشت و درمان 
استان، به تبیین ظرفیت ها، چالش ها و اهداف حوزه سامت پرداخت.

از  قدردانی  اجاس، ضمن  اين  در  زاده«  رضايیان  »عباس  دکتر   
معاونان بهداشت شبکه های بهداشت و درمان استان در پیشبرد 
اهداف حوزه سامت، بر لزوم احیای جايگاه پیشگیری و بهداشت 
بهداشتی،  خدمات  ارائه  افزود:  او  کرد.  تاکید  سامت  نظام  در 
رضايت بخش و مقرون به صرفه، مطابق با استانداردهای علمی و به 
مناسب ترين شکل و روش در کوتاه ترين زمان ممکن و بدون ترديد 
در مکانی در حوزه بهداشت، حق مسلم مردم است. دکتر رضائیان 
زاده از معاونان بهداشت استان خواست تا با نظارت مستمر و گزارش 
حوزه  خدمات  کیفی  سطح  ارتقای  در  کمبودها،  رفع  پیگیری  و 
بهداشت اهتمام ورزند. اين مقام مسوول در دانشگاه علوم پزشکی 
شیراز با اشاره به اهمیت اطاعات در تصمیم گیری و برنامه ريزی 
صحیح، بر اهمیت بررسی وضعیت شاخص های منطقه و برنامه ريزی 
برای ارتقای آن با استفاده از ظرفیت های موجود تاکید کرد. معاون 
بهداشت دانشگاه بیان کرد:  انجام مراقبت های فعال از شاخصه های 
اصلی حوزه بهداشت است و در صورت عدم مراجعه جامعه هدف 
برای دريافت خدمات گروه سنی خود، بهورزان و مراقبان سامت 
بايد با روش  های ممکن نسبت به پیگیری گروه هدف اقدام کنند. 
شناسايی تهديد کننده های سامت جامعه و گزارش اين چالش ها 
به نهادهای ذيربط برای انجام اقدامات مشترک موثر، ديگر دستور 
های  شبکه  بهداشت  معاونان  نشست  در  دانشگاه  بهداشت  معاون 
بهداشت و درمان استان بود. دکتر رضائیان زاده ضمن اعام برگزاری 
آزمون استخدام بهورزی در بهمن سال جاری، بر رعايت حداکثری 

ضوابط تعیین شده در انتخاب افراد واجد شرايط تاکید کرد.

بیشتر از ۵۰ سال چشمان رهگذران و بومیان مسیر جاده قائمشهر به 
کیاکا نظاره گر کوه زباله اين شهر بود که به نظر می رسید برای همیشه 
در اين مکان جا خوش کرده باشد اما گام های جهادی دولت با ايجاد 

خط پردازش پسماند بر اين ذهنیت خاتمه داده است.
محل انباشت زباله قائمشهر با سالها قدمت در حاشیه جاده قائمشهر به 
کیاکا و در نزديکی روستای ديوکا سفلی واقع شده است. بر اساس 
آمارهای رسمی، روزانه ۲۳۰ تن زباله از قائمشهر جمع آوری و در محل 

دفن زباله روستای ديوکا سفلی انباشته می شود.
با توجه به تبعات زيست محیطی و بهداشتی که محل فعلی جمع آوری 
زباله شهر قائمشهر دارد طی اين سالها همواره وعده هايی از سوی 
مسوولان امر برای جابه جايی و يا راه اندازی سايت پردازش زباله در اين 

محل مطرح می شد و البته در قالب حرف و سخن باقی ماند.
ايـن در حالـی اسـت کـه وضعیـت مـکان فعلـی انباشـت زبالـه های 
قائمشـهر آنچنـان مناسـب نیسـت بـه طـوری کـه عـاوه بر زشـتی 
بصـری ناشـی از کـوه زبالـه بـو و دود آن نیـز همواره سـاکنان منطقه 
و حتـی تـا مسـافت هـا دورتـر از اين محـل را مـی آزارد. زمزمـه برای 
جابـه جايـی محل انباشـت زباله های قائمشـهر کـه از اوايـل دهه ۸۰ 
توسـط مسـوولان وقت مطرح شـده بود اکنون وارد ۲ دهه شده است.

پایان خوش نشینی کوه زباله در قائمشهر
در اين پیوند شهردار قائمشهر گفت: بیش از ۵۰ سال زباله در اين مکان 
دپو می شد و اين وضعیت به گونه ای است که ارتفاع اين کوه زباله به 
بیش از ۶۰ متر رسید و عاوه بر ايجاد بوی بود برای سامتی هم مضر 
بود. کاظم علیپور افزود: روزانه ۲۳۰ تن زباله در شهر قائمشهر جمع آوری 

می شود که در حال حاضر فقط پنج درصد آن بازيافت می شود.
وی با اشاره به جديت شهرداری قائمشهر برای رفع اين معضل همیشگی 
شهر اظهار داشت: برای اين منظور خط پردازش زباله در حال اجرا است 
و در مراحل پايانی کار قرار دارد و در آينده نزديک به بهره برداری می 
رسد. شهردار قائمشهر اظهار داشت: با راه اندازی خط پردازش زباله ۶۰ 
درصد زباله های شهر بازيافت می شود و ۴۰ درصد مابقی در سکوها 
دپو نمی شود. وی توضیح داد:  زباله های بازيافت نشده پس از تبديل به 
لندفیل زباله دفن بهداشتی می شود.لندفیل يا خاک چال به گودال يا 
محلی گفته می شود که انواع زباله و پسماند به آنجا منتقل و دفن می 
شود. يکی از ويژگی های خاک چال ها داشتن سامانه زهکشی شیرابه و 
لايه های نفوذ ناپذير در کف و ديواره است تا آبهای زير زمینی با شیرابه 
خروجی از زباله ها آلوده نشوند. علیپور با بیان اين که، بعد از اين مراحل 
انجام شده فقط يک مرحله تصفیه خانه شیرابه می ماند که قرارداد اين 
پروژه هم بسته شد، هزينه اجرای خط پردازش زباله شهر قائمشهر را 
سه هزار و ۸۰۰ میلیارد ريال اعام کرد و افزود: عاوه بر اين تصفیه خانه 
شیرابه در محل سايت زباله شهرداری قائمشهر واقع در جاده کیاکا در 
حال ساخت است. شهردار قائمشهر با بیان اين که، اين مجموعه ظرفیت 
تصفیه ۱۰۰ متر مکعب در روز شیرابه زباله های دپو شده در اين سايت 
را دارد، مدت زمان اجرای کامل پروژه را ۳۲ ماه و هزينه پیش بینی شده 

برای اجرای آن را بیشتر از ۲۰۰ میلیاردريال عنوان کرد.
علیپور به ايجاد پست برق به عنوان بستری برای راه اندازی خط پردازش 
زباله در قائمشهر اشاره کرد و گفت: مدت زمان اجرای کامل اين طرح 

سه ماهه و هزينه اجرا آن بالغ بر ۱۱ میلیارد ريال است.

معاون صدای، صدا و سیمای فارس: 

در پی بارش برف؛
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نسل جدید انسولین می تواند کیفیت زندگی دولت پای مسائل محیط زیست ایستاده است
بیماران دیابتی را افزایش دهد

معاون محیط زيست طبیعی و تنوع زيستی سازمان حفاظت محیط 
زيست با تاکید بر اينکه مردم با وجود همه مشکات نسبت به حفظ 
گونه های زيستی حساس اند، گفت: البته دولت سیزدهم در دو سال 
اخیر، اقدامات مناسبی در زمینه حفظ گونه ها انجام داده و تاکنون هم 
پای مسائل محیط زيست خوب ايستاده است.به گزارش سازمان حفاظت 
محیط زيست، حسن اکبری روز سه شنبه در نخستین جلسه گفت و 
گوی صمیمانه با ريیس ستاد ملی روايت پیشرفت با تاکید بر اينکه در 
تبیین اقدامات سازمان محیط زيست نیازمند توجه ويژه هستیم، اظهار 
داشت: تقريباً در همه بدنه سازمان حفاظت محیط زيست اين مساله 
وجود دارد و تاکنون نتوانستیم ظرفیت های سازمان را به خوبی معرفی 
کنیم.وی با بیان اينکه در ساختمان معاونت محیط زيست طبیعی و 
تنوع زيستی يک مجموعه ارزشمند که حاصل سال ها کار و تاش 
کارشناسان است، وجود دارد، افزود: غنی ترين موزه ذخائر ژنی کشور در 
اين مجموعه قرار دارد که نمونه هايی شامل هرباريوم، انواع تاکسیدرمی 
جانوری و گیاهی، مجموعه های فسیل، سنگ و کانی، بی مهرگان و 
بانک ژن از نمونه های جانوری که سابقه جمع آوری برخی از گونه ها 
از ۱۳۰ سال پیش شروع شده در آن نگهدای می شود.وی ادامه داد: 
در دنیا تخريب کنندگان اصلی محیط زيست معمولا طرح های سنگین 
مربوط به دستگاه های اجرايی هستند و مردم در مقايسه با تاثیر اين 
طرح ها، تقصیر زيادی در تخريب محیط زيست ندارند؛ درست است 
شکارچیان حیات وحش جزو مردم محسوب می شوند اما با اين وجود، 
اثرگذاری اين افراد در تخريب محیط زيست زياد نیست. اکبری به 
نقش مهم آموزش و پرورش در فرهنگ سازی حفظ محیط زيست در 
مدارس اشاره کرد و گفت: برای حفظ سرمايه محیط زيست آموزش 
و پرورش بايد پای کار بیايد. وقتی بنیان فرهنگی انسان ها در طول 
سالیان متمادی شکل می گیرد، تغییر آن سخت می شود. وی ادامه 
داد: اگر مقامات مسئول از زيستگاه های بکر و طبیعت ايران که سازمان 
حفاظت محیط زيست برای حفاظت آن حدود ۱۵۰ شهید و بیش از 
۳۰۰ جانباز تقديم کرده است، بازديدی داشتند، حمايت های بیشتری 
زيستی در  تنوع  و  زيست طبیعی  معاون محیط  صورت می گرفت. 
بخشی از سخنان خود به ساير اقدامات سازمان حفاظت محیط زيست 
پرداخت و گفت: در دو سال اخیر، کارهای مناسبی انجام شده و تاکنون 

دولت پای مسائل محیط زيست خوب ايستاده است.

مديرعامل انجمن ديابت ايران با بیان اينکه استفاده از نسل جديد 
انسولین می تواند کیفیت زندگی بیماران ديابتی را افزايش دهد، اظهار 

داشت: پوشش بیمه ای برای اين دارو ضروری است.
به گزارش انجمن ديابت ايران، امیر کامران نیکوسخن روز سه شنبه با 
تاکید بر عدالت در دسترسی همه بیماران ديابتی به داروهای مورد نیاز 
اظهار داشت: ديابت، يک بیماری پیچیده  است که بسترساز بیماری های 
زيادی می شود و به همین دلیل راه های زيادی نیز برای درمان ديابت 
وجود دارد. اين متخصص غدد با بیان اينکه روش درمان برای هر بیمار 
ديابتی با بیمار ديگر ديابتی تفاوت دارد، اظهار داشت: ما نمی توانیم 
بگويیم هر بیمار ديابتی که به ما مراجعه کرد با يک روش درمان 
می شود. وی اظهار داشت: داروهايی که در زمینه ديابت وجود دارد به 
صورت خوراکی و تزريقی و با توجه به شرايط خاص هر بیمار تجويز 
می شود. نیکوسخن تصريح کرد: در سال های اخیر مطالعات زيادی در 
حوزه داروهای ديابتی انجام و اتفاقات مهمی در روش درمان بیماران 
ديابتی ايجاد شده و حتی داروهای جديدی به خانواده داروهای ديابتی 
پیوسته اند، تا ۱۰ سال پیش، يک راهکار مشخص وجود داشت و همه 
درمان ها به يک شکل انجام می شد، در حالی که اکنون هر ديابتی 
بايد درمان خودش را داشته باشد. به گفته وی، بیماران ديابتی بايد به 
گزينه های درمانی دسترسی داشته باشند و برای اين موضوع چند هدف 
 داريم اول آنکه بتوانیم ديابت را مديريت تا از عوارض ديابت جلوگیری 
کنیم، چراکه خطرناک تر از خود ديابت، عوارضی است که ديابت به 
همراه می آورد. مديرعامل انجمن ديابت ايران خاطر نشان کرد: کنترل 
چربی، فشارخون و عوارض بلندمدتی که ديابت ايجاد می کند، سبب 
می شود که پزشک برای انتخاب دارو برای هر فردی به يک روش اقدام 
کند به همین دلیل بايد امکان دسترسی به انواع داروها برای بیمار 
فراهم باشد و از سوی ديگر بايد اين قدرت مانور وجود داشته باشد که 
با انتخاب داروهای مختلف بتوانیم کیفیت زندگی بیمار را افزايش دهیم.

نیکوسخن افزود: در روند کنترل و درمان بیماری ديابت، سادگی درمان 
بسیار اهمیت دارد و هرچه درمان ساده تر باشد کیفیت زندگی بیمار 
افزايش پیدا می کند. وی اظهار داشت: اکنون داروهايی تولید شده اند که 
شرايط را برای بیماران تا حد زيادی تسهیل کرده، به طور مثال تا پیش  از 
اين، بیمار ديابتی ناچار بود در چند وعده دارو مصرف کند تا میزان قند 
خونش کنترل شود اما حالا با طولانی تر شدن اثر داروها، میزان مصرف 
داروها به  يک بار در روز کاهش  يافته  است. وی تصريح کرد: در گذشته 
گاهی بیمار ناچار بود چند دارو را با هم مصرف کند اما در حال حاضر 
سه دارو در يک دارو تلفیق شده است. اين متخصص غدد يادآور شد: 
موضوعی که اکنون در مورد داروهای ديابتی داريم، مشکل اضافه وزن و 
افت قند خون است؛ ما بايد اين دو مورد را به حداقل برسانیم تا جلوی 
مشکات اضافه وزن و افت قند خون را بگیرد.نیکوسخن ادامه داد: در 
شرايط کنونی داروهايی به بازار وارد شده اند که هم قند خون را کنترل 

می کند و هم جلوی عوارض قلبی و عروقی و کلیوی فرد را می گیرد.

پزشکی و سلامت محیط زیست 

ژست سیگار کشیدن را دوست دارم. اين 
جمله ای است که دختر حدود ۱۵ ساله در 
يک روز با هوای آفتابی تهران در کُنجی از 
يکی از کوچه های نزديک محل زندگی ام 
به من گفت. يعنی فقط برای اينکه ژست 
سیگار  داری  دوست  را  سیگاری  افراد 
می کشی؟ گفت بله. همه پکُ های سیگار 
هیچ دردی از من دوا نمی کند اما زمان 
کشیدن ديگر بی قراری و پريشان نیستم. 
می گويد: زمانی که خیلی کوچک تر بودم 
دست  در  سیگار  که  پسرانی  همیشه 
و  می آمد  خوشم  آنها  ژست  از  داشتند 
که  شد  تبديل  برايم  آرزويی  به  همین 
وقتی بزرگتر شدم حتما اين نوع ژست 
را تجربه کنم. اکنون نه تنها تجربه تلخی 
را از اين موضوع دارم بلکه عادت مصرف 
آن را نمی توانم ترک کنم. سه سال است 
که سیگار می کشم و بايد بگويم که سیگار 
کشیدن به من انرژی می دهد. ۱۲ سالم بود 
که برای اولین بار يکی از همکاسی هايم 
که چند سال از خودم بزرگتر بود به من 
برای سیگار کشیدن تعارف کرد من که 
از خدا خواسته سريع يک کام از سیگارش 
گرفتم طعم اولین پکُ برايم بسیار شیرين 
بود و پس از سه سال هنوز آن را تجربه 
می کنم اما اين روزها سیگار کشیدن هر 
روز تجربه ای تلخ تر و سنگین تر می شود. 
به جز پريشانی و بی قراری چیزی عايد ما 
نمی شود اما چه کنیم که سیگار به نوعی 

آدم ها را معتاد می کند و تمايل افراد را به 
را  روز  افزايش می دهد.کاش آن  مصرف 
تجربه نمی کردم و ياد می گرفتم که به 
سیگار کشیدن »نه بگويم«. شايد تجربه 
هر کاری برای بار اول شیرين باشد اما ادامه 
دادن آن روزهای سخت تری را پیش روی 
فرد می گذارد. من برای اينکه مادر و پدرم 
متوجه نشوند تا قبل از اينکه به خانه برسم 
چند نخ سیگار می کشم. عطری کوچک 
در کیف دارم که به بدنم می زنم و هر روز 
آدامس قبل از رسیدن به خانه می جويم. 
را می گیرند. بوی سیگار  نوعی  به  اينها 

چندان  نه  سال های  تا  کشیدن  سیگار 
دور حتی برای پسران جوان قُبح داشت 
اما اکنون دختران نوجوان و جوان چنان 
با سیگار اخُت شده اند که انگار بدون آن 
نمی توانند زندگی را بگذرانند.روزی نیست 
که از محله های مختلف گذر کنم و چند 
دختر کنار هم با سیگارهايی روشن نبینم. 

سیگار انگار همنشین آنها شده است روزانه 
چندين نخ سیگار را تجربه می کنند اما 
مصرف  گسترش  که  آنجاست  فاجعه 
دخانیات به ويژه سیگار و حتما گرايش 
روندی  جامعه  در  موادمخدر  مصرف  به 
صعودی دارد بنابراين بايد زنگ مقابله و 
جلوگیری از اين آسیب اجتماعی تغییر 
هیچ  تحت  گذشته  سال های  در  کند. 
شرايطی دختران در خیابان ها و کوچه ها 
سیگار نمی کشیدند اما اين روزها روند رو 
به گسترش تعداد دختران با سیگارهايی 
رو لب و پکُ زدن به آنها خوشايند نیست 
و وجهه خوبی برای جامعه دختران ندارد. 
اما چه بايد کرد که دختران سیگاری روز 
به روز در حال افزايش است و بسیاری از 
خیابان ها، پارک ها و مکان های تفريحی 
مملو از اين نوع دختران با مصرف زياده 
کشیدن  سیگار  هستند.  سیگار  حد  از 
برای  حتی  دور  چندان  نه  سال های  تا 

اکنون  اما  داشت  قُبح  جوان  پسران 
دختران نوجوان و جوان چنان با سیگار 
اخُت شده اند که انگار بدون آن نمی توانند 
محیط،  تاثیر  شايد  بگذرانند.  را  زندگی 
به  خانواده ها  بی توجهی  مجازی،  فضای 
فرزندان به ويژه دختران، تاثیر مصرف زياد 
سیگار در سريال ها،  سیگاری بودن برخی 
از هنرمندان، دختران و پسران جوان را هم 
به اين سمت سوق داده است. اما مهمترين 
موضوعی که بايد هرچه سريع تر چاره ای 
افزايشی  انديشید روند  اساسی برای آن 
و گرايش بالای دختران نوجوان و جوان 
به کشیدن سیگار و مصرف دخانیات و 
اعتیاد آنها شايد به موادمخدر  به نوعی 
باشد. در اين باره محمود حاجیلويی، دبیر 
ستاد فرهنگی و اجتماعی شورای انقاب 
مصرف  درصدی   ۱۳ رشد  به  فرهنگی 
ساله   ۱۵ تا   ۱۳ نوجوانان  در  دخانیات 
امر  اين  البته  اشاره کرده و گفته است: 
در دختران نوجوان حادتر است و شاهد 
رشد ۱۳۳ درصدی در اين حوزه در بین 
نوجوانان دختر هستیم. همچنین مرکز 
بهداشت،  وزارت  کار  و  محیط  سامت 
مرگ ومیر  به  پزشکی  آموزش  و  درمان 
سالانه حدود ۶۰ هزار نفر بر اثر مصرف 
دخانیات در کشور اشاره دارد که تقريبا ۱۴ 
درصد افراد بالای ۱۸ سال جامعه ايرانی 
دخانیات مصرف می کنند که حدود ۲۶ 

درصد مردان و ۴.۵ درصد زنان هستند.

ژست سیگار؛ برای هیچ

  کارت بنزين خودرو سواری پیکان ۱۶۰۰ مدل ۱۳۷۹ 
شماره   ۱۱۱۲۷۹۸۵۷۵۶ موتور  شماره  سفید  رنگ 
شاسی IN79489335 شماره پاک انتظامی ايران 
فرزند حیدر  واثقی  مالکیت حسین   ۳۷ م   ۷۹۷-۱۳
درجه  از  و  شده  مفقود   ۱۲۸۳۵۶۲۱۰۳ ملی  کد 

اعتبار ساقط می باشد.
                                                            کد ۱۰۰

آگهی مفقودی

معضلی به نام سیگار کشیدن دختران؛

تاسیس شرکت با مسئولیت محدود خدمات پرداز برادران حسن زاده                         
درتاريخ۱۴۰۲/۱۱/۰۲  به شماره ثبت ۷۶۲۰۵ به شناسه ملی ۱۴۰۱۳۰۱۵۰۵۹ ثبت و امضا 
ذيل دفاترتکمیل گرديده که خاصه آن به شرح زير جهت اطاع عموم آگهی میگردد. موضوع 
فعالیت :ارائه خدمات پیشخوان دولت الکترونیک از قبیل ايجاد و بهره برداری و انجام کلیه 
خدمات مرتبط و قابل ارائه در دفاتر پیشخوان دولت و بخش عمومی غیر دولتی. اقدام به 
دريافت مجوز از سازمان های دولتی و خصوصی و ارائه ی خدمات پیشخوان در بستر نمايندگی 
های حضوری و پلتفرم های ديیجیتال. تاسیس و واگذاری نمايندگی های حضوری و غیر 
حضوری. شرکت در مناقصات و مزايدات داخلی و بین المللی در زمینه موضوع فعالیت شرکت. 
دلالی و حق العمل کاری و نمايندگی تجاری عملیات بارگیری و تخلیه و يا ترخیص کالا 
فعالیت بازار يابی غیر هرمی و غیر شبکه ای بازرسی کالا وکنترل کیفیت و صدور ومشاوره 
کیفی استاندارد موضوعات مربوط به تجارت الکترونیک خدمات اينترنت )ISP( ، توزيع 
اينترنت )ISDP( ، خدمات انتقال داده ها )PAP( درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم 
از مراجع ذيربط مدت فعالیت : از تاريخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان اصفهان، 

شهرستان اصفهان، بخش مرکزی، شهر اصفهان، گورتان، خیابان قدس، بن بست شکوفه 
]۸[، پاک ۰، طبقه ۱ کدپستی ۸۱۸۶۸۸۸۶۸۹ سرمايه شخصیت حقوقی عبارت است از 
مبلغ ۱۰.۰۰۰.۰۰۰ ريال نقدی میزان سهم الشرکه هر يک از شرکا آقای عقیل حسن زاده 
به شماره ملی ۱۲۷۱۹۹۵۶۵۴ دارنده ۵۰۰۰۰۰۰ ريال سهم الشرکه آقای حسن حسن زاده 
شورشجانی به شماره ملی ۱۸۱۵۸۴۰۸۹۷ دارنده ۵۰۰۰۰۰۰ ريال سهم الشرکه اعضا 
هیئت مديره آقای عقیل حسن زاده به شماره ملی ۱۲۷۱۹۹۵۶۵۴ به سمت مديرعامل 
به مدت نامحدود آقای حسن حسن زاده شورشجانی به شماره ملی ۱۸۱۵۸۴۰۸۹۷ به 
سمت رئیس هیئت مديره به مدت نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد 
بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک، سفته، بروات، قراردادها، عقود اسامی و همچنین 
کلیه نامه های عادی و اداری با امضاء و نام مدير عامل يا رئیس هیئت مديره همراه با 
مهر شرکت معتبر می باشد. اختیارات مدير عامل : طبق اساسنامه ثبت موضوع فعالیت 
مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. اداره کل ثبت اسناد و اماک استان 

اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری اصفهان )۱۶۵۲۷۷۶(

اگهی فقدان سند مالكیت
احتراما نظر به اينکه آقای عباس تیموری به وکالت از خانم رويا زربار برابر وکالت نامه شماره 
۴۱۱۵۶ مورخ۱۴۰۲/۱۰/۱۷  دفترخانه ۱۲۶ اردبیل برابر درخواست وارده شماره ۱۰۶۱۶۹۷ 
مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۲۳ اعام داشته که گواهی ثمینه ششدانگ پاک ۱۰۰۸ فرعی از ۳۳ اصلی 
واقع در بخش ۳ اردبیل منطقه يک اردبیل به نام خانم رويا زربار ثبت و صادر گرديده و به علت 
نا معلوم مفقود و پس از جستجوی کامل پیدا نشده و تقاضای ثمینه المثنی را نموده است. لذا 
مراتب طبق بخشنامه شماره ۱۴۰۲۸۰۰۰۳۱۴۴۰۰۰۳۷۸ مورخ۱۴۰۲/۱۰/۳۰  به دفاتر اسناد 
رسمی سراسر کشور اباغ سپس در اجرای تبصره يک ماده ۱۲۰ اصاحی قانون ثبت موضوع 

يک بار در روزنامه اگهی گرديده که هرکس ادعايی بوجود ثمنیه مالکیت يا سند معامله به 
نام خود داشته باشد ظرف مدت ۱۰ روز پس از تاريخ انتشار اين آگهی دلايل قانونی و يا اصل 
ثمنیه مالکیت را با اخذ رسید تسلیم اين اداره نمايد بديهی است پس از انقضای مدت مقرره 
طی تشريفات قانونی ثمنیه مالکیت المثنی به نام نامبرده فوق صادر و تسلیم خواهد شد و سند 

اولیه از درجه اعتبار ساقط خواهد شد.
تاريخ انتشار:۱۴۰۲/۱۱/۴ 

رضا احمديان - رئیس ثبت اسناد و اماک شهرستان اردبیل
م الف۱۴۰۲/۸۱۶ 

موضوع: آگهی ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تكلیف                         
برابر رای ۱۵۰۷ مورخ ۱۴۰۲٫۰۹٫۲۲ به شماره کاسه ۰۸۳۳ مالکیت آقاي ٫ خانم 
فريبا پريشانی فروشانی به شناسنامه شماره ۸۰۱ کدملی ۱۱۴۱۱۳۰۳۱۹ صادره فرزند 
نادعلی در سه دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه به مساحت ۱۶۶.۶۰ متر مربع 
پاک شماره ۳۱۳ فرعی از ۱۰۷ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه ثبت ملک 
خمیني شهر به موجب سند ۴۸۳۴۳ مورخ ۱۴۰۱.۱۲.۰۴ دفترخانه ۳۲۲ ماحظه 

نقشه ملک و گزارش کارشناس ماحضه و محرز گرديده است . 
برابر رای ۱۵۰۶ مورخ ۱۴۰۲٫۰۹٫۲۲ به شماره کاسه ۰۸۳۲ مالکیت آقاي ٫ خانم ناصر 
رفیعی به شناسنامه شماره ۶۶۲ کدملي ۱۱۴۱۶۹۹۸۴۲ صادره فرزند براتعلی در سه 
دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه به مساحت ۱۶۶.۶۰ متر مربع پاک شماره ۳۱۳ 
فرعی از ۱۰۷ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه ثبت ملک خمیني شهر به موجب 
سند ۴۸۳۴۳ مورخ ۱۴۰۱.۱۲.۰۴ کارشناس ماحضه و محرز گرديده است. دفترخانه 

۳۲۲ ماحظه نقشه ملک و  گزارش کارشناس ماحظه و محرز گرديده است . 
لذا به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
میتوانند از تاريخ انتشار اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به اين اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت ۱ ماه از تاريخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضايی تقديم نمايد بديحی است در صورت انقضای مدت مذکور 

و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 
 اداره ثبت اسناد و اماک شهرستان خمینی شهر  

تاريخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۱۰/۱۹ 
تاريخ انتشار نوبت دوم ۱۴۰۲/۱۱/۰۴ 

 شناسه اگهی ۱۶۳۷۶۴۵

موضوع : آگهی ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تكلیف                          
برابر رای ۱۹۹۲ مورخ ۱۴۰۲٫۱۰٫۰۴ به شماره کاسه ۱۵۰۴ مالکیت آقاي ٫ خانم 
رسول کشاورزي به شناسنامه شماره ۱۷۳۷ کدملی ۱۱۴۱۲۸۸۱۲۵ صادره فرزند 
ناد علی در ششدانگ يکباب خانه به مساحت ۲۰۰ متر مربع پاک شماره ۵۱۳ و 
۵۱۴ فرعی از ۱۵۸ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه ثبت ملک خمیني شهر 
به موجب قرارداد واگذاری ۲۵.۴.۵۸۱۷ مورخ ۱۳۸۲.۰۴.۲۲ و وکالتنامه ۱۳۲۹۵۶ 
مورخ ۱۴۰۱.۱۰.۰۶ دفترخانه ۴۶ خمینی شهر و و نامه راه و شهرسازی به شماره 
۲۷۸۰.۱۴۰۲ مورخ ۱۴۰۲.۰۹.۰۴ و ماحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ماحضه 
و محرز گرديده است. لذا به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند میتوانند از تاريخ انتشار اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به اين 
اداره تعلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت ۱ ماه از تاريخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضايی تقديم نمايد بديحی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 
اداره ثبت اسناد و اماک شهرستان خمینی شهر 

تاريخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۱۰/۱۹ 
تاريخ انتشار نوبت دوم ۱۴۰۲/۱۱/۰۴ 

شناسه اگهی ۱۶۳۷۷۷۶

از موضوع : آگهی ابلاغ مفاد آرا صادره هیات قانون تعیین تكلیف  
برابر رای ۱۷۹۴ مورخ ۱۴۰۲٫۰۹٫۲۹ به شماره کاسه ۱۲۹۳ مالکیت آقای ٫ خانم 
طیبه ماندگاری فروشانی به شناسنامه شماره ۴۷۳ کملی ۱۱۴۱۵۸۳۵۷۷ صادره فرزند 
حسینعلی در ششدانگ يکباب خانه به مساحت ۱۲۰ متر مربع پاک شماره ۲۹۴ فرعی 
از ۷۲ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه ثبت ملک خمیني شهر به موجب سند 

۳۵۵۲ مورخ ۱۴۰۰ ملک و گزارش کارشناس ماحضه و محرز گرديده است . 
لذا به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از 
تاريخ انتشار اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خودرا به اين اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت ۱ ماه از تاريخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايد بديحی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. اداره ثبت اسناد و اماک شهرستان خمینی شهر 

تاريخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۱۰/۱۹ 
تاريخ انتشار نوبت دوم ۱۴۰۲/۱۱/۰۴ 

شناسه اگهی ۱۶۳۷۸۱۸

موضوع : آگهی ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تكلیف   
برابررای ۱۲۴۱ مورخ ۱۴۰۲٫۰۹٫۱۶ به شماره کاسه ۱۲۵۲ مالکیت آقاي ٫ خانم علیرضا 
اعتمادی فر به شناسنامه شماره ۲۱۳۲ کدملي ۱۱۴۱۳۳۰۳۲۶ صادره فرزند شکراله در 
دو دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه به مساحت ۱۸۲٫۹۲ متر مربع پاک شماره ۲۸۵ 
فرعی از ۱۱۳ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه ثبت ملک خمیني شهر به موجب 
سند ۱۳۹۵۲۰۳۰۲۰۰۶۰۰۰۸۵۷و سند ۲۷۴۸۶ مورخ ۱۳۹۷.۰۷.۱۵ دفترخانه ۳۲۲ 

خمینی شهر و ماحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ماحضه و محرز گرديده است. 
برابر رای ۱۲۴۲ مورخ ۱۴۰۲٫۰۹٫۱۶ به شماره کاسه ۱۲۵۳ مالکیت آقاي ٫ خانم زهرا 
حبیبي به شناسنامه شماره ۹۸۸۶ کدملي ۱۱۴۲۳۳۳۶۴۱ صادره فرزند قدمعلی در چهار 
دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه به مساحت ۱۸۲٫۹۲ متر مربع پاک شماره ۲۸۵ 
فرعی از ۱۱۳ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه ثبت ملک خمیني شهر به موجب 
سند ۱۳۹۵۲۰۳۰۲۰۰۶۰۰۰۸۵۷و سند ۲۷۴۸۶ مورخ ۱۳۹۷.۰۷.۱۵ دفترخانه ۳۲۲ 

خمینی شهر و ماحظه نقشه مات و کارشناس ماحضه و محرز گرديده است . 
به فاصله ۱۰ روز آگهی میشود  به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت  لذا 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند میتوانند از تاريخ انتشار اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به 
اين اداره تعلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت ۱ ماه از تاريخ تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايد بديحی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.  

اداره ثبت اسناد و اماک خمینی شهر 
تاريخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۱۰/۱۹ 
تاريخ انتشار نوبت دوم ۱۴۰۲/۱۱/۰۴

شناسه اگهی ۱۶۳۸۰۰۶

موضوع : آگهی ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تكلیف  
برابر رای ۱۷۷۲ مورخ ۱۴۰۲٫۰۹٫۲۸ به شماره کاسه ۱۱۹۶ مالکیت آقاي ٫ خانم 
زهراء لطفي فروشانی به شناسنامه شماره ۳۱۱۹ کدملی ۱۱۴۱۳۰۱۹۲۱ صادره 

فرزند محمدتقی در دو دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه به مساحت ۹۷٫۸۵ 
متر مربع باک شماره ۶۳ فرعی از ۷۲ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه ثبت 
ملک خمیني شهر به موجب سند صلح ۷۳۳۱۲ مورخ ۱۳۷۱.۰۵.۰۳ دفترخانه 
۶۳ خمینی شهر با حق فسخ مادام الحیاه حبیب اله صرامی فرزند حسین و سند 
۱۱۹۱۳۰ مورخ ۱۳۸۴.۱۱.۱۵ دفترخانه ۶۳ خمینی شهر و سند ۱۱۴۸۸۹ مورخ 
۱۳۸۳.۰۳.۰۵ دفترخانه ۶۳ و ماحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ماحضه و 

محرز گرديده است. 
برابر رای ۱۷۷۳ مورخ ۱۴۰۲٫۰۹٫۲۸ به شماره کاسه ۱۱۹۴ مالکیت آقاي ٫ خانم 
جواد صرامی فروشانی به شناسنامه شماره ۲۲۲ کدملي  ۱۴۴۱۱۲۴۵۳۱ صادره 
فرزند عبدالرضا در چهار دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه به مساحت  ۹۷/۸۵ 
متر مربع پاک شماره ۶۳ فرعی از ۷۲ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه 
ثبت ملک خمیني شهر به موجب سند صلح ۷۳۳۱۲ مورخ ۱۳۷۱.۰۵.۰۳دفترخانه 
۶۳ خمینی شهر با حق فسخ مادام الحیاه حبیب اله صرامی فرزند حسین و سند 
۱۱۹۱۳۰ مورخ ۱۳۸۴.۱۱.۱۵ دفترخانه ۶۳ خمینی شهر و سند ۱۱۴۸۸۹ مورخ 
۱۳۸۳.۰۳.۰۵ دفترخانه ۶۳ و ماحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ماحضه و 

محرز گرديده است . 
لذا به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از 
تاريخ انتشار اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به اين اداره تعلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت ۱ ماه از تاريخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايد بديحی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. اداره ثبت اسناد و اماک خمینی شهر 
تاريخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۱۰/۱۹ 
تاريخ انتشار نوبت دوم ۱۴۰۲/۱۱/۰۴ 

شناسه اگهی ۱۶۳۸۲۸۰ 

موضوع : آگهی ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تكلیف   
برابر رای ۰۰۲۳ مورخ ۱۴۰۲٫۰۸٫۰۹ به شماره کاسه ۲۰۱۴ مالکیت آقاي ٫ خانم 
محمدرضا ربانی اصفهانی به شناسنامه شماره ۱۰۹ کدملی ۱۲۸۴۹۲۰۷۸۱ صادره 
به مساحت  از ۷۲ حبه ششدانگ يکباب کارگاه  فرزند حسین در ۹ حبه مشاع 
۱۴۲۰.۴۳ متر مربع پاک شماره ۴۹۱ فرعی از ۷۵ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ 
حوزه ثبت ملک خمیني شهر به موجب صفحه ۲ دفتر ۲۷۰ و صفحه ۱۰۴ دفتر ۶۹۰ 
و صفحه ۱۱۰ دفتر ۶۹۰ و صفحه ۱۰۷ دفتر ۶۹۰ و صفحه ۳۷۴ دفتر ۱۹۵ و صفحه 
۳۷۱ دفتر ۱۹۵و صفحه ۵۷۵ دفتر ۱۰۶ و ماحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس 

ماحضه و محرز گرديده است . 
برابر رای ۰۰۱۹ مورخ ۱۴۰۲٫۰۸٫۰۹ به شماره کاسه ۲۰۱۰ مالکیت آقاي ٫ خانم 
آذر دخت ربانی اصفهانی به شناسنامه شماره ۸۵۵کدملي ۱۲۸۴۵۴۰۲۴۳ صادره 
فرزند حسین در ۴٫۵ حبه مشاع از ۷۲ حبه ششدانگ يکباب کارگاه به مساحت 
۱۴۲۰.۴۳ متر مربع پاک شماره ۴۹۱ فرعی از ۷۵ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ 
حوزه ثبت ملک خمیني شهر به موجب صفحه ۲ دفتر ۲۷۰ و صفحه ۱۰۴ دفتر ۶۹۰ 
و صفحه ۱۱۰ دفتر ۶۹۰ و صفحه ۱۰۷ دفتر ۶۹۰ و صفحه ۳۷۴ دفتر ۱۹۵ و صفحه 
۳۷۱ دفتر ۱۹۵ و صفحه ۵۷۵ دفتر ۱۰۶ و ماحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس 

ماحضه و محرز گرديده است . 
برابر رای ۰۰۲۱ مورخ ۱۴۰۲٫۰۸٫۰۹ به شماره کاسه ۲۰۱۲ مالکیت آقاي ٫ خانم 
احمدرضا ربانی اصفهانی به شناسنامه شماره ۸۲۱کدملي  ۱۲۸۴۵۶۳۸۲۰ صادره 
به مساحت  از ۷۲ حبه ششدانگ يکباب کارگاه  فرزند حسین در ۹ حبه مشاع 
۱۴۲۰.۴۳ متر مربع پاک شماره ۴۹۱ فرعی از ۷۵ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ 
حوزه ثبت ملک خمیني شهر به موجب صفحه ۲ دفتر ۲۷۰و صفحه ۱۰۴ دفتر ۶۹۰ 
و صفحه ۱۱۰ دفتر ۶۹۰ و صفحه ۱۰۷ دفتر ۶۹۰ و صفحه ۳۷۴ دفتر ۱۹۵ و صفحه 
۳۷۱ دفتر ۱۹۵ و صفحه ۵۷۵ دفتر ۱۰۶ و ماحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس 

ماحضه و محرز گرديده است . 
برابر رای ۰۰۲۰ مؤرخ ۱۴۰۲٫۰۸٫۰۹ به شماره کاسه ۲۰۱۱ مالکیت آقاي ٫ خانم 
علیرضا رباني اصفهانی به شناسنامه شماره ۸۹۴کدملي ۱۲۸۴۵۹۲۵۹۶ صادره فرزند 
حسین در ۹ حبه مشاع از ۷۲ حبه ششدانگ يکباب کارگاه به مساحت ۱۴۲۰.۴۳ 
متر مربع پاک شماره ۴۹۱ فرعی از ۷۵ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه 
ثبت ملک خمیني شهربه موجب صفحه ۲ دفتر ۲۷۰و صفحه ۱۰۴ دفتر ۶۹۰ و 
صفحه ۱۱۰ دفتر ۶۹۰ و صفحه ۱۰۷ دفتر ۶۹۰ و صفحه ۳۷۴ دفتر ۱۹۵ و صفحه 
۳۷۱ دفتر ۱۹۵ و صفحه ۵۷۵ دفتر ۱۰۶ و ماحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس 

ماحضه و محرز گرديده است . 
 ٫ آقاي  مالکیت  به شماره کاسه ۲۰۱۳  مؤرخ ۱۴۰۲٫۰۸٫۰۹  رای ۰۰۲۲  برابر 
خانم فريبا رباني اصفهانی به شناسنامه شماره ۷۰ کدملي ۰۰۴۰۷۸۶۴۶۳ صادره 
فرزند حسین در ۴٫۵ حبه مشاع از ۷۲ حبه ششدانگ يکباب کارگاه به مساحت 
۱۴۲۰.۴۳ متر مربع باک شماره ۴۹۱ فرعی از ۷۵ اصلی واقع در اصفهان بخش 
۱۴ حوزه ثبت ملک خمیني شهر به موجب صفحه ۲ دفتر ۲۷۰ و صفحه ۱۰۴ 
دفتر ۶۹۰ و صفحه ۱۱۰ دفتر ۶۹۰ و صفحه ۱۰۷ دفتر ۶۹۰ و صفحه ۳۷۴ دفتر 
۱۹۵ و صفحه ۳۷۱ دفتر ۱۹۵ و صفحه ۵۷۵ دفتر ۱۰۶ و ماحظه نقشه ملک و 

گزارش کارشناس ماحضه و محرز گرديده است. 
برابررای ۰۰۲۴ مورخ ۱۴۰۲٫۰۸٫۰۹ به شماره کاسه ۲۰۱۵ مالکیت آقای ٫ خانم 
محمد جعفر مرديها به شناسنامه شماره ۳۶۴ کدملي ۱۲۸۴۶۴۶۸۷۴ صادره فرزند 
علی در ۳۶ حبه مشاع از ۷۲ حبه ششدانگ يکباب کارگاه به مساحت ۱۴۲۰.۴۳ 
متر مربع پاک شماره ۴۹۱ فرعی از ۷۵ اصلی واقع در اصفهان بخش ۱۴ حوزه 
ثبت ملک خمیني شهربه موجب صفحه ۲ دفتر ۲۷۰ و صفحه ۱۰۴ دفتر ۶۹۰ 
و صفحه ۱۱۰ دفتر ۶۹۰ و صفحه ۱۰۷ دفتر ۶۹۰ و صفحه ۳۷۴ دفتر ۱۹۵ و 
صفحه ۳۷۱ دفتر ۱۹۵ و صفحه ۵۷۵ دفتر ۱۰۶ و ماحظه نقشه ملک و گزارش 

کارشناس ماحضه و محرز گرديده است. . 
لذا به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از 
تاريخ انتشار اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به اين اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت ۱ ماه از تاريخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايد بديحی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. اداره ثبت اسناد و اماک خمینی شهر 
تاريخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۱۰/۱۹ 
تاريخ انتشار نوبت دوم ۱۴۰۲/۱۱/۰۴ 

شناسه اگهی ۱۶۳۸۳۵۱
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عبور یوکیچ از مایکل جردن افسانه ای

ورزشـی 7
اخبارجهان ورزش

حق و حقوق پارادوچرخه سواران به زودی  مالک ناپولی: شاید یک باشگاه عربستانی را بخرم
پرداخت می شود

مالک متمول باشگاه ناپولی از عاقه اش به خريد يک باشگاه در لیگ حرفه ای 
عربستان خبر داد.سوپرجام ايتالیا بین تیم های اينتر و ناپولی در عربستان 
برگزار شد و اين اينتر بود که توانست با يک گل به پیروزی برسد و جام 
قهرمانی را بالای سر ببرد. اورلیو دی لورنتیس، ريیس باشگاه ناپولی، ديدار 
سوپرجام ايتالیا را از نزديک و در عربستان تماشا کرد. او از پیشرفت فوتبال 
در عربستان شگفت زده شده است و از عاقه اش برای خريد يک باشگاه 
در اين کشور خبر داد. او گفت: به خريد يک باشگاه عربستانی فکر خواهم 
کرد. من از خانواده ای آمده ام که تماشاکردن فیلم ها را دوست دارد. کا 
۲۰ سال است که به فوتبال اهمیت می دهم. ناپولی را در حالی خريداری 
کردم که در آستانه ورشکستگی بود. وقتی تیم را خريداری کردم در رده  
۵۵۰ باشگاه های جهان بود اما اکنون ما جزو ۲۰ تیم برتر جهان هستیم.

ريیس انجمن پارادوچرخه سواری گفت: به دلیل جابجايی که در امور 
مالی فدراسیون دوچرخه سواری بوجود آمد حساب فدراسیون در آن 
برهه بسته شد و برخی از تجهیزات خريداری شده اسناد پرداختی 
ندارند و فدراسیون نیز می گويد تنها زمانی برای تجهیزات خريداری 
شده پول پرداخت می کند که اسناد و مدارک آن موجود باشد. البته 
اين مشکل را از طريق امور مالی کمیته ملی پارالمپیک در حال پیگیری 
هستم تا زودتر مشکل ايجاد شده مرتفع شود.فرها عصفوری درباره 
انتقاد يکی از ورزشکاران پارادوچرخه سواری از فدراسیون برای پرداخت 
نشدن هزينه تجهیزاتش با وجود اين که کمیته ملی پارالمپیک ۵۰۰ 
میلیون تومان به حساب فدراسیون واريز کرده است، اظهار کرد: قبل 
از هانگژو لیست تجهیزاتی که برای ورزشکاران اعزامی نیاز داشتیم را 
به کمیته ملی پارالمپیک اعام کرديم و کمیته نیز مبلغ ۵۰۰ میلیون 
تومان به حساب فدراسیون دوچرخه سواری واريز کرد تا نسبت به تهیه 
اقام مورد نیاز، اقدامات لازم را انجام دهد. در آن برهه فدراسیون اقام 
مورد نیاز را تهیه کرد که متاسفانه چون امور مالی فدراسیون جابجا 
شد پرداخت با مشکل مواجه شد. به عنوان مثال مکملی که کمیته 
ملی پارالمپیک پول آن را واريز کرده بود چون ورزشکار خود تهیه و 
قبض انبار نشده بود، اسناد و مدارک آن موجود نیست و فدراسیون 
نیز می گويد تنها در صورتی هزينه را به ورزشکار پرداخت می کند که 
اسناد و مدارک آن را به فدراسیون تحويل دهند. وی افزود: در آن برهه 
متاسفانه به دلیل جابجايی که در امور مالی فدراسیون دوچرخه سواری 
بوجود آمد حساب فدراسیون دوچرخه سواری بسته شد و برخی از 
تجهیزات خريداری شده اسناد پرداختی ندارند و فدراسیون نیز می گويد 
تنها زمانی برای تجهیزات خريداری شده پول پرداخت می کند که 
اسناد و مدارک آن موجود باشد. البته اين مشکل را از طريق امور مالی 
کمیته ملی پارالمپیک در حال پیگیری هستم تا زودتر مشکل ايجاد 
شده مرتفع شود. عصفوری خاطرنشان کرد: البته از ۵۰۰ میلیونی که 
کمیته ملی پارالمپیک به حساب فدراسیون واريز کرده مبلغی از آن 
برای خريد دوچرخه دو نفره هزينه شده و مبلغی برای تهیه تجهیزات 
دوچرخه، اين طور نیست که کل مبلغ به ورزشکار اختصاص پیدا کند. 
بعضی وقت ها ورزشکار تصور می کند هر آن چه که تهیه کرده متعلق به 

اوست، در صورتی که اين طور نیست و مال بیت المال است.

 يکی از مهمترين شاخصه های اين دوره از 
جام ملت های آسیا، گلزنی در دقايق تلف 

شده توسط مدعیان است.
هجدهمین دوره جام ملت های آسیا از 
۲۲ دی ماه در قطر آغاز و تا ۲۱ بهمن 
ديدار  در ۲  ايران  ملی  تیم  دارد.  ادامه 
نخست خود برابر فلسطین با نتیجه چهار 
بر يک و برابر ويتنام با نتیجه يک بر صفر 
به پیروزی رسید تا صعودش به مرحله 

يک هشتم نهايی مسجل کند.
در اين دوره شماری از مدعیان عملکرد 
چشمگیری نداشتند. تیم ملی ژاپن برابر 
توانست  اردن  و  خورد  شکست  عراق 
کره جنوبی را متوقف کند. عربستان نیز 
عملکرد و اقتدار گذشته را ندارد و با گل 
ثانیه های پايانی موفق به شکست عمان 
برابر  در  همچنین  ها  عربستانی  شد. 
قرقیزستان ۹ نفره عملکرد چشمگیری 
نداشتند و با نتیجه ۲ بر صفر به پیروزی 
مسابقات  در   VAR از  رسیدند.استفاده 
موجب شده تا وقت تلف شده رقابت ها 
بیش از پیش باشد و در برخی از بازی ها 
شاهد دورقمی شدن اين اوقات باشیم. 
در  شده  تلف  وقت های  شدن  طولانی 
برخی  برای  مناسبی  فرصت  دوم  نیمه 
از تیم ها است تا بتواند پیروزی خود را 
جشن گرفت يا کار را به تساوی بکشانند. 

همچنین تیم مانند ژاپن در وقت تلف 
شدن فاصله شکست خود را با عراق به 
يک گل رساند.در اين دوره از مسابقات 
روز دوم ۶ گل در وقت های  پايان  تا  و 
تلف شده به ثمر رسیده است. نخستین 
گل در وقت تلف شده با هنرمندی اکرم 
عفیف قطری وارد دروازه لبنان شد. آن 
گل در دقیقه ۹۶ به ثمر رسید تا عنابی ها 
با نتیجه سه بر صفر نخستین تیم پیروز 

جام هجدهم لقب بگیرند.
۲ روز بعد از اکرم عفیف، نوبت به يحیی 
الغسانی اماراتی بود تا با گل دقیقه خود 
برد  دوم  نیمه  شده  تلف  وقت های  در 
امارات های را در برابر ويتنام تثبت کند. 
آن  ايران  همگروه  عربی  متحده  امارات 

بازی را با نتیجه سه بر يک پیروز شد.

هر چند که گل های اکرم عفیف و يحیی 
تیم های  پیروزی  کننده  ثبیت  الغسانی 
خود بودند اما نخستین گل سه امتیاز 
در وقت های تلف شده بازی توسط علی 
البولیحی عربستانی به ثبت رسید. تیم 
عربستان در برابر عمان تا دقیقه ۷۸ يک 
بر صفر بازنده بود اما عبدالرحمان غريب 
با يک حرکت انفرادی شاگردان مانچینی 
را از شکست نجات داد. البته اين پايان 
کار نبود بلکه علی البولیحی در دقیقه ۹۶ 
گل برتری سعودی ها را به ثمر رساند تا 
شاگردان برانکو دست خالی زمین را ترک 
با  ژاپنی  تیم  هافبک  اندو،  واتارو  کنند. 
به ثمر رساندن گل در دقیقه سوم وقت 
اضافه، تاش کرد تا جنگجويان سامورايی 
را از شکست در برابر عراق نجات دهد اما 

گل دقیقه ۹۳ ژاپن نتوانست مانع برتری 
شیران بین النهرين شود.

تیم های گروه پنجم نیز از الطاف گل های 
ثانیه پايانی بی بهره نبودند بلکه در بازی 
اردنی ها  کره جنوبی  برابر  اردن  حساس 
در وقت های تلف شده نتوانستند يکی از 
تاريخی ترين نتايج خود را در جام ملت ها 
جشن بگیرند. در آن بازی مدافع اردنی 
به اشتباه دروازه تیم خود را باز کرد تا 
بازی با تساوی ۲ بر ۲ به پايان برسد. در 
اين گروه همچنین بحرين به لطف گل 
شود.  ماندگار  جام  در  پايانی  ثانیه های 
اين گل در دقیقه ۹۵ توسط علی جعفر 
وارد دروازه مالزی شد. به ثمر رسیدن ۶ 
گل در وقت های تلف شده در ۲۴ بازی 
نشان از آن دارد که طولانی شدن اين 
باز  دور سوم  بازی ها  در  می تواند  اوقات 
را  شرايط  و  آمده  تیم ها  کمک  به  هم 
برای کشورهای بازنده يا برنده متفاوت 
رقم بزند. حال بايد ديد که تصمیم داوران 
تاثیری  در طولانی شدن مسابقات چه 
بر سرنوشت رقابت ها دارد و آيا يک گل 
نجات بخش  می تواند  پايانی  ثانیه های 
تیم های  تاکنون  باشد.  مدعی  تیم های 
عربستان، کره جنوبی و بحرين با معجزه 
گل های دقايق پايانی در مسابقات مانده 

يا صدرنشین گروه خود شدند.

مسوول برگزاری مسابقات لیگ برتر هاکی داخل سالن فدراسیون از حضور بیش از ۱۴ 
بازيکن لژيونر ايران در تیم های باشگاهی ترکیه خبر داد.

امیر میرزايی پس از پايان مسابقات لیگ برتر داخل سالن هاکی مردان که به میزبانی 
همدان برگزار شد، اظهار کرد: اين مسابقات با عنوان جام مقاومت غزه با حضور ۸ تیم 
در همدان برگزار شد که در پايان نفت و گاز گچساران اول شد، هیات هاکی ايام دوم و 
شهرداری کرمانشاه با الوند نوين مشترکا سوم شدند. در اين مسابقات ۱۵۰ ورزشکار حضور 
داشتند که از بین آن ها ۳۰ نفر به اردوی تیم ملی دعوت می شوند و پس از حضور در چند 
مرحله اردو، ۱۲ نفر برتر به مسابقات قهرمانی آسیا تايلند اعزام خواهند شد. وی گفت: تیم 
هاکی داخل سالن مردان ۸ دوره قهرمان آسیا و يک دوره نايب قهرمان آسیا و دو دوره 
سوم جهان است. بنابراين هاکی داخل سالن مردان ايران نه تنها در آسیا بلکه در 
جهان نیز شناخته شده و مطرح است. در حال حاضر ۱۴ بازيکن لژيونر داريم که در 
تیم های باشگاهی ترکیه بازی می کنند. در بخش بانوان بهترين جايگاه ما در آسیا 
تايلند  آنها در مسابقات قهرمانی آسیا  ارتقای جايگاه  برای  البته  پنجمی است که 
قرار است يک مربی آمريکايی چینی بهمن ماه وارد ايران شود و از نهم بهمن که 
اردوی تیم ملی بانوان در شیراز برگزار می شود هدايت تیم را برعهده خواهد داشت.  

وزير ورزش و جوانان با قدردانی از حمايت و نگاه ويژه مقام معظم رهبری به حوزه 
و  مدال آوران  برای  مدال  شهرک  ساخت  با  جمهور  رئیس  کلی  موافقت  از  ورزش، 
قهرمانان خبر داد.يک ماه پس از ديدار مدال آوران و قهرمانان با مقام معظم رهبری، 
هدايايی که ايشان برای قهرمانان تهیه کرده بودند، در اختیار وزارت ورزش قرار گرفت 
و در اين مراسم به همت اداره کل ورزش و جوانان به آنها اهدا شد و در استان ها هم 
اين مراسم مشابه برگزار می شود.به سهم خودم و به نمايندگی از جامعه ورزش، به 
جهت عناياتی که مقام معظم رهبری به مدال آوران و قهرمانان دارند، از ايشان تشکر و 
قدردانی می کنم. امیدوارم قدردان زحمات ايشان باشیم.در سه ماه گذشته مقام معظم 
رهبری، قهرمانان را به حضور پذيرفتند. مراسم تجلیل از مدال آوران با حضور رئیس 
جمهور برگزار شد و امروز هم ۲ نشست مفصل با رئیس جمهور داشتیم و جلسه 

شورای عالی ورزش با حضور همه اعضا برگزار شد. 

جشنواره گلِ مدعیان در »راموس تایم«

۱۴ لژیونر ایران در هاکی داخل سالن ترکیه!

کیومرث هاشمی: امیدوارم قدردان رهبری باشیم

رئیس جمهور با طرح شهرک مدال موافقت کرد  

آرنولد: گفتم کلین شیت رمز قهرمانی در 
آسیاست نه اینکه دفاعی هستیم

الریاضیه: اجازه بازگشت به بنزما داده نمی شود

فوق ستاره صربستانی تیم بسکتبال دنور ناگتس رکورد مايکل جردن 
را شکست. در بازی امروز تیم های دنور ناگتس و واشنگتن ويزاردز که 
با پیروزی ۱۰۴ - ۱۱۳ دنور در خانه حريف به پايان رسید، فوق ستاره 
صربستانی میزبان موفق شد رکوردی تاريخی را بشکند و از مايکل جردن 
افسانه ای عبور کند.نیکولا يوکیچ که با درخشش در اين بازی حساس 
زمینه ساز برد تیمش شد، رکورد تاثیرگذارترين بازيکن تاريخ NBA )اين 
رکورد با در نظر گرفتن همه بازی هايی که يک بازيکن انجام می دهد 
محاسبه می شود( که در اختیار مايکل جردن افسانه ای بود را شکست 
و در اين آمار صدرنشین شد. به اين ترتیب جوکر با تاثیرگذاری ۲۷.۹۲ 
صدرنشین است، مايکل جردن با تاثیرگذاری ۲۷.۹۱ در رتبه دوم قرار 
دارد و لبران جیمز هم با تاثیرگذاری ۲۷.۱۱ در جايگاه سوم ايستاده است.

سرمربی تیم ملی استرالیا ادعای دفاعی بودن تیمش در جام ملت های آسیا 
را رد کرد.تیم ملی فوتبال استرالیا با دو برد از دو بازی نخستش در جام 
ملت های آسیا صعودش را به دور حذفی اين رقابت ها قطعی کرده است. 
گراهام آرنولد در نشست خبری پیش از ديدار تیمش با ازبکستان پذيرای 
انتقادهای زيادی از سبک بازی بازيکنانش بود. او با اين حال دفاعی بودن 
تیمش را رد کرد و گفت، تیمش اصا دفاعی نیست.»کانگوروها« پیش از 
بازی آخر گروهی شان به لطف پیروزی دو بر صفر مقابل هند و برتری يک 
بر صفر برابر سوريه به مرحله يک هشتم نهايی رسیده  و اکنون به دنبال 
صدرنشینی اند. با همه اينها استرالیا چندان مطمئن ظاهر نشده است و در 
بازی قبلی برابر سوريه تنها يک شوت در چارچوب داشت و توانست به 
لطف همان شوت همه سه امتیاز مسابقه را به دست بیاورد.گراهام آرنولد 
پس از آن که گفت تیم هايی که بتوانند کلین شیت زيادی داشته باشند 
قهرمان جام می شوند، در آستانه بازی ازبکستان گفت که از اين اظهار 
نظرش برداشت نادرستی صورت گرفته است. او در صحبت هايی پیش از 
ديدار با ازبکستان گفت: روش  فوتبال من هجومی است. رمز قهرمانی در 
اين مسابقات است. مهم اين است که بازيکنان نقش و وظايفشان را بدانند.

روزنامه الرياضیه اعام کرد که سرمربی آرژانتینی الاتحاد همچنان 
مخالف بازگشت بنزما به تمرين های گروهی تیمش است.

بازيکن  اين  می کند.  سپری  را  سختی  بسیار  روزهای  بنزما  کريم 
فرانسوی تابستان سال قبل رئال مادريد را به مقصد الاتحاد ترک کرد 
تا يکی از پرسروصداترين انتقال های لیگ عربستان باشد اما نتوانست 
انتظارها را در تیم جديدش برآورده کند. او قبل از اينکه لیگ عربستان 
به خاطر برگزاری جام ملت های آسیا تعطیل شود به يکباره اردوی 
الاتحاد را ترک کرد و ظاهرا اين کار باعث دلخوری و ناراحتی شديد 

مارچلو گاياردو، سرمربی آرژانتینی الاتحاد، شده است.
با وجود حمايت باشگاه الاتحاد از بنزما، سرمربی آرژانتینی اين باشگاه 
روزنامه  بگذارد.  کنار  تیم  از  را  فرانسوی  ستاره  اين  که  دارد  اصرار 
الرياضیه نوشت گاياردو اجازه نمی دهد بنزما به تمرين های گروهی 
الاتحاد در دبی اضافه شود و اين بازيکن در حال حاضر به صورت 

انفرادی در جده تمرين هايش را دنبال می کند.
الرياضیه در ادامه گزارش خود نوشت که لیون هم به مشتريان بنزما 
اضافه شده است و اين احتمال زياد است که او به لیگ فرانسه برگردد. 

 

جام ملت های آسیا؛

سرمربی تیم بسکتبال با ويلچر تايلند گفت: بسکتبالیست های با ويلچر ايران در 
برگزار  سهمیه  مرحله کسب  آخرين  به عنوان  فرانسه  در  که  شارژ  رپه  مسابقات 
می شود، حضور خواهند داشت و به طور قطع سهمیه المپیک را به همراه عنوان 
قهرمانی به دست خواهند آورد. مازيار میرعظیمی درباره عملکرد تیم ملی بسکتبال 
با ويلچر مردان در رقابت های بسکتبال با ويلچر قهرمانی آسیا اقیانوسیه و انتخابی 
پارالمپیک اظهار کرد: با توجه به کاهش تیم های پارالمپیک از ۱۲ تیم به هشت 
تیم، کسب سهمیه برای تیم ها دشوارتر بود زيرا که از کسب سهمیه به قهرمان اين 

رقابت ها تعلق می گرفت و همین موضوع رقابت ها را دشوار کرده بود.
و  از مسابقات آخر  اما پس  بود،  را قهرمان شده  تمام دوره ها  استرالیا  افزود:  وی 
مسابقات قهرمانی جهان عملکرد خوبی به نمايش نگذاشت و جزو هشت تیم پايانی 
نبود؛ از اين رو اراده ای قوی پیدا کرده بود که در اين مسابقات کسب سهمیه داشته 

باشد. تیم ژاپن نیز با توجه به اينکه در پارالمپیک گذشته نايب قهرمان شده بود، 
کسب سهمیه برايش تیم حائز اهمیت بود و اين دو تیم با قدرت برای کسب سهمیه 
به اين مسابقات آمده بودند. سرمربی تیم بسکتبال با ويلچر تايلند تصريح کرد: 
ملی پوشان ايرانی هرچند آگاهی از دشوار بودن کسب سهمیه المپیک داشتند، اما 
عملکرد خوبی را نیز به نمايش گذاشتند. کمتر از سه ماه گذشته در مسابقات آسیايی 
هانگژو به تیم ملی ژاپن باختند و به فینال راه پیدا نکردند، اما در اين دوره از مسابقات 

در دو بازی بسیار مقتدرانه و با اختاف موفق به غلبه بر ژاپن شدند.
وی يـادآور شـد: در ديـدار فینـال نیز تیم ملـی ايران در چنـد دقیقه پايانی بـازی از 
تیم ملـی اسـترالیا جلو بودنـد، اما تجربه و خودبـاوری بازيکنان تیم ملی اسـترالیا در 
ايـن مسـابقات موجـب شـد بسکتبالیسـت های ايـران در دو دقیقه آخر بـا اختاف 

کـم نتیجـه را واگذار کنند و به سـهمیه مسـتقیم المپیک دسـت پیـدا نکنند.

تیم ملی بسکتبال با ویلچر ایران در »رپه  شارژ« سهمیه پاراالمپیک می گیرد



شاهین شهر  03145228630  -  شهرضا  09132216101  -  آران و بیدگل  03154720750  -  تیران  0314222077  -  اردستان  03154376191 

روزنامه اقتصـادی، اجتـماعی، ورزشـی
صاحب امتیاز و مدیر مسئول: وحید وطن خواهان اصفهانی

سردبیــر: لیــدا  وطن خواهـان اصفـهانی

دفتــر اصفـهان: میـدان لاله- مجتـمع مطبــوعاتی- طبـقه سوم- واحـد ۲3
تلفـن: 031-35544043

روابط عمومی: 09138054840

لیتـوگرافی و چاپ: کارگـر

پیـام کوتـاه: 50005708630685
دبیر تحریریه و مدیر هنری:  محمـدجـوادطاهـری

@KimiyayIran

kimiayeiran.ir

  

معصومه طاهری / کیمیای ایران: 
نوپايي  جشنواره  عمار،  جشنواره 
مي تواند  که  جشنواره اي  است؛  
اسام  جهان  در  خوبي  ظرفیت 
وتشیع  هستیم  آن  ام القراي  که 
جشنواره  اين  کمک  به  باشد. 
خاموش  پتانسیل هاي  مي توانیم 
جهان  سرتاسر  در  مسلمان  جوانان 
پتانسیل هاي  کاربیندازيم؛  به  را 
درفضاي  گاه  که  خودجوشي 
اجتماعي  شبکه هاي  و  فیس بوک 
جرقه هايي ازخود نشان مي دهند و 
با حضور در اين جشنواره مي توانند 
نزديک  آينده  رسانه هاي  به عنوان 
جهان اسام، براي معرفي جمعیت 
پیدا  حضور  جهان  به  ديني  بزرگ 
چشم  مي توانند  که  جواناني  کنند؛ 
نقايص  رفع  در  و  باشند  ملت خود 
فعال  رسانه  قالب  در  کشورشان 
برپايي  يا  فیلم  يک  ساخته  گردند. 
است  ممکن  سايت  يا  روزنامه  يک 
بطلبد؛  زيادي  وقت  و  هزينه  است 
و  احزاب  پاي  که  هزينه هايي 
گروهاي سیاسي را به میان مي کشد 
روح  با  را  فساد  ورود  درهمین  و 
درمي آمیزد،  جوانان  حقیقت طلب 
اما ساخت يک مستند يا فیلم هاي 
بودن  ارزان  به  توجه  با  کوتاه 
از  خارج  درکشورهاي  تجهیزات 
ايران کارسخت يا غیرممکني نیست.

دادند  نشان  اجتماعي  شبکه هاي   
اين پتانسیل ها با کم وکیف متفاوت 
درهمه جاي دنیا هستند اما حضور و 
بروزشان در يک جشنواره بین المللي 

ناب  ظرفیت هاي  اين  به  بتواند  که 
ديگري  حديث  دهد  جهت  مردمي 
پتانسیل هايي  وقت ها  خیلي  است. 
قدرت  و  هنر  صاحبان  از چشم  که 
جشنواره  همین  توسط  دورمانده 
مي توانند شکوفا و جهاني شوند،  لذا در 
اين جا رشد، شکوفايي و بالندگي ملل 
اسامي حتي دولت هاي آنها ماک 
براي  عمار  فرصتي  جشنواره  است. 
تمدن سازي اسامي است و مي تواند 
آن  از  همه  که  باشد  کرمي  خوان 
سود مي برند؛ به خصوص فیلم سازان 
جواني که حتي ممکن است توانايي و 
آشنايي براي ورود به جهان حرفه اي 
شدن را نداشته باشند اما حرف هاي 
زيادي در دل دارند و نگاه شان بديع 
به  نبايد  عمار  به همین خاطر  است. 
شايد  شود،  محدود  کشور  داخل 
همین جشنواره ساده ومردمي روزي 
بتواند خاء محتوايي جشنواره فجر 
را پر کند و جشنواره ايي که قراربود 
مباني انقاب را جهاني کند و حالا 
به  بیشتر  و  شده  فراموش  اهدافش 

و  زنان  آرايش هاي  و  لباس ها  مزون 
مردان بازيگر محدود شده است؛ البته 
که  است  اين   به شرط  عمار  توفیق 
مديريت يکپارچه و نظام مندي داشته 
باشد تا بتدريج ضعف های پر هزينه 
جشنواره فجر را بپوشاند و بیشتر و 
بهتر از آن ظهور و بروز کند چراکه 
عمار بیانگر و گويای انقاب اسامی و  

شاخصه های آن است.
متاسـفانه بعضـا سـوء مديريت در اين 
جشـنواره ها چیزي نیسـت کـه بتوان  
زيـرا  گذشـت،  آن  کنـار  از  راحـت 
سـبب مي شـود تـا ايـن پتانسـیل ها 
و فرصت هـاي ارزشـمند هـرز برونـد 
حتـي بـه يـک تهديـد تبديل شـود. 
سـخن  راحت تـر  کمـي  بگذاريـد 
بگويیـم در کنارهمه مزايايي که گفته 
شد؛ يک سـوء مديريت و سهل انگاري 
ممکـن اسـت ضـرري جبران ناپذيـر 
ايجاد کند. نمونه اش درجشـنواره هاي 
»هالیووديسـم« و»افـق نـو«  به خوبي 
آشـکاربود. امـا گاهـا سـوء مديريت در 
اين جشـنواره ها چیزي نبود که بتوان 

از آن چشـم پوشـید. در کشـورمان 
بالايـي  بکـر  و  نـاب  پتانسـیل هاي 
داريم که قطعا چنین جشـنواره هايي 
بالقـوه شـدن آن کمـک کـرده  بـه 
کـه  عمـار  جشـنواره  به خصـوص  و 
مي توانـد فرصـت بزرگي بـراي جهان 
مجیـدي  باشـد،  تشـیع  و  اسـام 
درخاطـرات خود از اسـکار گفتـه بود؛ 
اسـکار را مراسـمي ديدم براي نمايش 
رسـانه ها و اسـتفاده از قـدرت آنها که 
درجهـت منافـع مدنظرگرفتـه شـده 
بـود درحالي کـه اگـر نـگاه کنیـم در 
جشنواره هاي کشـورمان صندلي هاي 
مديـران  و  مسـئولان  اول  رديـف 
نشسته اند تا اصحاب رسـانه؛  مديراني 
کـه نه مـردم آنها را مي شناسـند و نه 

رسـانه.  اصحاب 
گونـه  همیـن  عمـار  امیدواريـم 
مردمـی اما بـا کیفیت بیشـتر بماند 
و از ايـن ظرفیـت سـازي بـالا کمال 
بهره برداري بشـود و بـه قول مرحوم 
متعهـدي  فیلم سـازان  طالـب زاده 
در عمـار تربیـت شـوند و بـه کالبـد 
سـینماي بیمارمان تزريـق گردند تا 
دوبـاره جان بگیـرد و هر بـار در ايام 
الله فجـر انقـاب بـه نـام سـینمای 
انقـاب شـاهد مانکن  هـای منقـش 
غربـی  سـیاق  و  سـبک  بـا  شـده 
نباشـیم کـه فیلم هـای سـیاه و تلخ 
اجتماعـی خـود را تبلیغ مـی کنند 
بلکـه منتظـر تولیـدات عمـار گونـه 
جشـنواره عمـار باشـیم تـا صـدای 
جمهـوری اسـامی و تشـیع را بـه 

جهانیـان برسـاند.

پارسی«  »قند  ملی  همايش  نخستین  در  اسامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزير 
گفت: دوستان بويژه در رسانه ملی و تبلیغات شهری اجازه ندهند کالاها با 
عناوين غیرفارسی تبلیغ شود. نخستین همايش ملی »قند پارسی« با حضور 
شماری از اهالی فرهنگ، هنر و رسانه و جمعی از نخبگان، صاحبنظران و 
سفرای کشورهای فارسی زبان در تالار رودکی تهران برگزار شد. محمدمهدی 
اسماعیلی در اين مراسم گفت: در ارديبهشت امسال از جايزه قند پارسی در 
زادروز فردوسی که نقش بی بديلی در ارتقای زبان فارسی داشته، رونمايی 
کرديم.درباره زبان فارسی و لزوم صیانت از آن زياد صحبت می کنیم اما بايد 
در حوزه عمل، اين پاسداشت صورت گیرد. وی با بیان اينکه همیشه برای 
شکل گیری دولت ها و  ملت ها، زبان نقش پیشرو دارد، افزود: معتقد هستیم 
زبان فارسی عنصر هويتی برجسته برای شکل گیری دولت-ملت قدرتمند 
ايران است. امروز هويت ملی ما به نام شعرا و حکمای بزرگی چون فردوسی، 
رودکی و سعدی و غیره گره خورده ، مگر می شود تمدن ايرانی را به زبان 
آورد و نام اين بزرگان را نبرد. فردوسی، سعدی، حافظ، مولوی و بزرگان شعر 
و ادب فارسی به عنوان میراث گرانقدر زبان فارسی را به دست ما رساندند، و 
امیدوارم ما هم امانت دار اين میراث باشیم. وزير فرهنگ گفت: برخاف همه 
مشکاتی که دچار آن هستیم فرزندان ما به راحتی گلستان و بوستان را می 
خوانند که نشان دهنده پیوستگی زبانی با گذشت ۸۰۰ سال از تألیف اين دو 
اثر است و امری بی نظیر به شمار می رود. عضو شورای عالی انقاب فرهنگی 
تاکید کرد: وظیفه داريم با اين نگاه تعظیم بزرگان زبان و ادبیات فارسی را 
در رسم الخط و ساختار زبانی پی گیری کنیم. وی با بیان اينکه نوشتن زبان 
فارسی با اعراب گذاری غلط است، افزود: در فضای مجازی کلمات به شکل 
شکسته و مختصر نوشته می شوند که حتما کار اشتباهی است. وزير فرهنگ 
گفت: بايد  از کاری که دوستانم در بخش خبر صداوسیما در صیانت از زبان 
فارسی انجام دادند تشکر کنم چرا که اين تذکر مدام خیلی موثر است. خیلی 
بد است مدير ارشد ما پشت  سخنگاه بیايد و از کلمات خارجی استفاده کند. 
وی افزود: با شرمندگی بايد عرض کنم اين مسأله ريشه در حقارت تاريخی 
دارد وگرنه چه کسی حاضر است زبان شیرين خودش را کنار بگذارد و به 
جايش از کلمات نامانوس استفاده کند. وزير فرهنگ با بیان اينکه در برخی از 
شهرها اسم شهر با رسم الخط غیر فارسی نوشته شده است، گفت: ما مخالف 
الزامات گردشگری نیستیم و در همه شهرها کنار نام فارسی نام انگلیسی شهر 
نیز نوشته شده اما اينکه تنها از کلمات غیر فارسی استفاده شود حتما محل 
اشکال است.برخی از کالاهای ايرانی فقط از اسامی غیرايرانی استفاده می 
کنند که بايد تولید آن ها متوقف شود. اسماعیلی با اشاره به اقدامات انجام شده 
در اين حوزه افزود: به زودی جشن  تغییرنام مجموعه مهم تجاری شهر برگزار 
می شود. وی با بیان اينکه در همه رايزنی های خارج از کشور آموزش زبان 
فارسی با قوت دنبال می شود تاکید کرد: اخیرا که به ترکمنستان رفته بودم 
اعام کردند در هر دوره زبان آموزی فارسی بالای ۷۰۰ نفر شرکت می کنند.

نخستین همايش قند پارسی به اهتمام دفتر تبلیغات و اطاع رسانی وزارت 
و  فارسی  ادبیات  و  زبان  از  پاسداری  با هدف  و  ارشاد اسامی  و  فرهنگ 
افزون بر  ارتقای نقش و کارکرد آن در عرصه تبلیغات برگزار و طی آن 
اجرای برنامه های متنوع فرهنگی و هنری و رونمايی از تمبر »قند پارسی«، 
از هنرمندان خاق و نوآور و صاحبان آثار برتر در عرصه تبلیغات تجلیل 
شد.سید محمد هاشمی جانشین وزير فرهنگ، فرشاد مهدی پور معاون امور 
مطبوعاتی و اطاع رسانی وزارت فرهنگ، فرزانه فخريان مشاور وزير فرهنگ 
در امور کودک و نوجوان، محمد اللهیاری مديرعامل بنیاد رودکی و جمعی 

از مسئولان فرهنگی از حاضران اين مراسم بودند.

وزیر فرهنگ: تبلیغ کالاها با اسامی 
غیرفارسی متوقف شود

استادانی که دانشجویان را در جشنواره تئاتر 
فجر تنها نگذاشتند

جشنواره عمار؛  فرصتي براي تمدن سازي اسلامي

هنرمنـدان، سیاسـتمداران، مديـران فرهنگـی و عاقه منـدان بـه هنرهـای 
نمايشـی، در نخسـتین روز از اجراهـای صحنـه ای چهل ودومین جشـنواره 
فجـر، بـا حضـور خـود در تالارهـا و سـالن ها، اسـتقبالی پر شـکوه از تاش 

يک سـاله هنرمنـدان تئاتـر سراسـر کشـور را رقـم زدند.
چهل ودومین جشنواره بین المللی تئاتر فجر، يکشنبه يکم بهمن، نخستین 
با استقبال گرم  را پشت سرگذاشت که  اجراهای صحنه ای خود  از  روز 
اهالی فرهنگ و هنر روبه رو شد. در اين روز که ۱۰ نمايش روی صحنه 
اصناف  اعضای  و  مسئولان  تلويزيون،  و  سینما  تئاتر،  هنرمندان  رفتند، 
هنری، نمايندگان مجلس شورای اسامی، مديران فرهنگی و عاقه مندان 
همیشه همراه و پرشور تئاتر، با حضور در سالن ها و تماشاخانه های میزبان 

جشنواره، گرمابخش اولین روز زمستان شدند.
حضور گرم هنرمندان در آیین گشایش جشنواره

آيین گشايش رسمی چهل ودومین جشنواره بین المللی تئاتر فجر، چنان 
مورد استقبال اهالی هنر و رسانه قرار گرفت که بسیاری از حاضران، به طور 
ايستاده نظاره گر مراسم شدند. اسماعیل خلج، داوود فتحعلی بیگی، جلیل 
فرجاد، هوشنگ توکلی، میکائیل شهرستانی، بهرام ابراهیمی، محمود فرهنگ، 
مسعود فروتن، حمید نیلی، فرهاد بشارتی، جلیل فرجاد، مونا فرجاد، ايوب 
آقاخانی، احمد جولايی، ساقی زينتی، لیلی عاج و ... از جمله هنرمندان حاضر 

در اين مراسم بودند که نسل های مختلف هنر ايران را نمايندگی می کنند.
يکشنبه شب، تالار وحدت با ظرفیت بیش از ۷۴۰ تماشاگر، میزبان حضور 
و همراهی پرشور هنرمندان به ويژه اعضای خانه تئاتر ازجمله ايرج راد، 
چون  سیاستمدارانی  همچنین  و  نشاط خواه  فرزانه  و  جهانزاده  جمشید 
حجت الله فیروزی )نماينده مردم فسا در مجلس شورای اسامی( و ديگر 
عاقه مندان بود که برای تماشای نمايش »ايلخون« به کارگردانی آژمان 
بیژنی نسب از استان فارس، تالار وحدت را پر از نور و نشاط کردند.در 
اين شب، سالن اصلی تئاتر شهر هم میزبان نزديک به ۴۰۰ تماشاگر بود 
که به تماشای »رويای اسبی به نام شبرنگ« به کارگردانی محمد جهانپا، 

از اهالی تئاتر خراسان رضوی نشستند.
 فضای گرم نخستین روز از اجراهای صحنه ای جشنواره فجر

تالار سايه، قشقايی و چهارسو مجموعه تئاتر شهر، تماشاخانه ايران شهر، تالار 
مولوی، تالار حافظ و تماشاخانه سنگلج، ديگر تالارهای میزبان نمايش های 
صحنه ای در يکشنبه شب بودند که در بخش های گوناگون مسابقه تئاتر ايران، 
هويت ملی و مسابقه تئاتر دانشجويی، از حضور چشمگیر و باشکوه اهالی 
هنرهای نمايشی و مخاطبان همیشه همراه آن بی نصیب نماندند.محمدمهدی 
دادمان، رئیس حوزه هنری سازمان تبلیغات اسامی، از جمله مديران فرهنگی 

بود که شامگاه يکم بهمن، در مجموعه تئاتر شهر حضور يافته بود.
هنرمندان و استادانی که به تماشای کار دانشجویان نشستند

مسابقه تئاتر دانشجويی يکی از بخش های چهل ودومین جشنواره بین المللی 
تئاتر فجر است که در اين دوره در جدول برنامه های نمايش های صحنه ای قرار 
گرفته و با استقبال خوبی مواجه شده است.هوشنگ قوانلو و امیر دژاکام، از جمله 
هنرمندان پیشکسوت و با سابقه ای بودند که با حضور در تالار مولوی، در کنار 
جوانان و دانشجويان، به تماشای اجراها نشستند.اين تنها بخشی از نخستین گام 
پرقدرت و پرشور گروه های نمايشی و مخاطبان عاقه مندی بود که امید است 
طی روزهای آتی با اجرای نمايش های خیابانی در مشارکت عمومی بیش از 
پیش مردم و افزايش شور و نشاط اجتماعی موثر باشد.چهل ودومین جشنواره 
بین المللی تئاتر فجر با رياست کاظم نظری و دبیری مهدی حامدسقايان، از 

۲۷ دی تا ۱۲ بهمن ۱۴۰۲ در تهران در حال برگزاری است.

وزير فرهنگ و ارشاد اسامی با اشاره به کارگروه کاغذ که در دولت سیزدهم تأسیس شده، درباره 
اين کارگروه گفت: معاون اول رئیس جمهور، وزير فرهنگ و ارشاد اسامی، وزير صمت، معاونان 
وزارتخانه ها و بخش های مرتبط در اين حوزه فعال هستند. در اين کارگروه مساله ارز، وام و تامین 
اجتماعی بررسی خواهد شد.  محمدمهدی اسماعیلی با اشاره به ارتباط صنعت چاپ با کاغذ افزود: 
چند ماه قبل جشن خودکفايی کتاب درسی با کاغذ ايرانی را برگزار کرديم. در اين روزها در آستانه 
تولید ۸۰ هزار تن کاغذ در سال هستیم و در سال آينده به ۱۳۰ هزار تن کاغذ تحرير در سال 
خواهیم رسید. وی با اشاره به حمايت وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی از تولیدهای دانش بنیان ايران 

گفت: بنا داريم مسائل مختلف اين حوزه را حل کنیم، به نوسازی ماشین آلات صنعت چاپ و نشر 
نیاز داريم. به همین دلیل بنا است تا مسائل در کارگروهی حل شود. همچنین در مورد مالیات و 
مشکات اقتصادی در حوزه نشر کتاب پیگیری می شود و بخشی با بودجه سال ۱۴۰۳ حل خواهد 
شد.اسماعیلی با اشاره به کارگروه کاغذ که در اين دوره دولت سیزدهم تأسیس شده است، درباره اين 
کارگروه توضیح داد: معاون اول رئیس جمهور، وزير فرهنگ و ارشاد اسامی، وزير صمت، معاونان 
وزارتخانه ها و بخش های مرتبط در اين حوزه فعال هستند و توافق کرديم مسائل به کارگروه کاغذ و 

نشر گسترش پیدا کند. در اين کارگروه مساله ارز، وام و تامین اجتماعی بررسی خواهدشد.

و  اولین موسس  بهادری  استاد عیسی خان  جلال طاهری: 
رییس هنرستان بود. وی اصالتا اهل اراک بود که برای تحصیل 
به تهران آمد و وقتی با هنرهای ایرانی آشنا شد به اصفهان آمد 
و این شهر را مستعد دید لذا به آموزش و احیای هنرهای سنتی 

و اصیل ایرانی پرداخت.
* از شاگردان شاخص استاد بهادری چه کسانی بودند؟

از بزرگترین خدمات او به عالم هنر کشورمان تربیت شاگردی 
چون محمود فرشچیان است که کارشناسان دنیا به او لقب نقاش 
ملکوتی داده اند. نعمت الله میرعظیمی در کتاب اصفهان زادگاه 
جمال و کمال، مینویسد: استاد فرشچیان سال ۱۳۲۴ زیرنظر 
استاد بهادری طرحهای بناهای تاریخی اصفهان را تهیه می کرد و 
کم کم آن قدر پیشرفت کرد که سال ۱۳۲۸ استاد بهادری یکی 
از کارهای او یعنی شاگردش را به پروفسور پوپ هدیه داد. آقای 
سرمدی هم او را طراح نابغه نامیده که آثار و نقاشی های وی در 

موزه ها از جمله در موزه لوور فرانسه موجود است…
 موزه هنرستان چه آثاری را در خود دارد؟

آثار هنری از اسـتادان برجسـته در این موزه موجود است. مانند 
امیرهوشـنگ جزی زاده از اسـتادان برجسته نگارگری، طراحی 

فـرش کـه از مدیـران قدیمی هنرسـتان هنرهـای زیبا بـوده و 
نقشـی مهـم در تربیت نقاشـان معاصر اصفهان داشـته اسـت. 
دارای نشـان درجه یک هنری از وزارت فرهنگ و ارشـاد اسـت. 
نکته جالب این اسـت که اسـتاد جزی زاده ابتدا در دبیرسـتان 
درس مـی خوانـده یـک بـار به طور اتفاقی اسـتاد بهـادری او را 
می بیند ومتوجه توانایی هنری او می شـود و ایشـان او تشویق 
مـی کند تا به هنرسـتان بیاید تا هنرش را شـکوفا کنـد، او هم 

می آید و بسـیار موفق هم می شـود. هدف اصلی هنرسـتان و 
مـوزه آن احیـای و حفظ هنرهای سـنتی و اصیل ایرانی اسـت 

کـه بخشـی ازاین آثار در مـوزه  هم قـرار دارند.
 موزه دارای چه بخش هایی است؟

موزه دو بخش دارد؛ یک بخش نمایشگاه دایمی دارد که همیشه 
به روی علاقمندان باز است و یک بخش هم مربوط به آثار قدیمی 
است  در آن یک سری از آثار هنرجویان  هنرستان و ی یک 
سری هم از آثار استادان  و مدیران برجسته و قدیمی هنرستان 
است که امروز خودشان از پایه های اصلی آن هنر محسوب می 
شوند. مثلا نقاشی های پایه دوم و سوم هنرستان اساد جزی 
زاده که  اولین کارهای او محسوب می شود در موزه وجود است.

 چرا هنرها را بیشتر آقایان دنبال می کنند؟
نه اتفاقا خانم ها هم  در عرصه هنرهای سنتی و اصیل ایرانی 
بوده اند. مثلا سالها در خانه ها فرش می بافتند، ملیله دوزی، 
گلیم بافی و… انجام می دادند اما از وقتی این هنرها کارگاهی 
شدند بیشتر آقایان در آن ورود کردند که البته آن هم با گرایش 
وعلاقمندی خانمها امروز اشباع شده و هر دو در رشته های 

هنری فعالیت دارند و آثار خوبی هم خلق کرده اند.
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استاد بهادری احیاگر هنرهای سنتی در ایران بود )قسمت دوم(

مسائل چاپ و نشر در نتیجه فعالیت کارگروه کاغذ و نشر رفع خواهد شد

پوستر

نوجوانان در مسیر المپیاد فیلمسازی چگونگی نمایش افکارشان را می آموزند
مديرعامل بنیاد سینمايی فارابی گفت: نوجوانان 
در مسیر هفتمین المپیاد فیلمسازی ياد گرفتند 
نمايش  را  افکارشان  و  ايده پردازی کنند  چگونه 
دوشنبه  شامگاه  زين العابدين  مجید  بدهند. 
المپیاد  هفتمین  اختتامیه  آيین  در  بهمن  دوم 
هنرسرای خورشید  در  که  نوجوانان  فیلمسازی 
برای  بار  اولین  برای  نوجوانان  هرچند  افزود: 
فیلمسازی در اين المپیاد ثبت نام می کردند اما 
در  کردند  قبول  حرفه ای  فیلمسازان  و  اساتید 
شرکت  رويداد  اين  مربی گری  و  انتخاب  هیات 
کنند که اتفاق مبارکی ست چرا که نوجوانان را 

برای مسیرِ بزرگ فکر کردن آماده می کند.
مسیر  کرونا  با شیوع  يادآور شد: چهارسال  وی 
تولیدات  و  نحیف  نوجوان  و  کودک  سینمای 
کم و جشنواره فیلم کودک و نوجوان به صورت 
غیرحضوری برگزار شد اما پس از چهار سال در 
تابستان امسال تصمیم بر اين شد که جشنواره 

کودک و نوجوان را احیا کنیم.
يک دلی  و  همدلی  مسیر،  اين  در  افزود:  وی 
سی وپنجم  جشنواره  تا  خورد  رقم  فوق العاده ای 

در  زين العابدين  برگزار شود.  فیلم های خوبی  با 
فیلم های  از  تعدادی  مسیر  اين  در  گفت:  ادامه 
سی و پنجمین جشنواره فیلم کودک توانستند 
به جشنواره فجر راه پیدا کنند و هم اکنون در 
اين رويداد حضور دارند. مديرعامل بنیاد سینمايی 
فارابی در ادامه گفت: جشنواره فیلم کودک پايان 
قصه نبود بلکه آغاز اين مسیر بود که فیلمسازان 
برای رونق سینمای کودک قدم بگذارند و نکته 
قابل توجه در اين مسیر آن است که نوجوانان نیز 

به اين مسیر ورود پیدا کردند.
المپیاد فیلمسازی نوجوانان جريان مهمی ست 
که در سینمای کشور شکل گرفته و اين جريان 
باشد.  ايران  آينده  سینمای  جريانِ  است  قرار 
وحید ملتجی افزود: اين رويداد بستری را ايجاد 
کرده تا نوجوانان در کنار کسانی که در سینما و 
فیلمسازی کار کرده اند تجربه کسب کنند و اين 
بزرگترين اتفاقی ست که در المپیاد فیلمسازی رخ 
می دهد. وی ادامه داد: اين مسیرِ المپیاد با اين 
اهداف با راهنمايی ها و همراهی های مديرعامل 
که  پررنگ شد، مسیری  فارابی  بنیاد سینمايی 

بچه  ها بتوانند آينده ساز بشوند و در سال های 
آينده پرتوان تر پیش بروند.

ملتجی اظهار داشت: امسال بیش از ۱۲۰۰ اثر به 
دست ما رسید و اين تعداد ۲ و نیم برابرِ تعدادِ 
آثارِ سال های قبل بود. وی گفت: تصمیمی بزرگی 
که گرفته شد اين بود که زمانِ برگزاری المپیاد 
را از جشنواره کودک جدا کنیم تا در هیاهوی آن 
انجام  زيرساختی  کارِ  و يک  نشود  جشنواره گم 
بگیرد. تصمیم مهم ديگر اين بود که از ۶ نفر 
از بزرگان سینمای ايران دعوت کنیم تا در کنار 
از بزرگترين  گروه ها قرار بگیرند؛ اين مهم يکی 
اتفاقات اين دوره از المپیاد فیلمسازی نوجوانان 
بود. تصورم اين است که از اين دوره به بعد، المپیاد 
چند پله بالاتر می آيد و امیدواريم اين المپیاد به 
لحاظ اعتبار و جايگاه در کنار ديگر المپیادهای 
شهرداری  بین  تعامل  بگیرد.امسال  قرار  کشور 
و بنیاد فارابی مثال زدنی و ثمره آن اين بود که 
يکی از بهترين دوره های جشنواره فیلم کودک و 
نوجوان را داشته باشیم و برای اولین بار المپیاد 
فیلمسازينوجوانانبا اين شکل و شمايل برگزار شود.    


